
Akce. Pfiehlídka choreografií skupin i soutûÏ jednotlivcÛ a dvojic byly souãástí taneãní soutûÏe O pohár
mûsta Kun‰tátu, která se konala v sobotu v tamním kulturním domû. „Akci pofiádáme poprvé, pfiípravy
byly nároãné, takÏe jsme mûli docela obavu, jak to dopadne. Ale myslím si, Ïe v‰echno probíhá perfektnû,
úãastníci jsou spokojení, takÏe z toho máme radost,” fiekla  jedna z organizátorek Hana Barto‰ová. Pokra-
ãování na str. 3 Foto Pavel ·merda

Ohlédnutí za sezónou
Hodnocení první polo-
viny soutûÏe z pohledu
okresních fotbalov˘ch
t˘mÛ v divizi.

Více na str. 16

Alps se bude stûhovat
Firma opustí Boskovice
a chystá
v˘stavbu závodu
v Sebranicích.

Více na str. 2

V˘stava v Boskovicích
V muzeu si mohou
zájemci aÏ do ledna
prohlédnout obrazy
Franti‰ka ¤ehofika.

Více na str. 3
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V Kun‰tátû se v sobotu pfiedstavili taneãníci Prezident Václav Klaus
nav‰tíví ná‰ region

Radim Hru‰ka
Bohumil Hlaváãek

Blanensko, Boskovicko - Pre-
zident republiky Václav Klaus
s manÏelkou Livií nav‰tíví v pon-
dûlí 26. listopadu ná‰ okres. Osob-
nû zavítají na tfii místa. Prohléd-
nou si Boskovice, poté odjedou do
Velk˘ch Opatovice a svoji cestu
uzavfiou v âerné Hofie. Náv‰tûva
se uskuteãní bûhem tfiídenního
pobytu prezidentského páru na
jiÏní Moravû. 

Jako první zastávka jsou v plá-
nu Boskovice. „Od pÛl tfietí odpo-
ledne probûhne v Zámeckém
skleníku asi pÛlhodinová beseda
s obãany, na závûr bude pan pre-
zident podepisovat svou knihu.
Po besedû se setká se zástupci
mûsta. Vzhledem k omezené
kapacitû skleníku bude moÏné
pana prezidenta pozdravit také

pfiímo v ulicích Boskovic. Asi ve
14.20 hodin by mûl vystoupit
pfied synagogou, potom pû‰ky
absolvovat prohlídku Ïidovské
ãtvrti a cestu do zámeckého skle-
níku. Je moÏné, Ïe v ãasovém
programu dojde k posunÛm opro-
ti plánu,“ uvedl mluvãí bosko-
vické radnice Jaroslav Parma. 

Náv‰tûva prezidenta si vyÏádá
bezpeãnostní opatfiení ve mûstû.
Jaká, ale není jasné. „O pfiípra-
vách jsme zatím je‰tû nejednali.
Zítra budeme absolvovat speciál-
ní schÛzku, kde se dohodne v‰e
podstatné,“ fiekl ‰éf boskovick˘ch
stráÏníkÛ David Krátk˘. 

Pro Boskovice je náv‰tûva pre-
zidenta velkou událostí. V histo-
rii se tomu stalo teprve dvakrát.
Poprvé do mûsta zavítal T. G.
Masaryk, podruhé Antonín
Novotn˘. Pro hlavu státu proto
chystají také nûkolik darÛ. 

„S panem prezidentem bude-
me také diskutovat. MÛÏeme mu
pfiedstavit mûsto a nastínit smûr,
kter˘m se chceme ubírat. O daru
jsme samozfiejmû uÏ uvaÏovali.
Mûlo by to b˘t nûco, co vychází
pfiímo z Boskovic. Napfiíklad
nûjak˘ obrázek a kniha o Ïidov-
ském mûstû. Pfiipravujeme také
místní gastronomickou speciali-
tu. Zfiejmû to bude med z podni-
ku v Obofie,“ vysvûtlila bosko-
vická místostarostka Jaromíra
Vítková. 

Jako druhé pfiijdou na fiadu
Velké Opatovice. Mají se totiÏ
ãím pochlubit. Kromû diskuze
s obãany a následné autogramiá-
dy své knihy nav‰tíví prezident
také novû otevfiené kartografické
centrum, jediné v republice. Poté
uÏ bude prezidentsk˘ pár smûfio-
vat do âerné Hory.

Pokraãování na str. 3

Pivovar
âerná Hora, 

partner t˘deníku
Zrcadlo Blanenska

a Boskovicka

âernohorsk˘ máz
dnes uvnitfi novin

☞ Rozhovor s majoritním
vlastníkem pivovaru
Jifiím Fuskem

☞ Pfiedstavení nového
nealkoholického nápoje

☞ Pozvánka
na cestovatelsk˘ festival

☞ SoutûÏ, povídka

Pfii nehodû
se zranily 
dvû dûti

Rájec-Jestfiebí, Doubravice
- Dvû malé dûti byly zranûny pfii
váÏné dopravní nehodû, která se
stala minul˘ t˘den mezi Ráj-
cem-Jestfiebí a Doubravicí. „Na
silnici do‰lo zfiejmû pfii pfiedjíÏ-
dûní k ãelnímu stfietu Fordu
Siesta a ·kody Felicie. Ve ‰ko-
dovce, kterou náraz odhodil ãás-
teãnû do pfiíkopu, byla zranûna
spolujezdkynû a dvû dûti ve
vûku kolem dvou aÏ tfií let. VáÏ-
né zranûní utrpûl pûtatfiicetilet˘
fiidiã Fordu,“ popsal nehodu
mluvãí jihomoravsk˘ch hasiãÛ
Jaroslav Haid. Kromû profesio-
nálních hasiãÛ z Blanska pfiije-
ly na pomoc zranûn˘m také tfii
sanitní vozy z Blanska a Brna.

(p‰)Jeskynû. Záchranáfii vytahují zranûného speleologa z podzemí. 
Foto Speleologická záchranná sluÏba

Pavel ·merda

Hol‰tejn - Témûfi pût hodin
trvala v sobotu v Moravském
krasu záchranná akce na vypro-
‰tûní jedenatfiicetiletého zranû-
ného speleologa. MuÏ ze západ-
ních âech se spoleãnû s dal‰ími
ãtyfimi kolegy vydal na prÛzkum
jeskynû Plánivy u Hol‰tejna. Pfii
sestupu se v‰ak zfiítil z provazo-
vého Ïebfiíku do hloubky zhruba
dvanácti metrÛ. Zranil se v obli-
ãeji, na hrudníku a zfiejmû si
vykloubil rameno. Po pádu u nûj
zÛstali dva jeskyÀáfii, ostatní
vystoupili na povrch a zavolali
pomoc.

„Událost nám byla nahlá‰ena
tûsnû pfied pÛl ãtvrtou odpoled-
ne. Na místo jsme vyslali tfii jed-
notky profesionálních a dobro-
voln˘ch hasiãÛ vãetnû skupiny

hasiãÛ - lezcÛ s technikou
a vybavením pro záchranu osob
z v˘‰ek a hloubek. Na místû
samozfiejmû zasahovali také ãle-
nové Speleologické záchranné
sluÏby a zdravotníci. V mrazi-
vém poãasí a v obtíÏnû pfiístup-
ném terénu se na akci podílelo
celkem asi padesát lidí,“ fiekl
mluvãí jihomoravsk˘ch hasiãÛ
Jaroslav Haid. 

Hasiãi a ãlenové Speleolo-
gické záchranné sluÏby se k jes-
kyni museli spustit na lanech
z padesátimetrového srázu.
Zranûného na‰li pfiibliÏnû ãty-
fiicet metrÛ od vchodu do jes-
kynû Plánivy na dnû dvanácti-
metrové propasti. Silnû krváce-
jícímu muÏi poté poskytli prv-
ní pomoc, zabalili ho do
termofólie a zafixovali do nosí-
tek. O zranûného peãoval i lékafi

- ãlen Speleologické záchranné
sluÏby.

„Hladkému vypro‰tûní muÏe
z podzemí bohuÏel bránil úzk˘
profil. Na dvou místech proto
hasiãi pomocí speciálních mik-
ronáloÏí s trhavinou odstfielili
ãást skály a roz‰ífiili vstupní
ãást jeskynû. Po dvacáté hodi-
nû se záchranáfiÛm muÏe na
nosítkách pomocí lan a kladek
podafiilo dostat ke vchodu do
jeskynû a o pÛl hodiny pozdûji
z padesátimetrového srázu na
lesní cestu, odkud ho na nosít-
kách dopravili do vzdálenosti
nûkolika set metrÛ k sanitce 
a pfiedali zdravotníkÛm,“ dopl-
nil Haid. MuÏ byl silnû pod-
chlazen˘, po celou dobu vypro-
‰Èování z jeskynû v‰ak byl pfii
vûdomí a se záchranáfii komu-
nikoval. 

Záchranáfii vytáhli z jeskynû mladého speleologa

Nemocnice má
nové primáfie
Boskovice - Minul˘ t˘den

skonãila v boskovické nemocni-
ci v˘bûrová fiízení na primáfie
nûkter˘ch oddûlení.  

SvÛj post obhájili Jan Machaã
na gynekologicko-porodnickém
oddûlení a Bedfiich Kala na orto-
pedii. Ve vedení ARA se novû
objevil Vladimír Zemánek, chi-
rurgie Jifií Vokurka, dûtské oddû-
lení povede Martina Pfiichystalo-
vá. Není jen jasné, jak bude vypa-
dat budoucnost vedení operaã-
ních sálÛ, protoÏe do v˘bûrového
fiízení se nikdo nepfiihlásil.
„Zatím budeme souãasnou situa-
ci fie‰it formou zástupu,“ uvedl
fieditel nemocnice Jaroslav âer-
n˘. (hrr)

Semafory se nevrátí
Blansko - Blanenská mûstská

rada zmûnila svoje rozhodnutí
osadit pfiechody na kruhové kfii-
Ïovatce u b˘valé po‰ty trval˘m
svûteln˘m  signalizaãním zafiíze-
ním. Pfiechodné semafory se pfii
provozu za  objíÏìky pfies Blan-
sko osvûdãily, radnice  proto uva-
Ïovala o moÏnosti nechat je tam
nastálo. „Objednan˘  dopravní
prÛzkum provozu na kfiiÏovatce je
ale nedoporuãil a vracet se tam
proto nebudou,“ potvrdila sta-
rostka Jaroslava  Králová. 

Odborníci sledovali provoz na
rondelu ve tfiech dnech na zaãát-
ku  fiíjna za zapnutého i vypnuté-
ho signalizaãního zafiízení vÏdy v
ranní a následnû odpolední
dopravní ‰piãce. Vyhodnocení

v˘sledkÛ z monitorované doprav-
ní situace mûlo slouÏit jako  pod-
klad pro odÛvodnûné vybudová-
ní trvalého svûtelného  signali-
zaãního zafiízení.

„PrÛzkum ukázal, Ïe fronta
vozidel se tvofií spí‰e pfii zapnutém
zafiízení. Není tomu tak sice  vÏdy,
vût‰í délky front souvisí s vy‰‰í-
mi intenzitami provozu,“ prozra-
dil místostarosta Jindfiich  Král.
Pro zajímavost v ulici Pofiíãí smû-
rem k okruÏní  kfiiÏovatce v ranní
‰piãce projíÏdûlo 490 vozidel za
hodinu a v odpolední ‰piãce 520
vozidel za hodinu. 

Svûtelné signalizaãní zafiízení se
tedy na kruhov˘ objezd  nevrátí
a diskuse fiidiãÛ i chodcÛ o jeho 
úãelnosti tedy jsou u konce. (bh) 
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Policista na‰el pfii obchÛzce ukradené auto. Odpoledne si ve Vel-
k˘ch Opatovicích v‰imnul nezaji‰tûného auta ·koda 105. Ihned ho
provûfiil a zjistil, Ïe bylo ukradené v noci ze sedmého na osmého listo-
padu. Auto je tak jiÏ zpût u svého majitele, kterému ho policisté je‰-
tû téhoÏ dne pfiedali. Pfiípad se ‰Èastn˘m koncem je také upozornû-
ním pro zv˘‰ení ostraÏitosti v‰ech lidí. V oblasti prevence by se mûli
zamûfiit na zv˘‰ená opatfiení vedoucí k ochranû nejen vozidel, ale své-
ho majetku obecnû. K základním preventivním doporuãením ohled-
nû ochrany vozidel patfií parkování auta na osvûtleném apfiehledném
místû, peãlivé uzamãení, s moÏn˘m vyuÏitím bezpeãnostních prvkÛ.
Pfiedev‰ím je nutné dodrÏovat pravidlo, Ïe auto není trezor. 

Vandal fiádil v Blansku. V dopoledních hodinách tam neznám˘
pachatel nastfiíkal stfiíbrnou barvou na garáÏ nápis NSC. Majiteli tak
zpÛsobil ‰kodu asi pût tisíc korun. 

Policisté uspofiádali dal‰í noãní akci na silnicích. Bylo pfii ní kon-
trolováno dvû stû tfiicet pût vozidel. Policisté zjistili sedmnáct pfie-
stupkÛ. Nejãastûj‰í zji‰tûn˘ pfiestupek byl ‰patn˘ technick˘ stav aut.
Byli také zadrÏeni tfii fiidiãi, ktefií pfied jízdou pili alkohol. Bylo jim
namûfieno 0,34, 0,53 a 1,04 promile. Policisté také zadrÏeli jednoho
fiidiãe, kter˘ jel autem bez fiidiãského oprávnûní.

Srna vbûhla pod kola pûtaãtyfiicetiletému fiidiãi osobního auta
u Újezdu u Boskovic. Do‰lo ke stfietu, kter˘ si ale nevyÏádal Ïádné
zranûní posádky vozu. Dechová zkou‰ka na alkohol byla u fiidiãe
negativní. ·koda ãiní asi dvacet tisíc korun. 

Pfiíli‰ blízko za osobním autem jel v LipÛvce tfiiatfiicetilet˘ fiidiã
náklaìáku. KdyÏ muselo první auto zastavit, nestaãil zabrzdit a nara-
zil do nûho. Pfii nehodû se nikdo nezranil. ·kodu odhadli policisté
na pûtapadesát tisíc korun. 

Nepozorná cyklistka zpÛsobila nehodu v Blansku. Dvaatfiiceti-
letá Ïena zaãala odboãovat v dobû, kdy ji uÏ pfiedjíÏdûlo osobní auto.
Do‰lo k boãnímu stfietu, pfii kterém cyklistka utrpûla lehké zranûní.
Dechové zkou‰ky na alkohol byly negativní. ·koda ãiní jen asi ‰est
set korun. (hrr)

Jifií Bûlehrádek: O kartografické centrum je velk˘ zájem
Radim Hru‰ka

Velké Opa-
tovice - Ve
Velk˘ch Opa-
tovicích letos
dokonãili bu-
dování karto-
g ra f i ckého
centra, kromû
toho ale praco-
vali také na v˘stavbû nového kou-
pali‰tû a dal‰ích akcích. Podrob-
nosti pfiidal starosta mûsta Jifií Bû-
lehrádek. 

Jak jste spokojen˘ s prvními
t˘dny fungování kartografic-
kého centra?

Slavnostní otevfiení bylo asi
pfied ãtyfimi t˘dny. KdyÏ jsme
v sobotu po zahájení provozu po-
fiádali Den otevfien˘ch dvefií, tak

do centra pfii‰lo pfies osm set lidí,
coÏ je hodnû. Následující nedûli
se uÏ platilo, ale pfiesto k nám za-
vítalo asi dvû stû tfiicet lidí. Dru-
h˘ víkend pfii‰lo asi dvû stû pa-
desát náv‰tûvníkÛ. TakÏe jsem
spokojen˘. 

První náv‰tûvníci urãitû pfii-
nesli i první reakce na stavbu
i v˘stavu. Jaké byly?

Máme knihu, kde nám lidé
mohou nechat pfiipomínky
a poznatky. Drtivé vût‰inû, té-
mûfi v‰em, se kartografické
centrum líbí. Jak v˘stava, tak
stavba samotná. To, co jsme od
centra ãekali, to nám pfiiná‰í.
Vûfiím, Ïe pfies zimu udûláme
propagaci a lidé sem budou jez-
dit je‰tû více. Teì uÏ máme na-
pfiíklad pfiihlá‰en˘ zájezd dÛ-
chodcÛ z Blanska, pfiijede také

Co se letos podafiilo, kromû
centra, ve Velk˘ch Opatovi-
cích udûlat?

V leto‰ním roce jsme mûli
dvû velké akce. Jednou bylo jiÏ
zmiÀované centrum a druhou
koupali‰tû. Poãasí nám tro‰ku
ovlivnilo stavbu samotnou.
Nicménû koupali‰tû je hotové,
co se t˘ká hlavní vany. Ale je
potfieba dobudovat dal‰í vûci
jako zázemí pro náv‰tûvníky.
Je tam je‰tû hodnû práce. Vû-
fiím, Ïe ho v pfií‰tím roce do-
konãíme a otevfieme. Dal‰í vût-
‰í akcí je v˘stavba komunikací
u bytov˘ch domÛ. Ty jsou
v souãasné dobû pfiipravené na
poloÏení koneãného povrchu.
Mûlo se to uÏ dûlat, ale práce
pfieru‰il sníh. Podafiilo se nám
také vybudovat odvûtrání ku-
chyní ve ‰kole.

Pozemkov˘ fond z Brna a dal-
‰í organizace. Postupnû se to
dostává do povûdomí lidí a vû-
fiím, Ïe jaro pfiinese dal‰í oÏi-
vení.

Kdy zaãne pln˘ provoz i pro
neobjednané skupiny? Budou
se pfies zimu provádût nûjaké
úpravy?

Pln˘ provoz zaãne od polo-
viny dubna pfií‰tího roku. Poãí-
táme s tím, Ïe bude otevfieno
kaÏd˘ den kromû pondûlí.
Úpravy budeme dûlat jen malé.
Napfiíklad jsme zjistili, Ïe bude
potfieba uzpÛsobit pfiíchod, kde
se vybírá vstupné. Ten není
úplnû ideálnû vyfie‰en˘. Co
provoz ukázal jako nevyhovu-
jící, to budeme chtít vylep‰it,
nebudou to ale Ïádné zásadní
úpravy. 

Pfií‰tí rok ãekají mûsto velké
oslavy, jak pokraãují pfiípravy?

Pfií‰tí rok si budeme pfiipomí-
nat sedm set let od první píse-
mné zmínky o Velk˘ch Opato-
vicích. Pfiípravy samozfiejmû
stále pokraãují. Chtûli bychom
vyuÏívat hlavnû vlastní zdroje,

ale pfii oslavách se pfiedstaví
i úãinkující z jin˘ch míst regio-
nu Blanenska a Boskovicka.
Máme stanovenou komisi, kte-
rá se schází uÏ asi pÛl roku,
a domlouvá termíny, aby jed-
notlivé akce na sebe navazova-
ly. KaÏd˘ mûsíc budou pro lidi
pfiipravené alespoÀ dva v˘-
znamnûj‰í programy. A to od
bfiezna aÏ do fiíjna. Dvakrát by

se také mûlo slavnostnû sejít za-
stupitelstvo mûsta. Jednou
v dubnu kolem pouti, tam by-
chom chtûli pozvat na‰e pfiáte-
lé ze zahraniãí a dal‰í hosty, po
druhé koncem fiíjna. Na obou
budeme oceÀovat jednak na‰e
pfiátele ze zahraniãí, ale také ro-
dáky.

Jak se díváte na blíÏící se vol-
bu prezidenta republiky? Má-
te nûjakého kandidáta?

Kandidáti, ktefií jsou v sou-
ãasné dobû, se podle mû je‰tû
zmûní. KdyÏ sleduji v˘voj,
budou urãitû dal‰í návrhy.
Zfiejmû budou prezidenta je‰-
tû volit poslanci. Pokud by ale
byla pfiímá volba, mûl bych
svého kandidáta, ale nerad
bych komentoval, koho bych
volil. 

zeptali jsme se

ãerná kronika
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Sedláãek: V̆ stavba závodu bude pro obec znamenat finanãní pfiínos

Alps se stûhuje do Sebranic
Pavel ·merda

Sebranice - Historicky nejvût-
‰í investice se chystá v Sebrani-
cích. Z Boskovic tam pfiesune svo-
je v˘robní prostory firma Alps.
V˘stavba závodu má zaãít na
zaãátku pfií‰tího roku, v koneãné
fázi bude v obci pracovat aÏ dva-
náct stovek lidí. 

„Firma Alps projevila loni na
podzim zájem o v˘stavbu v˘rob-
ních prostor své firmy v na‰í
obci. Jejich poÏadavek byl na
parcelu okolo deseti hektarÛ
s pfiistupn˘mi inÏen˘rsk˘mi sítû-
mi. Nakonec si vybrala místo,
kde bylo asi osmatfiicet soukro-

m˘ch pozemkÛ. Nachází se u sil-
nice I/43 na levé stranû pfii v˘jez-
du z obce ve smûru na Brno.
Z na‰í strany jsme jim vy‰li maxi-
málnû vstfiíc. Provedli jsme zmû-
nu územního plánu, Ïádné váÏ-
nûj‰í oponentury od obãanÛ jsme
nazaznamenali,“ fiekl starosta
Sebranic Jifií Sedláãek. 

Podle jeho slov byla pfii vzá-
jemném jednání dÛleÏit˘m bodem
doprava v dané lokalitû. „SnaÏí-
me se vyjít vstfiíc lidem, ktefií tady
pfied ãasem zorganizovali petiãní
akci za zlep‰ení dopravní situace
na Vaculce. Jednalo se pfiedev‰ím
o vybudování pfiechodu pro chod-
ce pfies hlavní silnici. Mohu fiíct,

Ïe se zástupci Alpsu jsme se
dohodli, Ïe v rámci v˘stavby
vzniknou hned dva nové pfiecho-
dy pro chodce. Jeden pfiímo u Alp-
su, druh˘ pak u parkovi‰tû nad
motorestem. ¤e‰íme také chod-
ník, kter˘ by mûl na v‰echny zmi-
Àované pfiechody navazovat,
pokraãovat pod most a dále na tra-
su, která vede do obce. Investor
nám vy‰el vstfiíc a v‰echny tyto
poÏadavky v rámci projektu
zakomponoval. Jak to bude
s úhradou, je vûcí dal‰ího jedná-
ní,“ doplnil Sedláãek. 

K lokalitû, kde bude Alps sta-
vût, jsou dovedeny ve‰keré inÏe-
n˘rské sítû, jejich dal‰í roz‰ífiení

bude hradit firma. Ta navíc na
obecním pozemku postaví ãistír-
nu odpadních vod. „Zafiízení
v hodnotû pfiibliÏnû deset milió-
nÛ korun bude dimenzované tak,
aby vyhovovala jak Alpsu, tak do
budoucna i potfiebám obce,“ uve-
dl starosta s tím, Ïe hlavní pod-
mínkou, která také pfii jednáních
zaznûla, bylo, aby firma mûla síd-
lo a místo podnikání na katastru
obce Sebranice. „Nezastírám, Ïe
pokud tady budeme mít takhle
velk˘ závod, oãekáváme pro obec
zajímav˘ finanãní pfiínos. A to uÏ
nemluvím o zlep‰ení zamûstna-
nosti v regionu,“ dodal Jifií Sed-
láãek.

Boskovice - Firma Alps se pfie-
stûhuje z Boskovic do Sebranic.
Tuto informaci potvrdil personál-
ní fieditel Tomá‰ Leder. Podle jeho
slov bude stát nov˘ provoz uÏ do
konce pfií‰tího roku, spoleãnost
navíc postupnû roz‰ífií poãet sv˘ch
zamûstnancÛ ze souãasn˘ch
sedmi set aÏ na dvanáct set.

KdyÏ jsme spolu mluvili
naposledy, rozhodovali jste se
mezi Sebranicemi a jedním
místem na Svitavsku. Co
nakonec rozhodlo, Ïe zÛstává-
te v regionu? 

Lokalita. Budeme blízko sou-
ãasnému v˘robnímu závodu,
takÏe pro nás bude pomûrnû jed-
noduché pfietransformovat
v‰echny zamûstnance, které
tady máme, z Boskovic do
Sebranic. Plánujeme autobuso-
vou dopravu, dostupnost tak pro
v‰echny bude bezproblémová. 

MÛÏete prozradit, proã
opou‰títe Boskovice?

Objekt v Boskovicích máme
pouze pronajat˘ a v dané loka-
litû není moÏné roz‰ífiení
v˘robních prostor, které do
budoucna potfiebujeme. Pfie-

cházíme na jin˘ typ v˘roby. UÏ
souãasná plocha není dostaãu-
jící.

Kdy zaãnete v Sebranicích
s v˘stavbou?

Pevnû doufáme, Ïe v˘stavba
zaãne na jafie pfií‰tího roku. Hoto-
vá bude do konce roku 2008.

Stavbu pr˘ chcete rozdûlit
na nûkolik etap. Kolik bude
v Alpsu pracovat zamûstnan-
cÛ? 

V první fázi pfievedeme pouze
stávající zamûstnance. Poté poãí-
táme s náborem dal‰ích dvou aÏ
tfií set, na závûr pak je‰tû stejného
poãtu. Na‰e firma má momentál-
nû více neÏ sedm set zamûstnan-
cÛ, v koneãné fázi se dostaneme
aÏ k ãíslu kolem dvanácti set.

Zmínil jste, Ïe se bude mûnit
i v˘robní program firmy...

Základ zÛstává stejn˘, ale
‚Ïivotní’ cyklus produktÛ, které
dûláme, je omezen˘, takÏe urãi-
té vûci budeme nahrazovat
nov˘mi generacemi nebo zcela
nov˘mi produkty.

Jak probíhá spolupráce
s obcí Sebranice?

Je naprosto vynikající. Mys-
lím si, Ïe ji mohu oznaãit za
velmi nadstandardní.

Pavel ·merda

Nov˘ závod bude stát do konce roku 2008 Mají místo
pro odpady

Boskovice - Lidé nebo firmy
v Boskovicích, ktefií se potfie-
bují zbavit stavebního odpadu,
musí zatím vyuÏívat okolní
skládky. To se má zmûnit.
Odvézt suÈ totiÏ budou moci do
sbûrného dvora v Boskovicích,
Doubravách. Vznikne tam tak
zvaná recyklaãní deponie. Lidé
budou naváÏet odpad a aÏ ho
bude dost, pfiijede mobilní
recyklaãní linka a zpracuje ho. 

„Kromû dotfiiìovací linky je
to poslední vûc celé mozaiky
problematiky odpadu v Bosko-
vicích, která zb˘vala. Vyãleni-
li jsme území o rozloze asi tfii
tisíce sedm set metrÛ ãtvereã-
ních. Sbûr a v˘kup odpadÛ bude
provádûn na plo‰e sbûrného
dvora, kde budou váÏeny a evi-
dovány. Následnû se budou
shromaÏìovat na recyklaãní
deponii,“ doplnila podrobnosti
boskovická místostarostka
Jaromíra Vítková. (hrr)

Jifiího Crhy,
fieditele Krajského úfiadu

Jihomoravského kraje

Jak to v souãasné dobû vypadá s dûtskou
pohotovostí v okrese Blansko?

Pokud jde o lékafiskou sluÏbu první
pomoci pro dûti, ta je v okrese Blansko
v souãasné dobû zaji‰tûna takto. Blansko - víkendy a svátky
8 -18 hodin na adrese Blansko, K. H. Máchy 17, provozovate-
lem je Zdravotnická záchranná sluÏba Jihomoravského kraje.
Boskovice - víkendy a svátky 8 - 18 hodin na adrese Boskovi-
ce, Otakara Kubína 179, provozovatelem je Nemocnice Bos-
kovice, s. r. o. Mimo uvedenou dobu poskytuje pohotovost pro
dûti a dorost ambulance v Brnû, Poliklinika akademika
O. Teyschla, Îerotínovo nám. 4/6, tel. 542 216 511, 533 302 396,
533 302 236 pondûlí aÏ pátek 16 - 7 hodin, soboty, nedûle a svát-
ky nepfietrÏitû.

Souãasnû v‰ak musím upozornit, Ïe v návaznosti na rozhodnutí
Ústavního soudu, kter˘ zaji‰tûní lékafiské sluÏby první pomoci
(LSPP) oznaãil jako v˘hradní povinnost krajÛ, bude krajská samo-
správa zvaÏovat rozsah i místa provozování této sluÏby od zaãátku
roku 2008 v rámci celého kraje i mûsta Brna. Koncepci v souãas-
nosti projednávají pfiíslu‰né orgány a kraje a jsou s ní seznamová-
ni i starostové obcí. Základním principem je poskytování lékafiské
sluÏby první pomoci (LSPP) prostfiednictvím organizací zfiizova-
n˘ch krajem - napfi. nemocnice, zdravotnická záchranná sluÏba.
Okres Blansko patfií v‰ak k tûm, kde bude pravdûpodobnû nutné
vypsat v˘bûrové fiízení na poskytovatele LSPP. Koneãné slovo bude
mít Zastupitelstvo Jihomoravského kraje. (p‰)

Firma ALPS Electric
Czech, s. r. o. se zab˘vá v˘ro-
bou jemn˘ch elektronick˘ch
komponent pro spotfiební
elektroniku, automobilov˘
prÛmysl a v˘poãetní techni-
ku. K jejím produktÛm patfií
napfi. tonery, satelitní konver-
tory, pfiijímací a vysílací jed-
notky pro m˘tné, klávesnice
pro notebooky, termální tis-
kárny, navigaãní systémy...

Vizualizace. Budoucí podoba závodu firmy Alps v Sebranicích.
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Kapela. L.A. Beat zkou‰í, aby návrat byl co nejlep‰í.
Foto archiv skupiny

ni spolu zÛstali v kontaktu, napfií-
klad hráli divadlo. „Pfied ãasem
jsme si fiekli, Ïe bychom se moh-
li zase dát dohromady. Slovo dalo
slovo, na jafie jsme se domluvili
a od léta zaãali zkou‰et. Udûlali
jsme pár nov˘ch písniãek a roz-
hodli se, Ïe uspofiádáme koncert,“
doplÀuje.  

L.A. Beat se vrací na pódium
v legendární sestavû, která ve dru-
hé polovinû devadesát˘ch let
minulého století plnila sály kul-
turních domÛ a rockov˘ch klubÛ
po celé republice - Vlastislav
Hemzal (baskytara, zpûv), Jan
Jurka (sólová kytara), Zbynûk
V˘boh (kytara), Luká‰ Kyzlink
(bicí). Na koncertu v LaÏanech je
navíc doplní je‰tû zajímaví hosté,
napfiíklad profesionální houslista

z Mûstského divadla v Brnû
a vynikající sboristka. Jako pfied-
kapela vystoupí skupina Kroky,
která hraje písniãky legend jako
jsou Queen, Deep Purple a Led
Zepelin. „Moc se tû‰íme na na‰e
fanou‰ky a kamarády. Zkrátka
lidi, ktefií na nás dfiíve chodili.
Chceme jim udûlat radost. Usly‰í
celkem devatenáct písniãek, tfii-
náct star˘ch ,pecek‘ a ‰est
nov˘ch,“ láká Hemzal.

Podle nûj sice zatím pÛjde
o ojedinûlou akci, nikdo z ãlenÛ
ale nevyluãuje pravidelnûj‰í
návrat kapely L.A. Beat na pódia.
„Nebránili bychom se tomu, ale
nechceme se vracet do období,
kdy jsme hráli osmkrát za mûsíc.
KaÏd˘ máme svoje povinnosti.
Kdybychom vystupovali, tak

maximálnû jednou mûsíãnû.
Nechceme se také lidem zev‰ed-
nût,“ zam˘‰lí se zpûvák a basky-
tarista. 

Kapela L.A. Beat vznikla
v roce 1995 spojením hudebníkÛ
z nûkolika uskupení. Ve své dobû
koncertovala nejen na Blanensku
a Boskovicku, ale témûfi po celé
âeské republice. Mûla spoustu
pfiíznivcÛ. Zaãínala s pfievzat˘mi
písniãkami, postupnû v‰ak produ-
kovala také svoje skladby. Po
dvou letech se skupina rozpadla.
Bubeník Luká‰ Kyzlink hraje stá-
le s Helmutovou stfiíkaãkou, Vlas-
tislav Hemzal zamífiil do Vermo-
ny a Rotujícího kedlubnu, Jan Jur-
ka skládal písniãky. Jedin˘, kdo
na ãas ,povûsil‘ hudební nástroje
na hfiebík, byl Zbynûk V˘boh. 

L.A. Beat pfiipravuje po deseti letech návrat na pódium

Franti‰ek ¤ehofiek se narodil
zahradníkovi a studoval na bos-
kovickém gymnáziu. KdyÏ byl
v kvartû, tak mu jeho matematik
fiekl, Ïe buì odejde nebo ho
nechá propadnout. Proto skonãil
a jeho otec ho pfiihlásil na kame-
nickou ‰kolu v Hofiicích v Pod-
krkono‰í. 

„Tátu to ale táhlo k nûãemu
jinému. Cítil se b˘t pfiedurãen˘
pro to, aby se stal malífiem. A tak
bez vûdomí rodiãÛ ze ‰koly utekl
adostal se do Prahy. Tam tfiel bídu

s nouzí. Zapsal se na malífiskou
pfiípravku. Pokud je mi známo,
tak potom modelky zámûrnû
zapomínaly svoje svaãiny polo-
Ïené na oknû a podobnû, protoÏe
vidûly, jak je to huben˘ kluk, a Ïe
nemá co do pusy. Po ãase se jeho
otec dovûdûl, co se stalo. Jel za
ním do Prahy, sehnal mu podná-
jem a zabezpeãoval ho finanãnû.
Po roce pfiípravky nastoupil táta
na akademii v˘tvarn˘ch umûní,“
popsal sloÏité zaãátky svého otce
Vladimír ¤ehofiek. 

Pfiíchozí do boskovického
muzea si mohou prohlédnout
fiadu malífiov˘ch obrazÛ. Malo-
val pfiedev‰ím rázovité figury
z Kofience a okolí. V jeho ole-
jích a akvarelech oÏívají udá-
losti z kofienecké hospody, ze
svûtnic tamních domÛ, z polí
v jeho okolí. Podoby jeho sou-
ãasníkÛ vûrnû vyvstávají pfied
oãima, nikdy v klidu, vÏdy s ges-
tem pohybu ruky, hlavy. Z obra-
zÛ pfiímo vyzafiuje vnitfiní Ïár
a pnutí.

Táta nemûl vÛbec jednoduché v˘tvarné zaãátky, fiíká syn malífie

Muzeum patfií Franti‰ku ¤ehofikovi

Pavel ·merda

LaÏany - Po deseti letech se vra-
cí na koncertní pódium kultov-
ní bigbeatová kapela L.A. Beat.
Zatím jedin˘ koncert odehraje
v sobotu 24. listopadu od 20 hodin
v Kulturním domû v LaÏanech.
V‰ichni ãlenové slibují poslucha-
ãÛm skvûl˘ kulturní záÏitek
v podobû monstrózní show plné
kvalitní hudby a hvûzdn˘ch hostÛ. 

„Pfied deseti lety se kapela roz-
padla. Mûli jsme men‰í neshody,
ne‰lo nám to. Byli jsme mladí,
rozutekli jsme se do práce, nûkte-
fií ode‰li na vojnu. Ale hudební
nástroje jsme neodloÏili. Pro‰li
jsme mezitím rÛzn˘mi skupina-
mi,“ vzpomíná zpûvák kapely
Vlastislav Hemzal s tím, Ïe v‰ich-

Radim Hru‰ka

Boskovice - V˘stavu bosko-
vického rodáka Franti‰ka ¤ehofi-
ka pfiipravilo boskovické muzeum
ve spolupráci s Kofiencem a Gale-
rií Otakara Kubína. Obrazy auto-
ra, kter˘ proslul jako malífi severu
Drahanské vrchoviny, zejména
Kofience a jeho okolí, a Boskovic,
budou v muzeu k vidûní do dva-
cátého ledna pfií‰tího roku. 

„Franti‰ek ¤ehofiek se narodil
v Boskovicích a cel˘ svÛj Ïivot
strávil na Boskovicku, nejdel‰í
dobu v Kofienci. Tam se také
seznámil se zvyky a tradicemi,
které obyvatelé udrÏovali, poznal
krásu tamní pfiírody. Tyto v‰ech-
ny svoje poznatky vtûlil do sv˘ch
nádhern˘ch obrazÛ. Proto se na
nich mÛÏeme zadívat do krásné
pfiírody, na kvûtiny, kytice a jsou
mezi nimi i portréty a figury
v krojích. Franti‰ek ¤ehofiek pro
nás zdokumentoval krajinu Kofie-
necka i Boskovicka. Proto je
naprosto namístû, Ïe tamní kli-
dová oblast se naz˘vá ¤ehofiko-
vo Kofienecko. Myslím si, Ïe i pro
dne‰ní vefiejnost má jeho dílo co
fiíci,“ uvedla boskovická místo-
starostka Jaromíra Vítková. 

Za svého Ïivota nekonal ¤eho-
fiek pfiíli‰ mnoho v˘stav. Vût‰inou
maloval pro své nejbliÏ‰í a zná-
mé. Jak fiekl jeho syn Vladimír
¤ehofiek. „Jsem rád, Ïe se po per-
sonálních zmûnách v muzeu
podafiilo v˘stavu uspofiádat. Koná
se u pfiíleÏitosti pûtadvacátého
v˘roãí od otcova úmrtí. DoÏil se
bez pûti dnÛ dvaadevadesáti let.“

¤ehofikovo dílo. Krajiny, ale také portréty uznávaného malífie mohou zhlédnout náv‰tûvníci bosko-
vického muzea. Foto Radim Hru‰ka

Blansko ãekají hned
tfii vánoãní koncerty 

Tfii zajímavé vánoãní koncerty se v nejbliÏ‰í dobû uskuteãní
v sále Okresního soudu v Blansku. V sobotu 1. prosince od 19.30
hodin tam vystoupí sourozenci Ulrychovi a skupina Javory, 19.
prosince ve stejnou dobu skupina Kamelot a o dva dny pozdûji
Rosomák Olympic Revival s hvûzdn˘mi hosty. 

Pfiedprodej vstupenek je v Informaãní kanceláfii Blanka v RoÏ-
mitálovû ulici v Blansku, rezervace je také moÏná na telefonním
ãísle 723 089 842, prostfiednictvím e-mailu: lubomir.rek@post.cz,
nebo www.lrsk.cz. Pfii zakoupení vstupenky a náv‰tûvû jednoho
z koncertÛ budete navíc zafiazeni do slosování o vûcné ceny (tele-
vize, mobilní telefon, dárkové poukazy aj.). Slosování probûhne
21. prosince v prÛbûhu koncertu skupiny Rosomák. Kdo z vylo-
sovan˘ch bude pfiímo na koncertû, získá je‰tû dárek navíc.

Ve spolupráci s pofiadatelem koncertu jsme pro vás pfiipravili
soutûÏ o vstupenky na jednotlivé koncerty. Dnes mÛÏete vyhrát
dva lístky na vánoãní koncert sourozencÛ Ulrychov˘ch a skupiny
Javory.

Otázka: Z kterého mûsta pocházejí Hana a Petr Ulrychovi?

Svoje odpovûdi nám pi‰te na adresu Zrcadlo Blanenska a Bos-
kovicka, nám. Svobody 2, 678 01 Blansko, na e-mail: redakce.zrcad-
lo@centrum.cz do nedûle 25. 11. Ze správn˘ch odpovûdí vylosuje-
me dva v˘herce, ktefií se mohou tû‰it na lístek zdarma.

Prezident Václav 
Klaus nav‰tíví...

Pokraãování ze str. 1
Hlavním bodem jeho zhruba

tfiíhodinového pobytu bude pro-
hlídka tamního pivovaru. Od 17
hodin se bude konat krátké set-
kání s obãany mûstyse na nádvo-
fií Centra Sladovna, následovat
bude exkurze po provozu. V 18
hodin zaãne slavnostní veãefie.

„S panem prezidentem jsem
mûl tu ãest se osobnû potkat je‰-
tû v dobû, neÏ se ujal úfiadu. Je
pro nás velkou ctí, Ïe pivovar
poctí svojí náv‰tûvou. Bereme to
jako velké ocenûní práce, kterou
dûláme pro ná‰ region. Myslím,
Ïe se máme ãím pochlubit,“  tû‰í
se majoritní vlastník Jifií Fusek. 

Program prezidenta Václa-
va Klause v pondûlí 26. listo-
padu na Blanensku a Bosko-
vicku:14.20 hodin náv‰tûva
Boskovic, 15.35 hodin náv‰tûva
Velk˘ch Opatovic, 17.20 hodin
náv‰tûva âerné Hory.

Festival nabídl pfiehlídku divadel
Letovice - Tfii dny plné diva-

dla a hudby proÏili lidé v Leto-
vicích. Divadelní spolek TotAm
ve spolupráci s tamním kultur-
ním stfiediskem totiÏ pfiipravil
druh˘ roãník ,nejen‘ Divadelní-
ho festivalu. Akce navazuje na
ãinnost jiÏ zmínûného divadel-
ního spolku a má prost˘ cíl,
nabídnout kulturu v‰em vûko-
v˘m generacím. 

„Festival vznikl minul˘ rok

v listopadu. UÏ pfiedtím jsme
dûlali rÛzné ãajovny nebo kon-
certy, tak to byl zase trochu jin˘
typ akce. S lehk˘m recesistic-
k˘m nádechem. Dramaturgii
jsme se snaÏili udûlat pestrou.
V podstatû, kdo je ochotn˘ dojet,
ten u nás mÛÏe vystoupit,“
vysvûtlil jeden z pofiadatelÛ
Tomá‰ Tintûra.

Akce zaãala ve ãtvrtek, kter˘
byl vûnovan˘ dûtsk˘m soubo-

rÛm. Aby si i nejmlad‰í genera-
ce vytvofiila nûjak˘ vztah k diva-
dlu. V pátek vystoupil TotAm
a v sobotu se pfiedstavilo divadlo
Naboso z Boskovic. Celou akci
zakonãil sobotní hudební veãer.
V rámci festivalu probûhly také
dva workshopy. Jeden byl foto-
grafick˘, odehrálo se také 
autorské ãtení. Pfii nûm si mohl
kdokoliv z náv‰tûvníkÛ pfieãíst
ukázku své práce. (hrr)

V Kun‰tátû se pfiedstavili taneãníci
Pokraãování ze str. 1

V prÛbûhu nûkolikahodinového
programu se v Kun‰tátû pfiedstavi-
ly dvû stovky taneãníkÛ. V soutû-
Ïi skupin porota udûlila podle
sehranosti, kost˘mÛ nebo nápadi-
tosti celkem pût pohárÛ - 1. místo
Dance Art - Big One Fittness,
vedoucí Jana Kr‰ková (Duck
Duck), 2. místo TS BAMI KR
Kun‰tát, Michaela Barto‰ová (Star
‰ok), 3. místo Dance Tappers

Blansko, Klára ·acherová, Come
On Everobody, 4. místo Aerobic
Rájec, Müllerová (Léto), 5. místo
TS BAMI KR Kun‰tát, Michaela
Barto‰ová, (Trpaslíci). Vûcnou
cenu si odnesla kaÏdá vystupující
skupina. 

„Dále se soutûÏilo v jednotliv-
cích a v duech ve stylu street dan-
ce. V kaÏdé skupinû byly ãtyfii
vûkové kategorie, v kaÏdé vûkové
kategorii jsme vyhlásili první aÏ

tfietí místo. Celkem jsme rozdali
devûtadvacet medailí,” doplnila
Barto‰ová a dodala: „Doufám, Ïe
se nám podafií s touto akcí zavést
tradici. Myslím si, Ïe kdyÏ se dá-
me v organizaci dohromady více 
s mûstem, rozdûlíme si práci, bude
to je‰tû lep‰í. ZároveÀ bych chtûla
touto cestou podûkovat jak mûstu
Kun‰tát, tak v‰em sponzorÛm, bez
kter˘ch bychom takovou akci
vÛbec nemohli dûlat.”

V letovické galerii Domino 
vystavuje nyní Jifií Pefiina

Letovice - Milovníci Vysoãiny zachycené na malífiském plátnû
by si nemûli nechat ujít novou v˘stavu, kterou pfiipravila letovic-
ká galerie Domino. Své práce v ní vystavuje malífi Jifií Pefiina.
V˘stava je otevfiená ve v‰ední dny od devíti do patnácti hodin.
V sobotu od devíti do jedenácti a v nedûli od ãtrnácti do sedmnác-
ti hodin. 

Jifií Pefiina je rodák z Moravské Svratky, kde jeho rodiãe vlast-
nili zemûdûlskou usedlost. Osudové v jeho Ïivotû bylo setkání
v Kameniãkách s akademick˘m malífiem Karlem Wagnerem
a následnû i Jaroslavem Sodomkou. Jejich vzájemná spolupráce
dokázala témûfi anulovat Pefiinovu absenci akademického vzdû-
lání. 

Svoji první v˘stavu uspofiádal autor v roce 1975 v Hlinsku.
Blízká je mu pfiedev‰ím krajina pod Devíti skalami. Maluje tam
ve kterémkoliv roãním období. „Pozoruhodnou ãástí Pefiinovy
tvorby jsou obrazy vznikající v tichém soustfiedûní v klausufie
jeho ateliéru. Právû tam se rodí jeho ãetná záti‰í a rozkvétají jeho
pÛvabné kvûtiny. PefiinÛv malífisk˘ v˘raz tu vyzrává do mimo-
fiádné sdûlnosti a dosahuje tak mocného souzvuku mezi v‰ed-
ností Ïivota a krásou umûlecké tvorby,“ fiekl o malífii Jaroslav
Kopi‰tû. (hrr)

Vysoãina. Náv‰tûvníci naleznou v galerii Domino Pefiinovy pozo-
ruhodné krajiny. Foto Radim Hru‰ka
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Kraj vyhlásil 
novou soutěž 
Blansko, Brno – Především 

motivovat vlastníky památek 
k obnově kulturního dědictví má 
za cíl soutěž, kterou vyhlásila 
Rada Jihomoravského kraje. 

Soutěž, která nese název Nej-
lépe opravená kulturní památka 
Jihomoravského kraje v roce 2007, 
bude mít nejprve nominační část, 
ve které může kterýkoliv občan 
navrhnout památky (i dílčí části) 
opravené v roce 2007. Uzávěr-
ka návrhů je 20. prosince. Ve dru-
hé části bude probíhat veřejné 
hlasování. Začátek je 15. ledna, 
ukončení o měsíc později. Vyhlá-
šení vítězů se uskuteční v březnu. 
Účastníkem soutěže se stává vlast-
ník navrženého objektu.

Písemný návrh mohou lidé 
adresovat na odbor kultury a pa-
mátkové péče Jihomoravské-
ho kraje, Žerotínovo nám. 3/5, 
601 82 Brno, nebo prostřednic-
tvím e-mailu na smuk.rostislav@
kr-jihomoravsky.cz. Z navrže-
ných památek bude poté soutěžní 
komisí, ve které nebudou chybět 
členové Rady Jihomoravského 
kraje, vedoucí odboru kultury 
a památkové péče, pracovník 
oddělení památkové péče odbo-
ru, ředitel Národního památko-
vého ústavu aj., vybráno patnáct 
nejlepších návrhů,  které budou 
soutěžit o ceny. Organizáto-
ři poté památky vyfotografují 
a snímky s doprovodnými texty 
budou uveřejněny na internetu. 
Webová stránka soutěže umožní 
přímé hlasování. Podle počtu ob-
držených hlasů bude stanoveno 
konečné pořadí a přiděleny ceny. 
Vítěz získá 150 tisíc korun, dru-
hý v pořadí 100 tisíc korun a třetí 
50 tisíc korun.  (pš)

Setkání 
s řemeslníky
Kunštát - Občanské sdruže-

ní Řemesla v Kunštátě pořádá 
v neděli 25. listopadu od 9 do 
18 hod. v kunštátském kultur-
ním domě svoje první setkání 
s řemeslníky v předvánoční 
atmosféře. Mistři řemesel ná-
vštěvníkům předvedou kovářství, 
modrotisk, šperkařství, včelař-
ství, drátenictví a spoustu další-
ho. V doprovodném programu 
vystoupí v 11 hod. ZUŠ Letovice, 
ve 13 hod. taneční skupina Bami, 
ve 13.30 hod. děti z kunštátské 
základní a mateřské školy, od 14 
hod. je připraveno soutěžní odpo-
ledne a v 15 hod. uzavře program 
divadelní vystoupení kunštátské-
ho spolku LMD.  (hrr)

Obce získaly dotace na dětská hřiště

Fotbalisté chtějí zlepšit zázemí svého stadiónu

Akce. Žáci šestého a osmého ročníku Základní školy Blansko, Erbenova, navštívili v říjnu zoo Brno. Cílem 
těchto akcí bylo praktické ověření vědomostí získaných ve škole. Zúčastnili jsme se výukových programů Vý-
znam zoo, Etologie  (= věda o chování zvířat) a Čím se živí. Žáci nejprve vyslechli přednášku jednoho z pra-
covníků zoo doplněnou prezentací a ukázkami, a potom s tímto odborníkem vyrazili do terénu, kde pozorovali 
zvířata a vyplňovali nachystané pracovní listy. Další částí programu bylo získat co nejvíce informací o vy-
braném živočichovi. Většina dětí při práci naplňovala motto našeho školního vzdělávacího programu Škola 
v pohybu měrou vrchovatou. Naši žáci tedy měli možnost propojit teorii s praxí nejen v oblasti přírodopisné, 
ale vyzkoušeli si také základy společenského chování (při cestě tramvají). Petra Lakotová

 Františka Kroupová

Jaroslav Černý: V nejbližším období chystáme další velké investice

Nemocnice hospodaří dobře 
Radim Hruška

Boskovice – Boskovická ne-
mocnice hospodaří vyrovnaně 
a plánuje další investice do zaří-
zení. Po nedávném zahájení pro-
vozu nového CT přístroje bude 
vylepšování pokračovat. Nedá se 
ale počítat s tak rychlým postu-
pem, jak tomu bylo v uplynulém 
roce a půl. Hlavní důraz bude 
v nejbližší době kladen na zvyšo-
vání platů středního zdravotnic-
kého personálu.

Jednou z velkých připravova-
ných změn je návrh na využití 
uvolněného místa v třetím patře, 
odkud se vystěhovalo ředitelství 
nemocnice. Jedná se o vybu-
dování multioborové jednotky 
intenzivní péče, která by mohla 
sloužit více oddělením nemocni-
ce. I když je celá věc teprve ve 

fázi jednání, předpokládá se, že 
se bude jednat o akci až za dvacet 
milionů korun. Tato částka padne 
jak na stavební úpravy, tak vyba-
vení přístroji.

Lidi směřující do nemocnice 
potěší také nový přístup do zdra-
votnického zařízení. Bude bezbari-
érový, a to už od zastávek autobu-
sů. Kromě toho budou Boskovičtí 
také nakupovat nové přístroje. Na-
příklad na rentgenovém pracovišti 
přibude mobilní C – rameno, které 
se používá mimo jiné na sálech 
při operacích. Dokupovat se bude 
nový ultrazvuk a dětské oddělení 
se rozšíří i o kardiooddělení. V plá-
nu je také panoramatický rentgen 
pro stomatology nebo modernizo-
vání ambulancí.

Asi největší investicí je při-
pravované zateplení nemocnice. 
„Město Boskovice, jako majitel 

budovy, připravilo projekt. Nyní 
se s ním budeme ucházet o ev-
ropské peníze. Předpokládáme, 
že stavební práce by mohly pro-
bíhat v rozpětí let 2008 – 2010. 
Plánuje se celková výměna oken 
a fasády. Padne na to zhruba sto 
miliónů korun, evropské dotace 
mohou přitom činit až osmdesát 
procent. Zbylých dvacet milió-
nů doplatí město. Mělo by dojít 
k výrazné úspoře nákladů na vy-
tápění. Návratnost je vypočítaná 
na dvanáct let,“ upřesnil starosta 
Boskovic Jaroslav Dohnálek.

Všechno je ale závislé na hos-
podaření nemocnice. To má být 
podle jejího vedení v letošním 
roce vyrovnané. „Málo nemocnic 
v naší republice vykazuje klad-
ný výsledek. My ho pro letošní 
rok předpokládáme. Nemocnice 
prochází vývojem, musí splácet 

pětatřicet miliónů, které si půj-
čila, aby se vykoupila z konkur-
zu. Během roku a půl se vrátila 
klientela a důvěra občanů, což je 
zásluhou práce všech oddělení,“ 
uvedl ředitel nemocnice Jaroslav 
Černý. 

Souhlasí s ním také daňo-
vý poradce nemocnice Antonín 
Bandouch. Podle něj je kladný 
výsledek hospodaření dosažen 
díky výnosům, které Všeobec-
ná zdravotní pojišťovna (VZP) 
dodatečně uznala za provedené 
výkony z předchozích období. 
„Vývoj nákladů ve vazbě na vý-
nosy je rovnovážný. Navýšily 
se složky osobních nákladů, což 
představuje mzdy. Vývoj hospo-
daření je velmi pozitivní a bude 
i nadále záviset na výši výkonů 
odsouhlasených VZP,“ doplnil 
Bandouch.

Brno, Blansko – Zastupitelé 
Jihomoravského kraje schválili 
úspěšné žadatele dotačního titulu 
Dětská hřiště. Na peníze se mohou 
těšit také obce a města z našeho 
regionu. 

Sto tisíc korun poputuje napří-
klad do Černé Hory. Tam před ča-
sem vznikla ze strany rodičů inici-
ativa na výstavbu dětského hřiště. 
Sami také poté rozjeli sbírkovou 

akci. „Na účtu městyse se sešlo 
už více než sto tisíc korun, nejvíce 
přispěla Jihomoravská plynáren-
ská, která darovala 50 tisíc korun, 
zbytek tvoří částky od dalších fi -
rem a soukromých osob. Požádali 
jsme ještě o dotaci Jihomoravský 
kraj. Chtěli jsme 200 tisíc, dostali 
jsme polovinu. Jak budeme postu-
povat dál, o tom rozhodne na svém 
příštím zasedání zastupitelstvo,“ 

řekl starosta Černé Hory Bohumil 
Hlavička.

Další úspěšní žadatelé dotační-
ho titulu Dětská hřiště z Blanen-
ska a Boskovicka: Borotín (80 
tisíc korun), Boskovice (100 tisíc 
korun), Velké Opatovice (50 tisíc 
korun), Kunice (45 tisíc korun), 
Vísky (50 tisíc korun), Sulíkov 
(50 tisíc korun), Kunštát (100 ti-
síc korun).   (pš)

Bohumil Hlaváček

Blansko - Blanenští fotbalis-
té dva roky po sobě postoupili 
a i v divizi jim patří zatím skvělá 
druhá příčka. Fanoušci se opráv-
něně ptají, kdy radnice přispěje 
na zlepšení podmínek v jejich 
areálu. Peníze potřebuje i sou-
sední hala a kuželna TJ ČKD. 
Hlasy, že se všechny fi nance 
soustřeďují na Sportovní ostrov 
Ludvíka Daňka, jsou stále silněj-
ší. Není divu.  Výsledky fotbalis-
tů FK APOS hýbají blanenskou 
sportovní veřejností. Dlouho 
v poslední době platilo, že se více 
ve městě chodí na hokej. Teď je 
zimní stadión zrekonstruován do 

moderní podoby s komfortem 
pro jeho návštěvníky. Že by ale 
jeho ochozy praskaly ve švech, 
se říct nedá. Právě naopak.

„Jezdíme-li po hřištích na-
šich soupeřů v divizi, vidíme, 
že v podstatě všude mají diváci 
i sportovci lepší podmínky. A je 
to mnohdy i na vesnicích, jak 
jsme se mohli přesvědčit třeba 
v Protivanově – plastové sedačky 
na kryté tribuně, sociální zařízení 
důstojné 21. století a mnoho dal-
šího,“ mrzí prezidenta klubu  FK 
Apos Blansko Radomíra Linken-
sedera. Je si vědom, že právní ná-
ležitosti ohledně vlastnictví po-
zemků v areálu nejsou vyjasněny. 
„Ale jejich dořešení a následné 

investice do městského areálu, to 
by mělo radnici zajímat. Stadión 
je jejich reklamou a vizitkou, my 
jméno Blansku již děláme svými 
výkony,“ myslí si.

Město slíbilo v první fázi v le-
tošním roce zpevnění příjezdové 
komunikace. „Plánováno bylo, 
že se na tuto akci použijí pení-
ze získané z poplatků z hracích 
automatů. Rada ale záměr pře-
hodnotila a upřednostnila zatep-
lení části nemocnice. Prozatím 
přispějeme jen na zavlažovací 
systém na hřišti,“ přiznal mís-
tostarosta Ivo Polák. Jak řekl, in-
vestice se výhledově přesune na 
následující rok. „Možná i dříve, 
zbudou-li nějaké peníze z pře-

rozdělení navýšení letošní daňo-
vé výtěžnosti,“ uvažuje. Oprava 
tribuny? „Ze strany klubu žádný 
ofi ciální požadavek zatím nepři-
šel,“ odpovídá Polák

Co se týče sportovišť ve městě 
vůbec, pracuje se stále na myš-
lence, kterou měly ve svých vo-
lebních programech téměř všech-
ny politické strany – převzít pod 
správu města ty nejdůležitější 
z nich. „Konkrétně areál ASK, 
ČKD a právě fotbalové hřiště, 
u baseballového stadiónu bych 
již váhal. Ten je specifi cký, jen 
pro jeden sport a neslouží široké 
veřejnosti jako výše jmenované,“ 
plánuje místostarosta. V průběhu 
následujícího roku hodlá podle 

jeho slov radnice provést hlu-
bokou analýzu, jak dalece by to 
zatížilo městský rozpočet, a najít 
optimální variantu pro všechny 
strany. „Tělovýchovné jednoty 
si ale také musí uvědomit, co by 
to znamenalo pro jejich provoz. 
Buď by vznikla nová společnost 
nebo vše přešlo pod Služby měs-
ta, což se mi jeví jako pravděpo-
dobnější. V rámci dosavadního 
stavu by možná byla zrušena 
i některá pracovní místa, aby se 
snížily náklady,“ plánuje Polák, 
podle něhož by při dobré vůli 
všech stran a souhlasu zastupitel-
stva mohla hlavní městská spor-
toviště přejít pod jeho správu od 
roku 2009. 

Přijede velvyslankyně. Sdružení pro Černou Horu a Místní knihovna 
městyse Černá Hora pořádají v úterý 20. listopadu v 17 hodin v sále Zá-
mečku přednášku a besedu s velvyslankyní Bolívarské republikyVenezu-
ela, paní María José Báez Loreto, s názvem Současná Venezuela.   (pš)

Předvánoční prodejní výstava. Obecní knihovna v Lysicích pořádá 
ve dnech 22. až 24. listopadu tradiční předvánoční prodejní výstavu. Mů-
žete na ní zhlédnout a zakoupit si výrobky z keramiky, knihy a kalendáře, 
obrázky malované na skle, malovaná trička, perníčky, skleněné výrobky, 
medovinu, výrobky z modrotisku, vánoční vazby, výborné čajové směsi 
a další předměty. Otevřeno bude ve čtvrtek a v pátek od 9 do 17 hodin, 
v sobotu od 9 do 15 hodin.  (pš)

Diskuze u kulatého stolu. V tělocvičně Gymnázia a SOŠ Rájec-Jestřebí 
se v pátek 23. listopadu v 17 hodin koná akce s názvem Co by třeba bylo, 
aby se nám dobře žilo aneb Diskuze u kulatého stolu. Součástí bude výstava 
oživených kamenů Soni Čermákové a výtvarných prací studentů Gymnázia. 
V programu vystoupí žáci Základní a mateřské školy Rájec-Jestřebí.   (pš) 

Zlaté české ručičky. Občanské sdružení Kolpingova rodina Blansko 
vás srdečně zve na Vánoční výstavu aneb Zlaté české ručičky. Rukodělné 
práce vystavují kroužky Kolpingovy rodiny Blansko, Klub lodních mode-
lářů Blansko, Junák Blansko, Dům dětí a mládeže Blansko, RC autoklub 
Blansko, Základní umělecká škola Blansko a další. Výstava je v Katolic-
kém domě v Blansku otevřena v pátek 23. listopadu od 8 do 20 hod., v so-
botu 24. listopadu od 8.30 do 19 hod. a v neděli 25. listopadu od 7.30 do 
16 hod. Ofi ciální zahájení s doprovodným programem proběhne v sobotu 
24. listopadu v 9 hod.  (pš)

Den otevřených dveří. Milí rodiče budoucích prvňáčků, srdečně vás 
a vaše děti zveme na Den otevřených dveří, který se koná 22. listopadu 
od 10 do 11.40 hodin v ZŠ Blansko, Erbenova 13. Čeká na vás bohatý 
program ve třídách 1. -  3. ročníku a ve školní družině.  (lb)

Korneli, jsi to ty? To je název výstavy Laďi Gažiové a Anežky Hoš-
kové, která začíná vernisáží v sobotu 24. listopadu v 17 hodin v Galerii 
města Blanska. Jedná se o výstavu mladých umělkyň pracujících pře-
vážně s médiem malby. Laďa Gažiová vytváří své obrazy pomocí spreje 
a šablony. Anežka Hošková kromě komixu čerpá také z fashion designu, 
tattoo, indie music estetiky apod.   (pš)

Divadlo v Boskovicích. V Zámeckém skleníku v Boskovicích se v úte-
rý 20. listopadu v 19.30 hod. koná divadelní představení J. B. Moliéra 
Chudák manžel. V titulní roli se představí Oldřich Navrátil, dále hrají 
Jaroslava Obermaierová (Dana Syslová, Martina Hudečková), Kamila 
Špráchalová (Miluše Bittnerová), Martina Hudečková (Tereza Helšuso-
vá), Petr Oliva (Jaroslav Vlach),  Mario Kubec aj.   (pš)

Beseda s cestovatelem. Mořeplavec a cestovatel Ivan Orel bude ve 
čtvrtek 22. listopadu od 17.30 hodin v boskovickém kině Panorama bese-
dovat o dobrodružné cestě kolem světa na historické plachetnici. Součástí 
akce s názvem Viktorií kolem světa bude i projekce dokumentu.   (pš)

Pivovarská výstava. Ve středu 21. listopadu v 18 hodin se uskuteční v Kul-
turním domě v Letovicích zahájení pivovarské výstavy. Kromě památek leto-
vického pivovaru návštěvníci uvidí mnoho dalších památných pivovarských 
plakátů, tabulek, lahví a sklenic. Výstava bude doplněna také novodobými 
suvenýry a sbírkou pivních plechovek z celého světa.  (pš)

Turnaj v bowlingu. V sobotu 24. listopadu se v olešnickém hotelu 
Závrší uskuteční od 10 do 17 hodin turnaj v bowlingu O pohár starosty 
města. Zúčastnit se mohou olešnické spolky a neziskové organizace. Kaž-
dý spolek může sestavit jedno družstvo o čtyřech členech, za spolek může 
nastoupit pouze jeho registrovaný člen.  (hrr)

Mariášníci v Závrší. Všichni příznivci mariáše jsou zváni na 24. listo-
padu do Olešnice. Hrát se bude v hotelu Závrší. Prezence účastníků bude 
probíhat od 10 do 10.20 hod. Ze čtyř kol po padesáti minutách bude určen 
vítěz podle součtu umístění. Z důvodu hladkého průběhu se účastníci mo-
hou hlásit na mobilu 732 630 453 nejlépe formou SMS zprávy.  (hrr)

Slavnostní koncert. Ve čtvrtek 22. listopadu se od 17 hod. odehraje 
v letovickém kulturním domě slavnostní koncert ZUŠ Letovice u příleži-
tosti pětapadesátého výročí založení školy. Jako hosté vystoupí hudebníci 
z družebního chorvatského města Stari Grad na ostrově Hvar.  (hrr)

Vystoupí Robert Křesťan. V pátek 23. listopadu se v 19.30 hod. 
odehraje v boskovickém zámeckém skleníku koncert Roberta Křesťana 
a Druhé trávy. Křesťan je uznávaný skladatel, textař, básník a osobitý zpě-
vák, ale také hráč na banjo, kytaru a mandolínu.  (hrr)

Školáci navštívili zoologickou zahradu v Brně



Speciální příloha týdeníku
Zrcadlo Blanenska a Boskovicka

(samostatně neprodejné)

Jiří Fusek: Důležitá je spolupráce se zahraničními partnery

Pivovar uvádí na trh novinku,
kterou je zázvorová limonáda
Pivovar Černá Hora znovu 

rozšiřuje nabídku svých nealko 
nápojů. Už v prosinci si mohou 
jeho zákazníci koupit zázvorovou 
limonádu. „Zkoušeli jsme ji už na 
konci září na Pivní pouti. Z při-
bližně tří set respondentů, mezi 
kterými nechyběli děti ani dospělí, 
se k ní devětadevadesát procent 
vyjádřilo kladně. To nás jen 
podpořilo v rozhodnutí pustit ji na 
trh,“ říká sládek pivovaru 
Vlastimil Zedek.  

Důležitý byl výběr jména nového 
výrobku. Původně bylo v plánu 
zapracovat do názvu Toronto nebo 
Ontario, kde se před více než sto lety 
první zázvorové limonády začaly 

vyrábět. Nebyly ale povoleny. Do 
nejužšího finále se tak dostaly dvě 
možnosti -  Gari a Adraka. Gari je 
nakládaný růžový zázvor, adrak je 
zázvor hindsky. Vyhrál druhý z nich. 
„Vycházeli jsme z toho, že Indie 
byla zemí, kde se tato rostlina začala 
pěstovat. Název má působit tak 
trochu šamansky, snad se nám to 
povedlo,“ vysvětluje marketingový 
manažer Hubert Adámek.

Zázvor má podle jeho slov 
velice zajímavé vlastnosti 
z hlediska vlivu na lidské zdraví. 
Utišuje nevolnost, závratě, mírní 
bolesti a záněty při artritidě. 
Zklidňuje bolesti svalů, zmírňuje 
příznaky nachlazení a chřipky, 

zmenšuje plynatost. Má údajně 
i afrodiziakální účinky.

Limonáda z pivovaru bude 
druhá svého druhu na našem 
trhu, první sem přinesla 
společnost Pepsi Cola. Adraka 
ale bude první českou. „Tím se 
budeme chlubit,“ plánuje 
Adámek. Barva nového výrobku 
bude starorůžová, tedy spíše 
tmavě růžová.

„Adraku budeme stáčet do 
gastroskla a půllitrových PET 
lahví, pokud bude zájem, tak i do 
jeden a půllitrových PET lahví,“ 
dodává Vlastimil Zedek s tím, že 
k spuštění na trh zbývá pouze 
dopracovat etiketu.  (bh, pš)

Petra Koutná

Jiří Fusek působí jako předseda 
Českého svazu malých nezávislých 
pivovarů. Od roku 1996 je majo-
ritním akcionářem, předsedou 
představenstva a prokuristou 
akciové společnosti Pivovar Černá 
Hora. Jeho práce je zaměřena na 
chod společnosti, propagaci 
nových výrobků, jednání s ob-
chodními partnery. Přijal nabídku 
rozhovoru, ve kterém odpovídal 
na aktuální otázky týkající se 
především jeho práce.

V souvislosti s vaší činností ve 
svazu malých nezávislých 
pivovarů je vaše jméno dosti 
často zmiňováno v médiích. Co 
si myslíte o novinářích?

Znám novináře, kteří jsou 
perfektní a profesionální. Ale 
nejen novináři, ale i noviny mají 
své vlastnické vztahy v zahraničí. 
Jejich mediální plán, včetně 
případné propagace v článcích, je 
podmíněn tím, kdo jim vzápětí 
zaplatí reklamu. Na veřejnost se 
někdy nedostává pravda, nebo je 
různě upravená a vázaná na 
ekonomické vztahy příslušných 
novin. Na novináře mám velmi 
dobrý názor, ale o výsledku jejich 
práce mám někdy pochybnosti. 

Kolik zemí a kolik firem je 
členy Evropského svazu malých 
nezávislých pivovarů?

V základním svazu je nyní pět 
států, Německo, Polsko, Švýcarsko, 
Rumunsko a Česko, potom part-
nerské země. Úzce spolupra-
cujeme se Slováky a s Lotyšskem, 
ale ti nejsou členové. Ve svazu 

pracuje asi 1300 nezávislých 
pivovarů. 

Svaz sdružuje široké spekt-
rum, převážně evropských zemí. 
Jste schopen se svými partnery 
komunikovat v cizím jazyce?

Jednací řečí tohoto svazu jsou 
němčina a angličtina. I když jsem 
prezident Evropského svazu 
malých nezávislých pivovarů, 
ovládám německý jazyk jen 
částečně. To by mi na domluvu 
nestačilo. Z toho důvodu vždycky 
potřebuji tlumočníka. Jsem 
technokratický člověk a jazyk je 
pro mě velmi složitou záležitostí. 

Jaký je podle vás důvod, že si 
zahraniční klienti, například 
z Asie, vybírají nápoje černo-
horského pivovaru?

V zahraničí je zájem o klasická 
i silnější piva, v některých zemích 
i o piva nealkoholická. Ty vyvážíme 
do zemí jako je Gruzie. Dávali jsme 
zboží na degustaci do Hongkongu a 
připravujeme vzorky do dalších 
zemí v této lokalitě. V arabských 
zemích je zájem o naše nealkoho-
lické pivo, které má obsah alkoholu 
nula, jako jediné pivo v České 
republice. Můžeme tedy splnit 
požadavek zákazníků, kteří ne-
mohou požívat alkohol kvůli 
náboženské orientaci.

Kde se zrodil nápad na výrobu 
nealko piva?

Spolu s Destilou a Pivem Praha 
jsme na tom spolupracovali. Jedno-
ho pracovníka firmy Pivo Praha 
napadlo, že bychom zkusili vakuaci, 
zatím nikdo takovou technologii 
v pivovarnictví nepoužíval a její 
produkty jsou unikátní.  

V čem spočívá technologie 
výroby nealkoholického piva?

Pivo se vyrábí bezodpadovou 
technologií. Sycené pivo desítka 
natéká do speciální kolony, kde 
jsou tepelné rošty, které jsou 
nahřívané na teplotu třicet osm až 
čtyřiačtyřicet stupňů. Při této 
teplotě se zvedá těkavý alkohol. 
Vytváří se podtlak a těkavé páry 
jsou odsávány a poté zchlazeny. 
Na jednu stranu teče pivo bez 
alkoholu a na druhou stranu pivní 
alkohol. 

Jak vůbec probíhá zavádění 
receptury nového nápoje?

Na pracovních schůzkách 
hledáme nové technologické 
postupy a vymýšlíme nové výrobky. 
Provádíme degustaci vlastních i 
cizích nápojů, sledujeme, co se 
vyrábí na trhu. V osmdesáti 
procentech jsem ten, kdo vymýšlí 
novinky v oblasti receptury nápojů, 
designu a reklamy. 

Je naděje, že černohorské 
nealkoholické pivo bude 
k dostání ve více restauracích?

Jsem přesvědčen, že ano. Naše 
nealko pivo je novinka od května. 
Zatím děláme mezi zákazníky 
degustace a propagujeme ho, 
abychom výrobek dostali do 
povědomí lidí. Jiní výrobci 
obrovsky působí na zákazníka, 
kterému trvá, než si zvykne na 
něco jiného. Náš pivovar si ale 
nemůže dovolit takovou mediální 
reklamu jako velké pivovary.

Jak tedy seznamujete zákaz-
níka s vašimi novinkami?

Jako první v českém průmyslu, 
možná i v celé Evropě, jsme 
zakoupili benzinovou stanici, 
protože je to průjezdné místo, kde 
se zákazníci seznamují 
s výrobkem. Nazvali jsme ji 
Forman, to je název nealko-
holického piva, které se zde bude 
prodávat a degustovat. Průjezdnost 
dvacet tisíc vozidel by měla 
zvednout povědomí zákazníka. 
Všechno je o reklamě a o mož-
nostech firmy.

Nabízíte různé druhy nápojů 
- piva, limonády i likéry. Je 
v produkci pivovaru prostor pro 
další novinky?

Nápadů máme ještě bohatou 
zásobu a věřím, že půjdeme 
dopředu, protože víme, co chceme 
dělat. Novinky musí být vždycky 
korigovány takovým způsobem, 
aby zaujaly dostatečné množství 
zákazníků a produkce byla 
ekonomická. Kvalita a tradice je 
důležitější než cena.

Jaký je pro vás nejchutnější 
nápoj z produkce pivovaru?

Mně chutnají všechny. Piji 
nápoje různě podle ročních 

období. Ale úplná specialita je 
nefiltrované Moravské sklepní 
pivo. Je to desítka s plným 
obsahem kvasných buněk a 
nejvíce připomíná historickou 
tradici výroby piva. 

Co si myslíte o levných pivech, 
které nabízejí supermarkety?

Ten, kdo je vyrábí, velmi ubližuje 
českému pivovarnickému průmys-
lu. České pivo má mezi spotřebiteli 
svůj zvuk. My jsme nikdy nevyráběli 
levná piva na podbízení 
zákazníka, ale ke škodě pivovaru. 
Snaha nadnárodních společností 
je tlačit cenu dolů. My zase 
hledáme jiné druhy prodeje, jako 
benzinka, vlastní maloobchody a 
prodej přes gastro. 

Jak hodnotíte letošní Pivní 
pouť?

Letošní Pivní pouť se povedla, 
což potvrzuje i vysoká účast. 
V médiích se uvádělo jedenáct 
tisíc platících lidí. Ale vše 
hodnotím spíše z doslechu, protože 
pro mě je tento den plný povinností, 
věnuji se návštěvám. Každý rok 
se jdu večer podívat na ohňostroj 
a slyším kladné názory.  

Mnoho lidí si stěžovalo na 
davy lidí a stísněné prostory.
Plánujete pro příští ročník 
nějaké zlepšení?

Možností je využít opravené 
hřiště, ale tam je riziko, že by ho 
návštěvníci nechali ve špatném 
stavu. Dále bychom mohli zrušit 
stánky na náměstí, jedno pódium 
bývalo i u radnice, zde se ale 
mnoho diváků nevešlo. Možnost 
by do budoucna byla, ale vše bude 
předmětem jednání. 

Uvažoval jste i nad možností 
pořádat Pivní pouť v nějakém 
větším městě? 

Dostali jsme takovou nabídku.  
Ale já si myslím, že je to černohorská 
Pivní pouť. Naše městečko získává 
díky této akci popularitu, zapojí se 
do ní všichni výrobci a služby. 
Černá Hora získává své místo 
v povědomí lidí.  

Od roku 1996 působíte jako 
majoritní vlastník pivovaru.  Jak 
byste krátce charakterizoval vaši 
činnost ve vedení pivovaru?

I když jsem byl pouze částeč-
ným vlastníkem pivovaru, mým 

snem vždycky bylo nevzdávat 
se. Původním povoláním jsem 
stavební inženýr a pivo vařit 
neumím, na to zaměstnávám 
vynikající sládky. Jsem spíše 
ten, kdo přináší nové nápady. 
Pivovar řídím a svoji činnost ve 
všeobecné ekonomicko-tech-
nické rovině hodnotím velmi 
dobře.

Počítáte do budoucna také 
s možností rozšíření vaší výroby 
na úroveň velkého pivovaru?

Hranice mezi malým a velkým 
pivovarem je dvě stě tisíc 
hektolitrů. Může se stát, že tuto 
hranici překročíme, pokud 
dopadnou pozitivně naše jednání 
v zahraničí. Nebudeme ale už mít 
výhody malého nezávislého 
pivovaru. 

Jak bude podle vás vypadat 
Pivovar Černá Hora za deset 
let?

Příští týden budeme dělat až 
tříleté plánování obnovy rozšíření 
pivovaru, podle připravených 
koncepcí. Připravujeme další 
investice asi za sto miliónů 
korun.

Jiří Fusek si na pódiu Pivní pouti 2007 popovídal s moderátorkou Adélou Gondíkovou. Foto Pavel Šmerda
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Ohlédnutí za Pivní poutí 2007

Support Lesbiens nebudou zpívat v češtině

Přijměte pozvání do Olešnice

Jednou z hlavních hvězd letošní 
Pivní pouti v Černé Hoře byla 
dozajista pražská formace Support 
Lesbiens. Skupina, která se na poli 
českého showbusinessu pohybuje 
již 15 let, předvedla živelné 
vystoupení, které přivedlo do varu 
stovky návštěvníků. O vystoupení, 
životě, ale i plánech do budoucna, 
jsem si popovídal s frontmanem 
kapely Kryštofem Michalem, který 
ochotně odpověděl na všechny 
otázky.

Zdravím tě, Kryštofe. Máte 
za sebou velmi povedené 
vystoupení. Pokud si dobře 
pamatuji, již v pořadí druhé 
v tomto okrese. Jak se ti dnes 
zpívalo a jak se ti tu líbí?

Černá Hora byla úžasná, 
skvělá atmosféra, neuvěřitelně 
příjemné publikum. Když jsme 
sem přijížděli, myslel jsem, že 
to bude taková menší vesnická 
slavnost, takže jsem překvapený 
kolik se tu sešlo lidí. Ačkoliv 
pivo tu máte výborné, takže se 
vlastně není čemu divit (smích).

Poprvé tu skutečně nejsme, 
na začátku prázdnin jsme 

Jak bylo na svátku piva
Pivovar Černá Hora uspořádal 

29. září již 11. Pivní pouť, která 
letos proběhla sice v tradičním 
termínu, ale v netradiční podobě, 
a to s výběrem vstupného sto 
korun. Předpoklad, že tato částka 
odradí velkou část návštěvníků, 
se zřejmě nepotvrdil. Zhlédnout 
tak kvalitní program – MIG 21, 
Support Lesbiens, Tublatanku, 
Miroslava Žbirku, Dalibora 
Jandu, Michala Davida, Petra 
Bendeho, Vlastimila Horvátha, 
Laďu Kerndla, sourozence 
Gondíkovi a další – za pouhé 
,kilčo‘ se poštěstí málokde. 
Proto zavítalo do pivovaru více 
než deset tisíc platících diváků. 
Vzhledem k tomu, že postavičky 
do 140 cm šly zdarma, můžeme 
odhadnout, že počet diváků mohl 
překročit až dvanáctitisícovou 
hranici.  

O něco chladnější počasí 
než minulý rok nemělo vliv na 
menší konzumaci piva. Vypilo se 
přibližně 290 padesátilitrových 
sudů černohorského chmelového 
moku, tedy asi o čtyřicet beček 
více než v roce 2006. Limonád 
se zkonzumovalo také více než 
minulý rok - asi 110 sudů.  

V průběhu dne bylo pokřtěno 
nové pivo bez alkoholu Forman 
a nový pivní destilát Pivní 
režná. Pro návštěvníky byla 
připravena degustace nové 
zázvorové limonády a anketa 
Jak Vám chutná zázvorová 
limonáda. Během pouti byli na 
pódiu představeni tvůrci nového 
celovečerního filmu Svatba na 
bitevním poli v čele s režisérem 
Dušanem Kleinem a s hercem 
Romanem Vojtkem. V podvečer 
navštívil pivovar i templářský 
rytíř Petr Berka z Dubé, který do 
pivovaru zavítal ze 13. století.

Doufáme, že nově připravená 
koncepce Pivní pouti – velmi 
kvalitní program za rozumné 
vstupné - bude fungovat 
i v budoucnosti. Již dnes potvrdili 
na příští rok účast sourozenci 
Gondíkovi, Michal Nesvadba, 
Michal David, Petr Bende, Kern 
a Laďa Kerndl. V současnosti 
jsou v jednání Chinaski, Buty, 
Lucie Bílá, Hana Zagorová, Ivan 
Mládek, Marie Rottrová a další. 
Zcela jistě se těšte na další 
,hvězdné setkání‘ v Pivovaru 
Černá Hora dne 27. září 2008. 

 Hubert Adámek

Na trhu se objevuje Pivní režná v kapesním balení vhodném na zimní 
procházky či návštěvy hokejových zápasů. Foto Pavel Šmerda

Hotel Závrší

Pořádání kongresů, školení, seminářů, 
obchodních a společenských akcí, firemních 
a rodinných oslav, rauty a další 
gastronomické služby.
Zvýhodněné pobyty pro rodiny s dětmi 
s nabídkou zajímavých turistických cílů.
Ve spolupráci s místním Ski-areálem možnost 
zajištění těchto aktivit:
Paintball, lukostřelba, terénní káry.

Ubytování, stravování, bowling

odehráli koncert v nedalekých 
Býkovicích, zdejší publikum je 
vážně moc živé, což je pro kapelu 
při vystoupení důležité.

Support Lesbiens je jednou 
z nejoblíbenějších kapel 
v Čechách, v hudební branži 
se pohybujete již 15 let. Co 
zásadního se za tu dobu 
změnilo?

V počátku jsme vystupovali 
pouze jako trio, postupem času, 
jak lidé přicházeli a zase odcházeli, 
jsme se stali plnohodnotnou 

kapelou. V současné formaci 
vystupujeme pátým rokem 
a myslím si, že Support Lesbiens 
nikdy předtím nebyli v tak skvělé 
formě.

Vaše písně jsou zpívány 
pouze v angličtině. Nikdy 
jste neuvažovali nazpívat hit 
v češtině?

Popravdě ani ne, ačkoliv při 
spolupráci na filmu Román pro 
ženy tam myšlenka byla, ale 
nakonec jsme od ní upustili. 
Do budoucna s ničím takovým 

nepočítáme. Anglicky jsme začali 
a tak také skončíme.

Na jaký dárek se mohou vaši 
fanoušci u příležitosti výročí 
kapely těšit?

Tak první zásadní věc je, že 
máme hotové výběrové album 
s těmi největšími hity, které 
mapuje celou naši kariéru od 
počátků v roce 1993 až po 
současnost (album GREATEST 
HITS vyšlo 15. října). No a spolu 
s ním vyrážíme i na velké turné, 
takže si nás fanoušci užijí myslím 
do sytosti.

Tak čtenářům na závěr 
prozraď, kdy a kde vás mohou 
během turné vidět?

Turné startuje 10. listopadu 
ve Valašských Kloboukách, 
navštívíme během něj 12 českých 
měst, nejblíže vám se představíme 
6. prosince v brněnském Semilassu, 
doufám, že dorazí i fanoušci 
z tohoto okolí. Moc se na všechny 
těšíme a děkujeme za přízeň, kterou 
jste nám dokazovali po celých těch 
15 let, nesmírně si jí vážíme.

 Libor Kříž

Kryštof Michal se svými fanynkami.  Foto Libor Kříž

Chcete uspořádat svatební hostinu v pěkném prostředí? Olešnický Hotel Závrší je vám k dispozici. Foto archiv 

Průvan v pivních peněženkách v roce 2008
V pátek 2. listopadu v dení-

ku Blesk v rubrice politika bylo 
možné si přečíst o tom, jak půl lit-
ru českého piva bude stát do kon-
ce příštího roku 32 korun. Blesk 
v tomto příspěvku schématicky 
znázornil jednotlivé složky ceny 
piva. Cena 32 Kč prý obnáší zisk 
hospodského 6,10 Kč, zisk vel-
koobchodu 1 Kč, spotřební daň 
2,40 Kč a daň z přidané hodno-
ty 3,60 Kč. Z celkové ceny piva 
32 Kč tedy zůstává v pivovaru 
18,90 Kč.

Pravděpodobně se jedná 
o dezinformaci redaktora de-
níku Blesk pod názvem „mill“ 
nebo další reklamní sloupek 
jednoho velkého pivovaru, 
nevíme kterého, nicméně na 
sklenici na obrázku citovaného 

deníku prosvítá nápis Pilsner 
Urquel. Skupina plzeňských pi-
vovarů, které sdružuje koncern 
SAB Miller (Prazdroj, Gambri-
nus, Kozel, Radegast), ovládá 
více než polovinu českého trhu 
s pivem a je dnes rozhodujícím 
hybatelem cen piva na českém 
trhu. Tento jihoafrický kon-
cern je si plně vědom toho, že 
každé jeho další zdražení piva 
bude následováno zdražením 
piva jeho největších protihráčů 
na trhu, především koncernu 
InBew (Staropramen, Bráník, 
Ostravar aj.) a koncernu He-
ineken (Starobrno, Hostan, 
Krušovice). Následně na tuto 
situaci reagují v různé míře 
i další větší či menší hráči na 
trhu. To výrazně roztáčí spirálu 

ceny piva a dochází k opakova-
nému zdražování piva během 
roku. Toto zdražování má přes-
ně v kontextu se strategií cizích 
nadnárodních koncernů dostat 
cenu českého piva na úroveň 
ceny v západní Evropě. Máme 
snad v současnosti takovou 
kupní sílu, jakou mají občané 
zemí v západní Evropě? A co 
,české pivní specifikum‘. Chce-
me aby v Čechách pili pivo jen 
ti movitější?

Proto apelujeme na všechny 
fanoušky českého piva, aby ne-
podporovali počínání imperátorů 
českého pivovarnictví. Nebudou-
li čeští pivaři pít předražené pivo 
nadnárodních koncernů, nebu-
dou podporovat další zdražování 
piva na českém trhu. 

Pivovar Černá Hora v tom-
to roce nereaguje na zdražování 
jiných pivovarů, a zdraží pouze 
v kontextu se svojí cenovou strate-
gií až v březnu roku 2008. A vězte, 
že pokud velké pivovary budou 
ke konci roku nabízet pivo přímo 
z pivovaru v cenové relaci kolem 
dvaceti korun, Pivovar Černá 
Hora na toto počínání reagovat 
nebude. Naopak pevně doufáme, 
že na rozdíl od výše zmíněných 
,velkých piv‘ klasicky vařené 
pivo z Černé Hory bude nabíze-
no v restauracích ve slušných, ro-
zumných a dostupných cenových 
relacích. To vám všem, věrným 
zákazníkům, slibujeme. 

 Hubert Adámek, 
 Marketing manager, 
 Pivovar Černá Hora

V Ě RT E L  Z A J Í M AV O S T Í



Nová pěstitelská pálenice v Pivovaru Černá Hora 

Moderní technologii pro pálenici 
dodala firma Destila Brno, 
možnost pálit až 300 litrů 

v provozu od konce října tohoto roku

Nabízíme kvalitní 
služby 

za jedinečnou cenu.

Veškeré objednávky a informace 
na telefonu 516 482 482 nebo 516 482 480 

nebo 604 295 523
 - Zdeněk Petrželka ml.

Vánoční městečko
V neděli 2. prosince ve 14 hod. se otevře v Centru Sladovna 

Vánoční městečko. Výzdoba, která zpestřila závěr roku v loňském 
roce, se líbila, světýlka se proto rozsvítí i v letošních adventních 
víkendech. „Objeví se i nové ozdobné prvky,“ slibuje Hubert Adá-
mek z Pivovaru Černá Hora. Jak řekl, akce bude provázána i z roz-
svěcením místního vánočního stromu, kde v programu vystoupí děti 
z mateřské a základní školy. „Předpokládáme, že na nádvoří Cen-
tra Sladovna vznikne i malé vánoční tržiště. Chybět nebudou ukáz-
ky lidových řemesel, prodávat se budou ozdoby a předměty s touto 
tematikou. Lidé dostanou punč. S opakováním počítáme i další 
adventní neděle před Štědrým dnem,“ plánuje.  (bh)

Václav Hudeček vystoupí znovu v Černé Hoře
Na středu 19. prosince, šestou 

hodinu večerní, se chystá v Černé 
Hoře na humnech Centra Sladov-
na vánoční koncert světoznámé-
ho houslového virtuóza Václava 
Hudečka. „Představí se tradičně 
s profesorem Adamcem, doplní je 
vystoupení jeho nejlepších žáků 
z letních luhačovických houslo-
vých kurzů, které zde pravi-
delně pro mladé talentované 
hudebníky pořádá,“ láká Hubert 
Adámek. Na pořádání koncer-
tu se s pivovarem spolupodílí 
i obecní úřad. „Byli bychom 
rádi, kdyby se přidali i místní 
podnikatelé, k čemuž bych je 
rád tímto vyzval,“ nabízí.

Vstupné na koncert je dobro-
volné. „Necháváme jeho výši na 
návštěvnících. Výtěžek bude vě-
nován na dobročinné účely. Bude 
směřovat napůl do blanenského 
Domova Olga a napůl Sjedno-
cenné organizaci nevidomých 
a slabozrakých. „Během Vánoc 
se ještě koná sbírka Bazar starých 
věcí pro dobročinné účely, i její 
zisk poputuje do uvedených or-
ganizací,“ dodává Adámek. 

Pro letošní rok se zavádí mož-
nost rezervace místa v sále. „Ka-
pacita je zhruba tři sta lidí. Může-
te se ozvat paní Fantové na číslo 
516 482 438,“ zve jménem pivo-
varu na koncert Adámek. (bh)

Prodejní místa cyklodresů 
Pivovaru Černá Hora

BLANSKO 
CYKLOSHOP MILAN ŠUSTEK, Hořická 1847/7
KOLA NOVÁK, Svitavská 467/14 

BOSKOVICE
CYKLOSERVIS KASSAI, Masarykovo nám. 36/35
SPORT-KOLA-SERVIS, Masarykovo náměstí 27

CETKOVICE
KOLA PETR MAŠEK, Dům kultury 241

ČERNÁ HORA
KOLOKRÁM, Svitavská 314
PIVOVARSKÁ PRODEJNA, Náměstí U Pivovaru 3/5

JEDOVNICE
PIVOVARSKÁ PRODEJNA, Hotel RADO, 
Havlíčkovo náměstí 572

LETOVICE
CYKLO KALINA, Tyršova 16
CYKLOPRODEJNA ALOIS HYNEK, Masarykovo náměstí 11
PIVOVARSKÁ PRODEJNA, Albína Krejčího 9

RÁJEC-JESTŘEBÍ
CYKLO PLUS ROMAN DANĚK, 
náměstí Míru 6, www.cykloplus.cz

Western sport club Hořice 

Hlavním lákadlem restaurace je mexická kuchyně s chutnými steaky.  Foto Radim Hruška

my pro ubytované hosty v podo-
bě kombinace koně, horská kola  
a podobně. 

První zmínka o domě je 
z roku 1829. Už tady tehdy stál, 
byla to hájovna. V současné 
době se ve Western sport clu-
bu staví. „V momentě, kdy je 
dostatek sněhu, tak nám kapa-
cita přestává stačit. Budeme ji 
proto rozšiřovat, abychom byli 
schopni obsloužit větší množ-

ství zákazníků. Od doby, co 
jsme se sem nastěhovali, je to 
třetí etapa rekonstrukce. Rádi 
bychom úpravy již dotáhli do 
konce. Chceme dokončit ven-
kovní část domu, děláme v pod-
kroví pět pokojů pro ubytování 
v soukromí. Budeme rozšiřovat 
zastřešenou zahrádku a zvětšo-
vat salónek. Kapacita včetně 
zahrádky tak bude kolem pěta-
šedesáti míst,“ doplnil Polák. 

Ten v Hořicích společně 
s manželkou bydlí od roku 1995. 
Koncem roku 2001 otevřeli re-
stauraci. Od počátku se zabývají 
chovem koní plemene American 
Paint Horse a v souvislosti s tím 
i jezdeckým klubem. „Vznik re-
staurace byl jakýmsi logickým 
vyústěním našich aktivit, protože 
bylo potřeba zajistit zázemí pro 
naše členy klubu,“ doplnil Polák.

  Radim Hruška

Lyžaři i milovníci koní nalézají 
už několik let zázemí v restauraci 
Western sport clubu v Hořicích. 
Ta funguje celoročně. V součas-
né době se připravuje na zimní 
sezónu. Nejen kvůli své mexické 
kuchyni je vyhledávaným místem 
odpočinku. 

Restaurace nabízí kromě stan-
dardních nápojů jako pivo, neal-
ko nebo víno také jídlo. Vaří se 
mexická kuchyně. „Poslední rok 
a půl se nám značně rozrostl po-
čet zákazníků, kteří k nám chodí 
výhradně na jídlo. Máme hodně  
klientů, kteří si oblíbili naše stea-
ky. Fungujeme celoročně ve vaz-
bě na lyžařský areál. V momen-
tě, kdy se lyžuje, tak ještě roz-
šiřujeme standardní provozní 
dobu, kterou máme. Ze sjezdovky 
k nám chodí spousta lidí. Jednak 
se ohřát, dát si pití, nebo zajdou 
na jídlo. Prázdninový provoz je 
každý den kromě pondělí, mimo 
prázdniny máme otevřeno středa, 
pátek a víkend,“ uvedl majitel re-
staurace Zdeněk Polák. 

Kromě restaurace nabízí za-
řízení také další služby. Hlavně 
se zaměřují na jezdecké kurzy 
pro děti a mládež a pobytové 
jezdecké kurzy v letním období. 
V příštím roce by v Hořicích rádi 
rozšířili spektrum služeb ještě 
o servis pro dospělé klienty. To 
znamená nějaké jezdecké progra-

Tip na vánoční dárek

VÝZNAMNÉ AKCE V PIVOVARU 
ČERNÁ HORA:

 
2. prosince 2007 

- slavnostní otevírání vánočního městečka v Pivovaru Černá 
Hora - Centrum Sladovna

- 14 hod. - rozsvěcování vánočního stromu v Černé Hoře v 
Centru Sladovna - bohatý kulturní program a zabijačkové 
hody

 
19. prosince 

- 18 hod. - koncert Václava Hudečka v Pivovaru Černá 
Hora

 
31. prosince 

- silvestr v Pivovaru Černá Hora - Centrum Sladovna



Pivovar sbíral ocenûní

V souãasné dobû Pivovar âer-
ná Hora vyrábí 10 druhÛ piva
a stejn˘ poãet druhÛ limonád
a hodlá roz‰ifiovat svoji nabídku
i v jiném segmentu trhu alkoho-
lick˘ch nápojÛ. Pivovar v roce
2008 roz‰ífií a upraví sortiment
vícealkoholick˘ch nápojÛ do
nové, je‰tû zajímavûj‰í podoby.

Novinka leto‰ního roku Pivní
reÏná se zaãíná pomalu, ale jistû
prosazovat v obchodech a res-
tauracích. Bude se prodávat se
ãtyfiiceti procenty alkoholu pod
jiÏ zaveden˘m názvem Pivní
reÏná. O nûco málo se v‰ak zmû-

ní design etikety u v‰ech balení.
Na etiketû se objeví kníÏecí
korunka, jako vzpomínka na
Karla Eusebia z Lichten‰tejnu,
kter˘ v pivovaru zavedl lihopal-
nu, která je v historick˘ch datech
zmiÀována jiÏ v roce 1647. Teh-
dy kníÏe nabízel jako moÏnost si
k pivu zakoupit pivovarskou
pálenku. Pivní reÏná se bude pro-
dávat ve tfiech druzích balení - 
0,5 l, 1,0 l a novû v malé placaté
lahviãce o objemu 0,195 l. 

Monte Negro se bude od pfií‰tí-
ho roku vyrábût pouze ve zlaté ver-
zi Gold. Obsah alkoholu bude

u Monte Negra upraven na 43%
anápoj se bude archivovat po dobu
‰esti mûsícÛ, dvou, tfií i pûti let.
Monte Negro bude stáãeno do láh-
ví 0,5 l, 1,0 l a 0,195 l. Vzhledem
k jinému typu láhví se zmûní i tvar
dárkového balení na 0,5 l láhev.

Jako vzpomínku na v˘znam-
ného stavitele a strÛjce ve své
dobû velmi moderního pivovaru
Karla Eusebia z Lichten‰tejnu
pivovar pfiipravil speciální bylin-
kov˘ likér Elixír Karla Eusebia
s obsahem alkoholu 28 %. Elixír
bude plnûn do láhví stejn˘ch jako
je tomu u Pivní reÏné, nové bude

jenom speciální dárkové balení
ve tvaru laboratorní baÀky se
svislou etiketou a na hrdle pfii-
pevnûnou kníÏeãkou o historii
Pivovaru âerná Hora. 

V roce 2008 nabídne Pivovar
âerná Hora v‰echny své nápoje
Monte Negro, Pivní reÏná a Eli-
xír Karla Eusebia celkem v desí-
ti spotfiebitelsk˘ch baleních.

Pokud vy, zákazníci, máte
nápad jak obohatit sortiment
alkoholick˘ch nápojÛ z âerné
Hory, napi‰te na adresu pivova-
ru. Pfiedem dûkujeme za va‰e
názory. Hubert Adámek

Nové smûry ve v˘robním programu pivovaru

Pivovar âerná Hora se
v poslední dobû zúãastnil tfií vele-
trhÛ. Prvním z nich byla OLIMA
Olomouc 2007 na místním v˘sta-
vi‰ti. Probûhl zaãátkem fiíjna a
zab˘val se potravináfistvím. „Pre-
zentovali jsme tam celou paletu
na‰ich v˘robkÛ s tím, Ïe jsme se
zamûfiili na propagaci pivních
pálenek. Zúãastnili jsme se sou-
tûÏe Zlat˘ ko‰t s Pivní reÏnou
i Monte Negrem. Olomoucko je
totiÏ trhem, na kter˘ se rovnûÏ
v souãasné dobû zamûfiujeme,“
fiíká manaÏer marketingu Hubert
Adámek. Znaãková prodejna
pivovaru pfiímo ve mûstû získává
stále v˘znamnûj‰í jméno, je vel-
mi populární. „Má velmi pûkné
webové stránky s kreativní
webovou stránkou www.pivote-
ka.cz,“ doporuãuje.

Dal‰ím veletrhem bylo HORE-
CA GASTRO, kde získalo oce-
nûní ãernohorské pivo bez alko-
holu Forman (viz diplom�).
Konal se v praÏském VeletrÏním
paláci. „I v hlavním mûstû poãet
na‰ich odbûratelÛ roste,“ pochlu-
bil se Adámek. V˘stava trvala
ãtyfii dny.

Do tfietice se pak minul˘ víkend
âerná Hora prezentovala jako
partner biketrialové federace na
brnûnském veletrhu Sport Life.

„Na‰e produkty jsme nabízeli
v pavilónu A u pfiíleÏitosti závû-
reãného podniku mistrovství âes-
ké republiky, na nûmÏ v nejpres-
tiÏnûj‰í elitní kategorii získal bla-
nensk˘ Václav Koláfi titul ‰ampi-
óna,“ pochlubil se manaÏer. 

Koncem minulého t˘dne odje-
li âernohor‰tí do ‰v˘carské Basi-
leje na jeden z nejvût‰ích evrop-
sk˘ch potravináfisk˘ch veletrhÛ
IGEHO 2007. „Budeme souãás-
tí stánku âeské republiky spolu
se spoleãností Budweiser Beer.

Hlavními na‰imi pfiedstavovan˘-
mi v˘robky budou LeÏák a Gra-
nát, o nûÏ projevila ‰v˘carská
strana nejvût‰í zájem. Export
zaãínáme jiÏ pfiipravovat vãetnû
nûmecky psan˘ch etiket,“ pro-
zradil Adámek. (bh)

Pivovar se chystá
na Regiontour 2008

V lednu se chystá pivovar
vystavovat na dvou velk˘ch
akcích. Kromû stánku na bra-
tislavském Danubius Gastro,
se ve spolupráci s mûsty Blan-
skem a Boskovicemi pfiedstaví
také na veletrhu Regiontour
2008 v Brnû. „Spoleãná pre-
zentace probûhne na plo‰e
devadesáti ãtvereãn˘ch metrÛ.
Stánek bychom chtûli oproti
minul˘m letÛm vylep‰it nejen
po grafické stránce, ale i co
nej‰ir‰í nabídkou v˘robkÛ
z na‰eho regionu. Z tohoto

pohledu nás dost mrzí, Ïe
nabídku spolupráce neakcep-
tovala MAS Moravsk˘ kras.
Nevíme proã,“ lituje Hubert
Adámek.

„Spolupráce s pivovarem
a Boskovicemi se nám velmi
osvûdãila. V souãasnosti pfii-
pravujeme k podpisu smlouvu
o dal‰ím pokraãování partner-
ství mezi tûmito tfiemi subjekty
v oblasti podpory cestovního
ruchu,“ pochvaluje si starostka
Blanska Jaroslava Králová.

(bh)

ZAJÍMAVÁ V¯HRA
Vylosovan˘ úspû‰n˘ fie‰itel tajenky
dne‰ní kfiíÏovky získá samochladící sud
ãernohorského piva. Pfii jeho vyzvednu-
tí v pivovaru musí poãítat se sloÏením
vratné zálohy.



Rajbas Outdoor Kotlík

Cestovatelský festival Ra-
jbas Outdoor Kotlík je z hle-
diska dlouhodobé koncepce 
pro Pivovar Černá Hora jed-
nou ze stěžejních akcí. Po-
tvrzuje to i Hubert Adámek, 
šéf oddělení marketingu. 
„Schází se na něm lidé, kteří 
patří mezi cílové skupiny na-
šeho zájmu, sjíždějí se sem ze 
všech koutů naší vlasti. Naše 
výrobky jim nejsou cizí, ať již 
se jedná o sortiment piv či ne-
alkoholických nápojů,“ říká. 
I z tohoto důvodu vzniklo 
nové logo akce. „Pomáháme 
i s výrobou propagačních ma-

teriálů, ať už to jsou trička či 
další věci,“ uvedl.

Součástí akce je i Limo-
nádový Grena běh do vrchu. 
„Já sám se pravidelně zúčast-
ňuji vytrvalostních závodů 
v našem regionu. Tento jsem 
doposud neabsolvoval. Jsem 
zvědav, jak si povedu na trati 
do vrchu z Blanska na Hoři-
ce, s pětilitrovým soudkem 
Greny v batůžku na zádech,“ 
směje se Adámek. Jak říká, 
teprve díky běhu se mnoho 
lidí dozvědělo o existenci této 
zvláštní limonády s příchutí 
chmele.  (bh) 

Extrém tým Horizont Kola No-
vák Blansko a další spolupořádate-
lé zvou všechny zájemce v sobotu 
24. listopadu na Limonádový Gre-
na běh do vrchu se zátěží 5 kg na 
trati Blansko – Hořice. „Závodníci 
budou mít na zádech svěží limo-
nádu Grena z produkce Pivovaru 
Černá Hora speciálně stočenou do 
malého pětilitrového soudku, kte-
rý si nacpou do vlastního batůžku 
a vyběhnou s ním na trať dlouhou 
přibližně dva a půl kilometru, která 
začíná na Starém Blansku a končí 
u hospůdky Western sport clubu 
v Hořicích,“ řekl jeden z ogranizá-
torů Zdeněk Novák. 

Prezentace účastníků je od 
8.30 do 9.15 hod. ve sportovní 
hale Orel na Starém Blansku, 
start  intervalově od 9.30 hodin.  
Případné další informace poskyt-
ne Zdeněk Novák na telefonním 
čísle 602 525 319 nebo přímo 
v prodejně Kola Novák ve Svi-
tavské ulici v Blansku.  (pš)

Okem dobrodruha: rekordní počet filmů
Okem dobrodruha je název 

soutěže fi lmů s dobrodružnou 
a cestovatelskou tematikou, která 
je součástí  blanenského cestova-
telského festivalu Rajbas Outdoor 
Kotlík. Jeho osmý ročník se už 
blíží. Do uzávěrky dorazilo letos 
do Blanska celkem 24 snímků. 
Dá se také mluvit o českosloven-
ské soutěži, neboť pod osm fi lmů 
se podepsali slovenští autoři (D. 
Brezničan, P. Jež, P. Kmoško 
a další). 

„Zatímco loňští vítězové 
letos o prvenství neusilují, za-
znamenali jsme mnoho nových 
jmen a řadu mladých autorů (L. 
Hubert, R. Dvořáček, V. Ksan-

dr a další). Z těch osvědčených 
nám každoročně fi lmy zasílá 
už ostřílený fi lmař M. V. Pro-
cházka a několikrát i všestran-
ný sportovec R. Grošek,“ říká 
organizátorka soutěže Alena 
Žákovská. Kromě snímků z vo-
dáckého prostředí (Tanvaldská 
Kamenice), putování na kolech 
(Sedem divou Bezarábie) či 
turistických reportáží (Jambo 
Mzungu) jsou v soutěži i nové 
zajímavé sporty jako technické 
potápění (Tech diving) nebo 
skákání ze skal do hluboké 
vody (Deep water soloing). 
Mezi přihlášenými nechyběly 
ani fi lmy plné humoru a nad-

sázky (Československý fi lmo-
vý týždenník, Jírova trojka I.) 
a s dobrodružnou tematikou 
(Donjek, Lopač). Do soutěže se 
letos přihlásili se svými dílky 
i blanenští autoři. Letos nově 
přidané téma ,Už nemůžu‘ zau-
jalo však jen dva fi lmaře. 

Před porotou tvořenou sku-
pinou nezávislých fi lmařů, 
v jejímž čele stojí Jan Po-
pelka z Blanska, je teď ne-
snadný úkol. Musí zhlédnout 
a zhodnotit čtyřiadvacet fi lmů 
různých žánrů a rozhodnout 
o vítězi. 

Soutěžní snímky budou pro-
mítány v blanenském kině v pá-

tek 23. listopadu od 16 hodin 
a dále v sobotu od 13 hodin na 
vedlejší scéně Dělnického domu. 
Projekce oceněných fi lmů spolu 
s předáním cen je na programu 
v sobotu na hlavní scéně Děl-
nického domu od 18 hodin. Jako 
v loňském roce i letos bude dva-
náct vybraných snímků k vidění 
v Praze na Masarykově nábřeží 
v přehlídce cestovatelského klu-
bu Karavanseráj, a to 12. prosin-
ce od 18 hodin. Další možnost 
zhlédnout úspěšné fi lmy soutěže 
Okem dobrodruha budou mít 
zájemci v lednu v Brně v prosto-
rách cestovatelské vinotéky RA-
JBAS v Gorkého ulici.  (ama)

Festival fi lmů a outdooru v Blansku
Letos podeváté do Blanska 

přijedou ze všech koutů naší 
republiky i Slovenska přízniv-
ci nejrůznějších outdoorových 
aktivit, fi lmu a nezávislého ces-
tovaní. Pro přespolní i všechny 
domácí je na víkend od 23. do 
25. listopadu připraven RAJ-
BAS * OUTDOOR * KOTLÍK. 
Tedy festival fi lmů, fotek, dia-
pozitivů a besed se zajímavými 
hosty, netradičních  sportovních  
soutěží, muziky, tance a hlavně 
setkání lidí společného zájmu 
o cestování a sportovní pobyt 
v přírodě.

„Jedná se o festival, který 
za devět let vývoje dospěl ve 
více žánrovou akci, kde vedle 
fi lmových projekcí a předná-
šek probíhá také sportovně 
zaměřený program ve městě 
i v okolní přírodě. Stále větší 
prostor se dostává i muzice. 
Letos například zahrají cel-
kem čtyři kapely. Snažíme 
se, aby nešlo jen o pasivní 
zábavu. Každý má možnost 
se zapojit do některé ze sou-
těží či závodů. Také soutěž 
neprofesionální fi lmové tvor-
by Okem dobrodruha nabývá 
stále většího významu. V je-
jím osmém ročníku soutěží 
rekordních čtyřiadvacet fi lmů 
a je super, že pět z nich je 
od autorů přímo z Blanska. 
Cílem organizátorů bylo od 
počátku uspořádat akci s kva-
litním a atraktivním progra-
mem. Zároveň a hlavně však 

udržet její atmosféru  setkání 
lidí stejných zájmů o cestová-
ní, sport v přírodě i přírodu 
samotnou. Těch opravdově 
zkušených i těch, kteří na  svá 
velká dobrodružství teprve 

čekají, přijdou se jen pobavit 
s kamarády a  hledat inspira-
ci,“ uvedl hlavní organizátor 
Milan Daněk.

Nezastupitelnou úlohu při 
pořádání festivalu hraje také Pi-
vovar Černá Hora. Je hlavním 
partnerem už od jeho prvního 
ročníku. Například tradiční běh 
se zátěží pětilitrového soudku 

limonády Grena by se bez pivo-
varu ani nemohl uskutečnit. „Ale 
hlavně celý takový programový  
třídenní  maratón vyžaduje kva-
litní občerstvení. Černohorské 
pivo a limonády jsou u outdoo-

ráků v oblibě. A nejen na našem 
festivalu. Je dobře, že  vedení 
Pivovaru Černá Hora podporuje 
sportovní a outdoorové akce,“ 
vysvětlil Daněk.

V letošním programu je 
spousta zajímavostí. Pořadatelé 
se snaží, aby všechny akce byly 
atraktivní. Navíc těžko srovná-
vat horolezce s potápěčem nebo 

vodákem. „Osobně se nejvíc 
těším na program s extrémním 
bikerem Janem Kopkou. Letos 
vyhrál nejtěžší závod světa na-
příč Aljaškou. Věřím, že si jeho 
slideshow budu mít možnost 
vychutnat. Je totiž na řadě jako 
úplně poslední. Takže to pro 
mne snad bude spojeno i s po-
citem, že se festival vydařil, že 
návštěvníci  byli spokojení,“ 
popsal Daněk.

Velkým překvapením pro 
všechny účastníky bude sou-
těž velká Šifrovačka nočním 
Blanskem. Její trať i záludnosti 
totiž organizátoři z klubu Ulita 
pečlivě tají. Jedinou známou 
informací je, že stačí dát dohro-
mady pětici kamarádů, přihlásit 
se a nebát se ničeho. 

Novinkou letošního ročníku je 
kromě již zmiňované Šifrovač-
ky také páteční Rockový kotel 
v Dělnickém domě. Zahrají tam 
kapely Havranova levá ruka, 
Veřejná bezpečnost a Peach US. 
Cestovatelská tancovačka je tra-
diční částí sobotního programu 
stejně jako kapela Trní, která se 
postará o muziku k tanci. Alter-
nativou jí bude Rockotéka na 
malém sále. Soutěž Slacklining 
prověří schopnosti a smysl pro 
rovnováhu. Je to zábava, sport 
i životní styl. Borci ze Singing 
Rock natáhnou lajnu v sobotu  
odpoledne v Dělnickém domě, 
a každý si může zkusit  první 
kroky nebo naučit nové triky.

  Radim Hruška

Co znamená festival Rajbas 
pro Pivovar Černá Hora?

Součástí festivalu bude i limonádový běh do vrchu

Program festivalu
pátek 23. listopadu: 

Klub Ulita: 
18.00 Šifrovačka: Megbolundul (hra)

Kino Blansko: 
 výstava fotografi í: Bambuti, ve stopách Pavla Šebesty 

– Otce Pygmejů
16.00 Projekce fi lmů v délce do 15 minut
19.00 Petr Horký a jeho hosté Mirek Náplava a Honza Tuto-

ky: Cuba libre (fi lm), Stopaři (fi lm).

Dělnický dům: 
18.00 Černohorská pivnice a Papubar 
20.00 Velký sál: Rockový kotel 
20.00 Malý sál: Traverzovo promítání 
18.00 a 22.00 Rajbas Pragulka

sobota 24. listopadu:

Staré Blansko, Komenského ulice: 
9.00 Limonádový Grena běh

Dělnický dům: 
14.00 Slack Line (závody), výstavy fotografi í: Petr Stříbrcký 

a Marek Audy
13.00 Velký sál: Projekce a besedy moderuje Jirka Dražil

Malý sál: 
 Co se nevešlo do páteční projekce soutěže Okem 
 dobrodruha
16.00 Promítaní extrémních sportů z produkce Red Bull
21.15 Na fest cestou necestou - prezentace zážitků z cest 

účastníků soutěže
23.00 Rockotéka  

Velký sál:
18.00 Okem dobrodruha - vyhlášení výsledků soutěže, pře-

dání cen, projekce oceněných snímků 
19.30 Dámy horolezkyně Olga Nováková, Soňa Boštíková 

a Dina Štěrbová
21.00 Cestovatelská tancovačka, hraje Trní

Neděle 25.listopadu:

Kino Blansko: 
10.00 Dopolední programový blok (Plavba do údolí smrti, Za 
tajemstvím Banátu, Kembali!, Jak to vlastně tenkrát bylo?, 
Nusa Penida a Komodské ostrovy, Jan Kopka – Extrémní bi-
ker), 12.30 Vyhlášení výsledků, a to nejlepší ze soutěže Na 
fest cestou necestou.
Specializované semináře, workshopy:  Klub Ulita – sobota 
24. 11. v 10 hod. Technika na cestách. Neděle 25. 11. v 10 
hod. Co si počít s lékárničkou i bez ní. 

Více na www.horizont.bk.cz



U nás v Papučárně
Tak nám dojely motorky. 

Finále tipovací soutěže 
v Papučárně stálo za to. Před 
posledním závodem vedl 
Lahváč, moje maličkost 
Peškomil na druhém místě, 
vyhrát mohli ještě i Tágo a 
Pták. Rozhodl jsem se 
taktizovat, aby nedej bože, 
nevyhrál ten redaktorskej 
všeználek. Ne že bych mu 
nezaplatil ten velký rum, co 
jsem vypsal jako hlavní 
odměnu pro vítěze, ale přece 
motorkářskou soutěž musí 
vyhrát znalec! Maximálně 
jsem tak ještě byl ochoten 
tolerovat, aby mne předstihl 
Pták. A povedlo se, i když 
s odřenýma ušima. Měl jsem 
Faubela prvního a Talmácsiho 
druhého. Ještě že Španěl 
předjel Maďara v poslední 
zatáčce, protože Lahváč měl 
pořadí naopak.

„Hajzle,“ přišla mně minutu 
po mávnutí praporkem v cíli 
jeho esemeska. Opravdu 
srdečná gratulace. No, pak ale 
poslal ještě jednu, v níž mně 
opravdu poblahopřál. Přece 
jenom se tím svým celoživotním 
čuměním na sport něco naučil. 
Jeho smysl pro fair play totiž 
v dnešní době dospěl 
k zajímavému rozhodnutí. Ač 
celoživotní fanoušek Sparty, 
zařekl se, že dokud za ni budou 
hrát individua typu Řepky, 

bude její zápasy bojkovat. 
Když je teď v televizi,  přepíná 
program a dívá se se svojí 
Vlastou na Ordinaci v růžové 
zahradě. 

Druhý den v Papuči došlo na 
vyplácení výher. Ukázal jsem se 
jako grand a poručil jsem ru-
ma i Lahváčovi a malýho Tágo-
vi jako třetímu. Chromajzlovi 
tekly sliny a dožadoval se 
vypsání nové soutěže, protože 
v kulečníku se mu zatím taky 
moc nedaří.

„Co takhle dostihy?“ ža-
donil.

„Ani houby. Se zvířatama 
nechcu mít nic společnýho. Leda 
tak na talířu,“ opáčil jsem 
briskně.

„Proč?“ vyzvídalo to tele 
z Kojetína.

„Ty vole, Laďo. Von určitě 
neví, jak ses jako děcko 
kamarádil s voslem, že?“ přidal 
se Tágo.

„Tys to fakt neslyšel? Nenech 
se prosit, to se dá poslouchat i po 
desátý,“ řehtal se Posunovač.

„Ani ja to něviem,“ zbystřil 
Drevorúbač.

„Víte, jak jsem vonehdá pařil 
s kamošama z Údolní, kde jsme 
před čtyřiceti rokama bydleli. 
Taky jsme si na to vzpomněli a 
málem umřeli smíchem,“ pustil 
jsem se do vyprávění.   

„Místem našich her byly 
blanenský bytovky. Ulice 

I v tomto čísle týdeníku 
Zrcadlo Blanenska a Boskovicka 
jsme pro vás připravili oblíbenou 
poznávací soutěže, jejímž 
sponzorem je Pivovar Černá 
Hora. Ani po čtyřech nápově-
dách se zatím nikomu nepoda-
řilo uhodnout, co se skrývá na 
obrázku.

Pro ty, kteří se s naší soutěží 
setkávají poprvé, opakujeme, že 
vaším úkolem je poznat, jaký 
obrázek známého objektu, města 
nebo fotografii osobnosti okresu 
Blansko jsme schovali pod 
políčka označená čísly 1 - 16. 
V každém z následujících čísel 
černohorské přílohy týdeníku 
odkryjeme jedno políčko. Pokud 
si budete jistí, co nebo kdo je na 
obrázku, pošlete nám svoji 
odpověď co nejrychleji, vždy 
však nejpozději do konce týdne 
na adresu Zrcadlo Blanen-
ska a Boskovicka, náměstí 
Svobody 2, 678 01 Blansko, 
nebo na e-mail redakce.
zrcadlo@centrum.cz. 

Soutěž bude ukončena vždy 
v týdnu, ve kterém nám přijdou 
správné odpovědi. Z nich pak 
vylosujeme výherce, který se 
může těšit na zajímavou cenu 
věnovanou Pivovarem Černá 
Hora. Soutěž bude mít i další 
kola, takže pokud se vám 
nepodaří uhádnout obrázek 
nyní, nezoufejte. Budete mít 
další šanci získat zajímavé 
ceny.

Janáčkova, Chelčického, hřiště 
ČKD, Čertovka a okolní lesy. V 
těchto místech jsme často sváděli 
naše klukovský bitvy o místo na 
slunci s partami Lukášků či 
Neoralů.“

„Já jsem se jmenoval za 
svobodna Zaoral,“ špitl 
Chromajzl, ale nikdo si jeho 
vsuvky nevšímal.

„Zatímco většina ostatních si 
své vzory hledala v indiánkách, 
četla Foglara či Timura a jeho 
partu, naše trojice měla svůj 
vzor někde úplně jinde. V naší 
domácí knihovně jsem totiž 
objevil pravý poklad. Táta si ve 
svým mládí kupoval sešitový 
vydání Dobrodružství detektiva 
Toma Sharka, vydávána 
jakýmsi druhořa-
dým pražským na-
kladatelem. Brak non 
plus ultra! Ale 
vysvětlujte to de-
setiletým klukům. 
Tyto knížky se pro 
nás staly biblí. Ihned 
jsme převzali jména 
hlavním hrdinů. 
Luboš byl Tom, já 
jeho věrný asistent, 
j sem obdrže l 
přezdívku Sta-
roušek, což však 
znělo příliš knižně a 
bylo tedy zjed-
nodušeno na Dědu. 
Jiří se stal Billem. 
Zajímavé na tom je, 
že se těmito jmé-
ny oslovujeme 

„Denně jsme sportovali. 
Nebylo odvětví, který bychom 
nezkusili. Fotbal, hokej, atletika, 
cyklistika... To byl náš svět. 
Doslova jsme hltali každý přenos 
v televizi a pak napodobovali 
své vzory. Častým místem 
našich her bývalo i hřiště ČKD, 
tehdy škvárovo-písčité. V jeho 
těsném sousedství byla stále se 
rozšiřující plocha navážky 
slevárenského odpadu, která 
postupně zaplňovala žlíbek 
podél ulice Údolní. 
Na této ploše 
stávalo v zimě 
přírodní kluziště, 
během roku ho občas využívali 
kolotočáři nebo i cirkus, když 
zavítal do města.

Do těchto míst jsme se vydali 
i jedno odpoledne. Už z dálky 
bylo vidět, že se zde odehrává 
něco neobvyklýho. A fakt. 
Přijela dětská jízdárna. Oslové a 
poníci. Maringotka tažená 
silným traktorem Deutz, vedle 
ještě jeden krytý vůz pro zvířata. 
Spousta lidí, hlavně děti. 
Okamžitě jsme se rozhodli 
zmapovat situaci. V kruhu 
chodili asi tři oslice a dva poníci. 

Na  hřbetech vozili 
děti, co 

měly to štěstí, že za ně rodiče 
obětovali  mírný poplatek. 
Uprostřed kruhu stál majitel této 
atrakce. Bičem a pokyny pobízel 
znavený zvířata.

Nás ale zaujal jeden z oslů, 
stojící opodál, přivázaný řetězem 
ke kůlu. Vypátrali jsme, že nebyl 
zařazován k projížďkám z 
důvodu značného sexuálního 
apetitu, který byl tak silný, že při 
svých neustálých pokusech o 
spojení s družkami shazoval 

děcka ze svého 
hřbetu dolů. Proto 
byl odstaven. Nás 
však  zau ja l 

dokonale.“
„Stálo mu péro!“ vpadl 

sexuální štvanec Chromajzl.
„Jo a vypadalo to, jako by měl 

pět noh. Teprve bližším 
průzkumem jsme zjistili, že se 
nejedná o pátou končetinu, 
nýbrž fakt o jeho silně vyvinuté  
- napadá mě slovo mužství, ale 
to asi není to pravý - tedy silně 
vyvinuté oslovství, dotýkající se 
téměř země. Za nic na světě si už 
nevzpomenu, kdo z nás přišel na 
ten šílený nápad nabrat do kapes 
štěrk a trefovat se mu, no, víte do 
čeho.“

„Určitě těba, taká chujovina 
by iného něnapadla,“ trefil 
hřebík na hlavičku Fero.

„Dařilo se nám se střídavými 
úspěchy. Občas kamínek zasáhl 

svůj cíl, na což osel reagoval 
trhnutím, doprovázeným 

slabým hýknutím. Cítil 
jsem, že by to chtělo 

vylepšit. Našel jsem 
kus latě, asi o délce 
půl metru.“

„Hádám si ho 
něpraštil do oného?“ 
lekl se Drevorúbač.

„Bohužel. Podřepl 
jsem k oslovi zboku. 
Ani mě nevnímal. 
Napřáhl jsem ruku a ... 
Ozvalo se mohutné 
dvojhlasé hýknutí. 
Zajímavý na tom by-
lo, že jsme oba, já i 
osel, použili stejné 
citoslovce. Iáááá!!! 

Bylo tak silné, že se neslo až 
někam k nádraží. Osel sice byl na 
řetězu, ale ten byl zhruba o metr 
delší, než bylo pro mne vhodný. 
Na můj útok bleskově zareagoval 
tím, že mě kousnul těsně nad 
kotník pravé nohy. Proto ten duet! 
Stisk to byl strašlivý a obě čelisti 
lichokopytníka byly vytištěny na 
noze i přes tepláky.“

„Patřilo ti to. Když si 
představím, že by mě vzal někdo 
baldou…“ řehníl se Chromajzl. 
Ostatní u stolu se tlemili taky, i 
když tuto historku slyšeli 
poněkolikáté. „A jak to 
dopadlo?“ vyzvídal Máslo, který 
přisedal s černohorskou 
dvanáctkou na svoji židli.

„No ještě navíc mě zfacko-
val majitel té jízdárny. Bill jim 
pak na ústupu hodil šutr na 
maringotku. Dom jsem došel 
silně kulhajíc na pravou nohu. 
Kdyby šlo pajdat na hubu, tak i 
na tu. Slyšel jsem, že bojová 
plemena psů prý mají obrovský 
stisk čelistí. Nevím, naštěstí. Co 
však mohu potvrdit z vlastní 
zkušenosti, osel určitě.“

„Na těba by mali prísť 
Kubišová zo Srstkom,“ zafi-
losofoval Fero.

„To byla mladická neroz-
vážnost. Dnes už i mouchy raději 
přemlouvám po dobrém, aby 
opustily moje čelo,“ zabásnil 
jsem si. „A žádný tipování 
dostihů. Pěkně si počkáme, až se 
Pešek naučí jezdit na 
dvěstěpadesátce a pak vás, vy 
amatéři, začnu zase školit! A 
pojedeme vo prachy, pravidla už 
mám vymyšlený.“

 Vladimír Jirůšek

Poznej, co je na obrázku - čtenářská soutěž (8. kolo, 4. část)
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OSEL vzájemně dodnes! Blanenské 
ulice se pro nás staly rázem 
Londýnem let třicátých. Věrni 
svým vzorům, zakoupili jsme si 
v trafice dýmky, ze kterých jsme 
v lese, nikým neviděni, mohutně 
báňali, což se doma neobešlo 
bez patřičné odměny.“ 

„To jsem něčítal. Majú to 
v knižnici?“ zeptal se Drevorúbač, 
od kterého by nikdo díky jeho 
trochu divočejšímu vzhledu 
nečekal pravidelného zákazníka 
městské knihovny, ani to, že má 
maturitu na lesnické škole.

„Neruš Peškomila, má slinu,“ 
napomenul ho Lahváč a já jsem 
mohl pokračovat.

povídka
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Tel./fax: 516 410 243,  776 101 004

e-mail: oldrich.zrcadlo@centrum.cz
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Hotelová škola s.r.o., 
Bosonožská 9, 625 00 Brno

tel.: 547 218 247, fax: 547 218 053 
e-mail: info@hotskolabrno.cz, www.hotskolabrno.cz

KKOV 65-42-M  Hotelnictví a turismus  
KKOV 63-41-M  Obchodní akademie

Čtyřleté denní studium 
zakončené maturitní zkouškou. 
Zkrácené studium obou oborů.

Žáci do průměru 1,5 budou zařazeni do přijímacího řízení  bez 
přijímacích zkoušek.

Rozšířená výuka cizím jazykům, praxe v nejlepších hotelích. 
V průběhu studia se mohou žáci zúčastnit zahraničních stáží 

ve Francii, Rakousku a  Itálii. Odborné kurzy a semináře pro žáky 
školy (barmani, sommeliéři, baristé, průvodci cestovního ruchu). 
Prohlídka školy každý čtvrtek 13.00 – 16.00 hodin

Den otevřených dveří: 29. 11. 2007

   Tel.: 737 748 058
AUTOCENTRUM U LABUTĚ

Autorizovaný servis a prodejce vozů FIAT
679 32 Svitávka 49

Tel.: 516  471 080, fax: 516 471 081
e-mail: autocentrum.labut@tiscali.cz

Rozšíření servisu 
o vozy do hmotnosti 4 t a výšky 3,5 m
● IVECO
● ostatní užitkové vozy

Servis:
● Kompletní servis 
   a diagnostika vozů Fiat
● Klempířské a lakýrnické práce
● Opravy vozů všech značek
● Pneuservis
● Autobazar

Autosalon:
● Výhodné půjčky a leasing
● Výkup vozů na protiúčet
● Předváděcí jízdy
● Akční slevy
● Pojištění

Provozní doba: servis 7.30-15.30
                      autosalon  9.00-17.00

Ceny 
servisních prací
od 220 Kč (bez DPH)

LÉKÁRNA 
U KAUFLANDU

BLANSKO 

Telefon: 516 410 105, 603 504 825

NABÍZÍME 
pestrý a plný sortiment,

kvalifi kované rady,
přátelské prostředí a ochotu a

SUPER CENY.

Pro každého bonus zdarma 
– měření krevního tlaku, výšky 

a hmotnosti 
na zařízení CORAZON.

NA ŘADECH 2360/3, tel.: 516 410 105, 603 504 825

Boskovice, Dřevařská 17, tel., fax: 516 453 448

e-mail: kolos@topnet.cz

� kompletní stavební práce
� stavby na klíč
� hrubé stavby rodinných domků
� půdní vestavby, nadstavby
� rekonstrukce, modernizace
� inženýrskou 
   a poradenskou činnost

KOLOS,
spol. s r.o.

   Provádíme:

ŠKOLA  MODERNÍCH TECHNOLOGIÍ

 SOŠ a SOU, Blansko 
 Bezručova 33

pořádá

DNY OTEVŘENÝCH DVEŘÍ:
spojených s ukázkami prací na projektu

„Modernizace odborného vzdělávání pro potřeby praxe 
elektrotechnického průmyslu Jihomoravského kraje“

středa 21. 11. 2007 12.00 - 17.00 hod.
sobota   1. 12. 2007 8.00 - 12.00 hod.
středa  16. 1. 2008 12.00 - 17.00 hod.

 
NABÍDKA VZDĚLÁNÍ V MODERNÍCH TECHNOLOGIÍCH 

4LETÉ STŘEDNÍ VZDĚLÁNÍ S MATURITOU
26-43-L/001  MECHANIK ELEKTRONIK – rozšířená výuka výpočetní techniky
23-45-L/001  MECHANIK SEŘIZOVAČ – výuka programování  CNC strojů pomocí PC 
64-42-M/011 MANAGEMENT V ELEKTROTECHNICE – zvláště vhodné pro děvčata
                    - zaměření na logistiku, ekonomiku a obchodní činnost 
                       v elektrotechnickém průmyslu
                                                                             

3LETÉ STŘEDNÍ VZDĚLÁNÍ S VÝUČNÍM LISTEM 

26-51-H/002  ELEKTRIKÁŘ – ELEKTRIKÁŘKA - slaboproud 
26-51-H/003  ELEKTRIKÁŘ – silnoproud            
23-52-H/001  NÁSTROJAŘ  
65-51-H/002  KUCHAŘ-ČÍŠNÍK,  KUCHAŘKA-SERVÍRKA  PRO POHOSTINSTVÍ 

DENNÍ A VEČERNÍ NÁSTAVBOVÉ STUDIUM (pro absolventy 3letých oborů)
26-41-L/501 ELEKTROTECHNIKA
23-43-L/506 PROVOZNÍ TECHNIKA

Ubytování v areálu školy I. kategorie - 2lůžkové pokoje se sociálním  zařízením. 
Cena za lůžko 900 Kč / měsíc.

Kontaktní osoby:  Jitka Blažková, č.tel. 516 419 621, 
Ing. Josef Mikulášek 516 413 375  www.sosblansko.cz

Tradiční výrobce žáruvzdorných produktů

přijme do pracovního poměru

� DĚLNÍKY DO VÝROBY
STAVEBNÍCH HMOT

Nástup možný ihned

NABÍZÍME:
-  zázemí prosperující firmy
-  navýšení základní výměry řádné dovolené
-  příspěvek zaměstnavatele 
     na penzijní připojištění
-  závodní stravování s příspěvkem ze soc. fondu
-  ozdravné a sociální programy pro zaměstnance

Zájemci se mohou hlásit na adrese:

Moravské keramické závody a. s.

personální oddělení, Spešovská 243, 679 02 Rájec-Jestřebí

tel.: 516 526 119, e-mail: arnost.gottinger@mkz.cz

práce ve vícesměnném 
provozním režimu

� SEŘIZOVAČE LISŮ
práce ve dvousměnném 

provozním režimu

POŽADAVEK: vyučení v oboru strojní zámečník

Odborný léčebný ústav Jevíčko 
přijme 

lékaře 

se zájmem o léčebnou rehabilitaci. 

Vynikající pracovní i platové podmínky, 
byt k dispozici. 

Kontakt: olujevicko@olujevicko.cz  
Tel.: 777 142 209 

w w w . r i - o k n a . c z

prirozeně pritažlivá

800 RIOKNA

Masarykova 12, 678 01 Blansko
riblansko@ri-okna.cz

tel.: 516 416 065
fax: 516 416 066

mobil: 608 505 521

SLEVY až 40 %

bezplatná linka: 800 746 562

  7. prosince 2007  12-17 hod.
  8. prosince 2007    9-14 hod.
11. ledna 2008       12-17 hod.
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ŘÁDKOVÁ INZERCE
Prodám 4 ks zimních lehce 

jetých pneumatik Kormoran, 
rozměr R13 155/70. Cena celkem 
2 tis. Kč. Tel.: 728 669 175.

Prodám levně nebo daruji vla-
ječky a tácky pod piva. Telefon 
739 150 262 po 19. hodině. 

Prodám za sym. cenu 100 Kč a 
za odvoz rozkládací lavici. Délka 
195 cm, šířka 60 cm, po rozložení 
85 cm. Tel.: 605 790 731.

Pohlednice dobře zaplatím, hlavně 
do roku 1945. Dále kabinetky a svaté 
obrázky s krajkou a rytinkou. Ladislav 
Studený, 602 00 Brno, Lidická 23 B. 

Kontaktujte telefonicky personální oddelení nebo nás navštivte

Tyco Electronics Czech s.r.o.
Personální oddelení
K AMP 1293, 664 34 Kurim
Tel. 541 162 251, 541 162 111
e-mail: Lzovcakova@tycoelectronics.com
www.tycoelectronics.cz

Nabízíme dobré financní ohodnocení
 mesícní výkonnostní bonus 0 - 2000 Kc
 príspevek zamestnavatele na závodní stravování
 príspevek zamestnavatele na dopravu dle vzdálenosti bydlište
 perspektivní a stabilní zamestnání v prosperující spolecnosti 
 práce v cistém a príjemném prostredí moderního závodu
 týden dovolené navíc
 autobusové nádrazí prímo pred závodem s velmi dobrým spojením
 13. plat

Tyco Electronics Czech je soucástí spolecnosti Tyco Electronics, která je nejvetším 
svetovým výrobcem a dodavatelem kabelové a konektorové techniky. Náš moderní 
závod se sídlem v Kurimi (okr. Brno venkov, 10 km severne od Brna) je svým výrobním 
programem zamerený na kabelovou a konektorovou techniku pro automobilový 
prumysl (VW, Mercedes, Opel, BMW). Soucasný pocet zamestnancu je více nez 1800.

ROZVÍJÍME SE A HLEDÁME NOVÉ ZAMESTNANCE

• OPERÁTOR/OPERÁTORKA •
• SERIZOVAC •
• NÁSTROJAR •

PODNIKATELSKÁ 
INZERCE

Zveme vás do nově otevře-
né prodejny metrového textilu, 
galanterie a zakázkového krej-
čovství. Najdete nás v l. patře 
objektu Centrum Kotas, ulice 
Bezručova 4a, Blansko.
Nabízíme prodej metráže, galan-
terie, šití dámského a pánského 
svrchního ošacení. Na vaši náv-
štěvu se těší Venerová Věra.

Hypoteční servis: 
předběžný výběr z 10 bank již 
do třetího dne. Profesionální, 
korektní přístup. Bezplatné 
služby.  Kontakt: 
Ing. Marcela Kožoušková Bos-
kovice - tel. /mobil: 605 285 670.

Firma Nábytek Havlík při-
jme uklizečku, bližší informa-
ce na tel.: 731 616 282.

NNeedděěllee  2255..  lliissttooppaadduu  22000077,,  88,,0000  hhooddiinn  

SSppoorrttoovvnníí  hhaallaa  TTJJ  ČČKKDD  BBllaannsskkoo,,  ÚÚddoollnníí  1100  

  

MMÍÍČČOOVVÝÝ  VVÍÍCCEEBBOOJJ    

DDVVOOJJIICC  

PPoořřááddáá  MMOO  ČČSSSSDD  BBllaannsskkoo,,  aakkccee  ppoodd  zzááššttiittoouu    

IInngg..  MMiillooššee  KKAALLYY  aa  MMggrr..  IIvvoo  PPOOLLÁÁKKAA  

Přihlášky 

Aleš PETRŮ /776618887/ nebo Michal SOUČEK /603920377/ 

 

Tel. číslo: 533 400 216 nejlépe večer.
Koupím dětskou dřevěnou 

postýlku. Tel.: 739 642 070.
Koupím starší automatic-

kou pračku. Levně. Zn. spě-
chá, telef. číslo: 737 126 186, 
720 109 671.

Hledám paní na pravidelný 
úklid v RD v Blansku. Tel.: 
777 707 715.

Hledám pronájem garáže 
v Blansku, nejlépe u vlakové 
zastávky Blansko-město nebo jin-
de ve středu města. Od 1. prosince 
2007. Telefon 723 212 584.

Hledám nezařízený podnájem 
bytu 2+1 levný. Boskovicko, Svi-
távka, Letovice, Blansko. Mobil 
721 944 797.

Různé odznaky a vyznamenaní 
koupím, současné i staré, naše i cizí.
Cena dohodou. Telefon číslo: 
777 074 592.

PRODEJ STAVEBNÍHO A HUTNÍHO MATERIÁLU 

Najdete nás na ulici Tovární 85 (bývalý areál firmy Tusculum), směr koupaliště.

Provozní doba listopad-březen: po-pá 8.00-16.30 hod., so 8.00-11.00 hod.

Na Vaši návštěvu se těší pracovníci DCT stavebniny Černá Hora
tel./fax: 516 411 037

DCT / stavebniny
Tovární 85

679 21 Černá Hora

Akční ceny: 
��Cement II/B-S 32,5 R Mokrá  ..................................................  287 Kč/q
��Cemix Supertherm TM - zdící malta  ................................... 243 Kč/50 l
��Cemix - venk.fajnová 30 kg  ................................................ 98 Kč/30 kg
��Cemix - sanační podkladní omítka WTA  .......................... 194 Kč/30 kg
��Cemix - břizolit přírodní  .................................................... 152 Kč/40 kg
��Cemix - pokrývačská malta  ................................................ 85 Kč/25 kg
��Stavozim - přísada pro zimní betonování ........................... 74,50 Kč/1 l 
��Maltosan - sanační přísada  ................................................... 109 Kč/1 l
��Betonmix XP - plastifi kátor ....................................................... 86 Kč/1 l
��Penetrace S 2802 A  ........................................................... 49,50 Kč/1 l
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P. Slavomír Bedfiich: Z hospodáfisk˘ch budov je Místo pro setkání a komunikaci

Úpravy prostor za farou je‰tû nekonãí
Pavel ·merda

Lysice - Pfiíklad, jak upravit
azpfiístupnit nevyuÏité prostory, si
mohou vzít mnozí v Lysicích.
Zdfiívûj‰ích hospodáfisk˘ch budov,
chlévÛ a ma‰talí, které byly sou-
ãástí tamní fary, totiÏ vznikl v prÛ-
bûhu jednoho roku krásn˘ více-
úãelov˘ sál. Lysick˘ faráfi P. Sla-
vomír Bedfiich ho pojmenoval ja-
ko Místo pro setkání akomunikaci.
Hotov je uÏ více neÏ dva mûsíce,
do plného provozu bude uveden po
prosincové kolaudaci. Zaãíná slou-
Ïit pfiedev‰ím pro setkání lidí,
v‰ech pfiátel lysické farnosti. Ko-
nat se vnûm mohou ale i svatby ne-
bo jiné vût‰í rodinné oslavy. 

„S mlad˘mi pfiáteli jsme se
scházeli uÏ pfied léty na farním
dvofie nebo zahradû. JenÏe obãas
pr‰elo, byla zima nebo na podzim
brzy tma. Vzpomínám, jak jsme
jednou mûli pfii prázdninovém
setkání pfiipravené pokrmy na gri-
lování a zastihl nás dé‰È. Nechtû-
li jsme akci zru‰it, takÏe jsme si
postavili jednoduchou konstruk-
ci z le‰ení, hodili pfies ni plachtu
a sedûli pod ní za vytrvalého lijá-
ku. Takhle to ale samozfiejmû ne-
‰lo dûlat pokaÏdé. Nejprve jsme
si tedy zbudovali altány, pfied ro-
kem dfievûnou pergolu, letos
vznikla i dal‰í boãní dfievûná ve-
randa. To v‰echno jsem vytvofiili
sami za vydatné pomoci dobr˘ch
sousedÛ. Ale stále nám to nefie‰i-
lo situaci, kam se schovat v zimû,
nebo kdyÏ jsou chladné veãery.
¤ekli jsme si tedy, Ïe se pokusí-
me upravit nevyuÏitou hospodáfi-
skou budovu za farou, která dfiíve
slouÏila jako ma‰tale a chlévy,“
fiekl na úvod P. Slavomír Bedfiich. 

Problémy s vodou uÏ konãí
·ebetov - Lidé v ·ebetovû se

jiÏ nemusejí bát kolísání tlaku
pitné vody a jejího nedostatku
v letních mûsících. Minul˘
t˘den tam totiÏ zahájil provoz
nov˘ vodojem s pfiivadûãem za
patnáct a pÛl miliónu korun.
Stavba umoÏnila propojení celé-
ho vodovodu v obci, kromû
nûkolika staveb v ãásti Kapou-
Àata. Podle starosty ·ebetova
ZdeÀka âíÏka bylo vybudování
pfiivadûãe z hlediska rozvoje
obce jasná priorita. Cenou se

pak akce posunula na nejdraÏ‰í
realizovan˘ projekt v ·ebetovû
v celé historii obce. 

Nové potrubí se na stávající
napojilo u Vanovic, odkud vede
do místní ãásti ·ebetova Kopec,
kde vedle stávajícího vodojemu
vyrostl nov˘ zásobník vody.
Z nûj jiÏ voda samospádem
zásobuje obec.

„Z celkové ãástky patnáct
a pÛl miliónu se nám podafiilo
získat dotaci od ministerstva
zemûdûlství ve v˘‰i ‰edesát ‰est

procent. Na zbytek stavby si
obec musela vzít úvûr. Hned po
pfiipojení nové stavby k síti
vzrostl nepatrnû tlak vody.
Kladné je to, Ïe v souãasné dobû
maximálnû vyuÏíváme, co se
t˘ká vody, vlastní zdroje,“ hod-
notí âíÏek. 

Celá stavba znamenala polo-
Ïení asi tfii a pÛl kilometru potru-
bí a postavení nového vodojemu
se dvûma nádrÏemi. Cel˘ systém
je elektronicky monitorovan˘.

(hrr)

Studenti absolvovali kurz studené kuchynû

Novinka. P. Slavomír Bedfiich uvádí do uÏívání nové prostory, které vznikly za farou v Lysicích.
Foto Pavel ·merda

Poslanec Poslanecké snûmovny Parlamentu âeské republiky Franti‰ek Sivera (ODS)
dnes odpovûdûl na ãtyfii aktuální otázky, t˘kající se regionu Blanenska a Boskovicka.

Jak vypadá z va‰eho pohledu v˘stavba rychlostní silnice R 43? Jak˘ je vá‰
názor na tuto stavbu a obãanská sdruÏení, která brání jejímu budování?

Plnû se stavím za stanovisko starostÛ obcí na sever od Brna, ktefií jsou v˘raznû zne-
pokojeni brÏdûním pfiípravy v˘stavby R 43. Tato komunikace je zásadní pro zaji‰tûní roz-
voje audrÏení obyvatel a jejich bezpeãnosti v jednotliv˘ch obcích. Pfii opakovan˘ch mûfie-
ních bylo zji‰tûno, Ïe mnoÏství projíÏdûjících aut na dne‰ní silnici I/43 patfií k nejvy‰‰ím
v âR. Vlivem neustál˘ch a hlavnû pak neracionálních pfiipomínek ze strany rÛzn˘ch
obãansk˘ch sdruÏení sekologick˘m nádechem, podporovan˘ch Stranou zelen˘ch, dochá-

zí ke zpomalování pfiípravn˘ch prací z dÛvodÛ vypofiádávání se s uveden˘mi pfiipomínkami a prokazováním
neefektivnosti jin˘ch fie‰ení, neÏ je varianta trasy ‚nûmecké‘ dálnice. Po komunálních volbách se k tûmto sku-
pinám pfiidalo i mûsto Brno, coÏ je pro mû nejvût‰ím zklamáním. Zde se ukazuje, Ïe i kdyÏ je Brno lídr a domi-
nantní prvek v Jihomoravském kraji, jakoby ho vÛbec nezajímal stav a potfieby obyvatel v jeho okolí (v tom-
to pfiípadû na sever od Brna). Jihomoravsk˘ kraj má uvedenou komunikaci mezi hlavními prioritami, komu-
nikace je zanesena i v územních plánech jednotliv˘ch obcí, je souãástí silniãní a dálniãní sítû âR, a pfiesto se
nedafií zrychlit pfiípravu uvedené v˘stavby. Pfiíprava je pfiibrÏdûna Ministerstvem Ïivotního prostfiedí, které jiÏ
nûkolik let projednává doklady o dopadech na Ïivotní prostfiedí v ãásti od dálnice D1 po Kufiim. V leto‰ním
a pravdûpodobnû pfií‰tím roce se bude pokraãovat ve zkoumání dopadÛ této stavby na Ïivotní prostfiedí (EIA).
Rychlost projednání a následného územního fiízení je dÛleÏité pro zahájení v˘stavby. S trasou od Kufiimi na
sever aÏ po Moravskou Tfiebovou dnes není Ïádn˘ závaÏn˘ problém a existuje shoda na trase v˘stavby. Pfií-
pravné práce by mohly b˘t bûhem tfií let hotovy a v˘stavba zahájena. Je tfieba si uvûdomit, Ïe kaÏd˘m rokem
narÛstá cena ve stavebnictví pfiibliÏnû o osm procent a kaÏdé otálení prodraÏuje budoucí cenu v˘stavby.

Jaké jsou va‰e zku‰enosti, pfiípadnû jaké ohlasy máte na fungování integrovaného dopravního
systému, kter˘ se v leto‰ním roce roz‰ífiil také na Boskovicko? 

Integrovan˘ dopravní systém (IDS) je krok správn˘m smûrem. Myslím si, Ïe si lidé po poãáteãních
rozpacích zvykli. Já osobnû jsem sly‰el v˘tky hlavnû po jeho spu‰tûní, dnes uÏ zcela ojedinûle. Navíc se
systém bude dále dolaìovat. Na nûkter˘ch linkách je spojÛ mnoho, jinde je zase tfieba pfiidat. Ukázalo se,
Ïe lidé radûji pfiestupují na vlak neÏ autobus a mûlo by tedy dojít k posílení vlakov˘ch spojÛ. Co se mi
zdá jako stále velk˘ problém, jsou pfiestupní místa, kde je obtíÏné se orientovat odkud a kdy jede nava-
zující spoj, vybavenost pfiestupních míst pfiístfie‰ky popfi. soc. zafiízení je Ïalostné. VÛbec není zaji‰tûna
komunikace mezi autobusy a vlaky v pfiestupních místech. Velice ãasto se stává, Ïe i drobné zpoÏdûní
vlaku vÛbec nezajímá fiidiãe autobusu a tak cestující jen v dálce zahlédne odjíÏdûjící pfiípoj. Doufám, Ïe
se tyto problémy brzy odstraní a v‰ichni budeme s IDS spokojeni.

Jak se jako b˘val˘ starosta díváte na situaci na boskovické radnici, kde se po odchodu Martina
Budi‰e stále nedafií obsadit post místostarosty?

Koalice, která dnes vede mûsto, je stejná jako v minulém volebním období. Myslím si, Ïe se jí podafii-
lo zajistit rozvoj mûsta a vyfie‰it celou fiadu sloÏit˘ch problémÛ z minulosti. VÏdy byly rozsáhlé diskuse
nad zpÛsobem fie‰ení, vÏdy se podafiila najít shoda. O to víc mû dnes mrzí, Ïe nûktefií koaliãní partnefii se
snaÏí bez jasného zdÛvodnûní mûnit dohodnuté zastoupení jednotliv˘ch stran ve vedení mûsta. Nesou-
hlas s Oldfiichem Kováfiem na pozici místostarosty byl jen zástupn˘ problém. Ten hlavní je oslabit pozi-
ci ODS ve vedení mûsta. NedokáÏi dnes odhadnout, jak a kam aÏ tento tlak mÛÏe dojít. O to více mû zne-
klidÀují informace o vyjednávání strany lidové o spolupráci s KSâM. Za ODS prohla‰uji, Ïe máme zájem
najít fie‰ení, které situaci ve mûstû v krátké dobû uklidní.

Ing. Franti‰ek Sivera
Poslanec Parlamentu âR

Poslanecká kanceláfi Franti‰ka Sivery
Dny pro vefiejnost - vÏdy pondûlí, a to 

v Blansku, RoÏmitálova ã. 14 od 15.30 - 17.30 hodin
v Boskovicích, kpt. Jaro‰e ã. 8 od 12.30 - 14.30 hodin

Individuálnû je moÏné dohodnout schÛzku na telefonu 603 883 072
Dal‰í kontakt: e-mail: frantisek.sivera@boskovice.cz nebo siveraf@psp.cz

Franti‰ek Sivera - Na aktuální téma

PÛvodní zámûr byl jednoduchá
místnost pro pfiípad, kdy se ven-
ku ochladí, pr‰í nebo fouká vítr,
aby se úãastníci akcí mûli ‚kam
stáhnout‘. Nakonec ale postupem
prací vznikl krásn˘ sál s místem
pro obãerstvení, kuchyní a soci-
álním zafiízením. „Práce jsme za-
hájili loni na podzim, pravidelnû
sem chodilo na zaãátku asi tfiicet
mlad˘ch muÏÛ. NeÏ jsme se pus-
tili do stavby, museli jsme nejpr-
ve odvézt z místností nepofiádek
a poté suÈ, která se nám hromadi-
la pfii bourání jednotliv˘ch pfie-

páÏek. V tomto smûru bych rád
podûkoval zemûdûlskému druÏ-
stvu Zeas Lysice, které nám
umoÏnilo uloÏit suÈ v jejich ob-
jektu. Celkem jsme vyvezli asi
ãtyfiiatfiicet vleãek. Poté zaãali sa-
motné úpravy. Z pÛvodnû za-
m˘‰lené malé místnosti nakonec
vznikl po vybourání pfiíãek pro-
storn˘ sál, ale také kuchyÀka a so-
ciální zafiízení. Akci jsem mûl, co
se t˘ká prací a financí, rozpláno-
vanou na tfii roky, ale díky pfiíz-
nivé zimû a dotaci od Jihomorav-
ského kraje a Nadace âEZ bude-

me uÏ pfií‰tí mûsíc kolaudovat,“
doplnil Bedfiich s tím, Ïe celkové
náklady se vy‰plhaly témûfi na de-
vût set tisíc korun. VÛbec nej-
draÏ‰í byly elektrické rozvody,
které pfii‰ly na více neÏ dvû stû ti-
síc korun. 

Sál s nádhernû zachovan˘m
klenut˘m historick˘m stropem
nazval lysick˘ faráfi Místo pro
setkání a komunikaci v‰ech lidí
dobré vÛle. Jeho souãástí jsou
stoly a Ïidle, ozvuãení, osvûtlení,
krbová kamna, podávací stÛl se
zázemím na obãerstvení, ale také

pfiípojka na satelit a internet. Ly-
siãtí je‰tû doplÀují malé pódium
o oponu a ãernou zadní masku na
divadelní vystoupení, zakoupit
chtûjí také vût‰í televizi na pro-
mítání filmÛ, fotografií a rÛzn˘ch
poãítaãov˘ch prezentací. Samo-
zfiejmostí je kuchynû, která se vy-
uÏívá pfii vût‰ích akcích. „UÏ jsme
tady mûli v testovacím provozu
dvû svatby a divadlo, probíhá zde
setkání rodiãÛ s dûtmi po dût-
sk˘ch bohosluÏbách, po m‰i v ne-
dûli, jak dopoledne tak odpoled-
ne, ale i neformálnû v pondûlí ve-
ãer si sem mohou lidé pfiijít pose-
dût, popovídat, dát si kávu,
nûãeho se napít. Plánujeme nej-
rÛznûj‰í besedy a setkání se seni-
ory. V jarních a letních mûsících
budou prostory k dispozici ma-
minkám s dûtmi. Kapacita sa-
motného sálu je od ãtyfiiceti do pa-
desáti lidí. Konat se zde mohou
i rodinné oslavy. Venkovní pro-
story pak v budoucnu pojmou
klidnû dal‰í dvû stovky náv‰tûv-
níkÛ. Rád bych fiekl, Ïe vyuÏití ce-
lého farního centra není komerã-
ní,“ upfiesnil faráfi. 

Podle jeho slov úpravy b˘va-
l˘ch hospodáfisk˘ch prostor za fa-
rou, kde tak postupnû vzniká no-
vé farní centrum, nejsou je‰tû zda-
leka koneãné. „Na jafie se pustí-
me do vylep‰ení venkovního
prostoru, kryté letní posezení udû-
láme také z dal‰ích ãástí hospo-
dáfisk˘ch budov. Do budoucna vi-
dím je‰tû moÏnost vyuÏití první-
ho patra nad hotov˘m spodním
sálem nebo pÛdy. Tam by mohlo
vzniknout místo pro dûtské akce,
konferenãní sál ãi uãebna, pfií-
padnû malé ubytování,“ dodal P.
Slavomír Bedfiich.

Konference
o venkovu 

Boskovice - Do zámeckého
skleníku v Boskovicích se uply-
nul˘ t˘den sjeli hosté z celé repub-
liky. Národní konference o ven-
kovu a semináfi Leader nav‰tívilo
kolem dvou set úãastníkÛ, z toho
více neÏ ‰edesát zástupcÛ místních
akãních skupin (MAS) a dal‰í
zemûdûlské a odborné subjekty.
Konference se úãastnili také
zástupci samosprávy a státní sprá-
vy. Jednalo se o pfiípravû Celo-
státní sítû pro venkov, pozornost
dostalo také vzdûlávání venkova,
akãní plán pro biomasu a diskuto-
vala se úloha zemûdûlství v roz-
voji venkova.

Akci pofiádala Národní síÈ
MAS ve spolupráci s místní akã-
ní skupinou Boskovicko Plus. 

„Vrámci âeské republiky vsou-
ãasné dobû existuje témûfi sto ‰ede-
sát místních akãních skupin. Bos-
kovické se kromû jin˘ch akcí poda-
fiilo vminul˘ch letech pfiipravit pro-
jekty financované ministerstvem
zemûdûlství v rámci programu
Leader âR 2006. Jen tak mohlo
vzniknout napfiíklad digitální kino
v Ole‰nici, kulturnû spoleãensk˘
areál v Kozárovû ãi nová tvofiivá
‰koliãka v Sulíkovû. Dále byl
rekonstruován sklad na obilí na lin-
ku na tfiídûní azpracování plastÛ ve
firmû VSP Group a v Doubravic-
ké a. s. byla vybudována nová ãer-
pací stanice i pro obãany,“ upozor-
nila fieditelka odboru koncepce roz-
voje venkova MZe âR Zdenka
Zemanová.

Úãastníci konference také upo-
zornili na problémové oblasti, se
kter˘mi se pot˘kají a poÏadovali
fie‰ení problémÛ. Konkrétnû pod-
poru agroturistiky, rozvoj zemû-
dûlství, nebo odstranûní problémÛ
sprodejem státní zemûdûlské pÛdy
za úãelem zemûdûlského hospoda-
fiení a dal‰í. (hrr)

Vzdûlání. Dvacet studentÛ oborÛ Hotelnictví a turismus a Kuchafi - âí‰ník se zúãastnilo na Vy‰-
‰í odborné ‰kole ekonomické a zdravotnické a Stfiední ‰kole Boskovice ãtyfidenního kurzu zamû-
fieného na studenou kuchyni. „Zaãínali jsme od nejjednodu‰‰ích vûcí jako jsou pûny a saláty, aÏ
jsme se propracovali k tûm nejsloÏitûj‰ím a závûreãné tabuli. V‰ichni úãastníci byli vnímaví a ‰ikov-
ní, takÏe se mi s nimi skvûle pracovalo,“ fiekl pfii zakonãení kurzu mistr kuchafi Vladimír Picka.
Kurz vûnovan˘ studené kuchyni pomÛÏe studentÛm v roz‰ífiení odbornosti. „Je to záleÏitost, na
kterou bohuÏel v rámci ‰kolní praxe není prostor. Frekventanti si tedy platí jakési nadstandard-
ní vzdûlání,“ doplnil Picka s tím, Ïe na závûreãnou práci pouÏili osmdesát druhÛ v˘robkÛ, mezi
kter˘mi byl  napfiíklad dekorovan˘ krocan a humr a kufie ve smetanovém obalu. 

(p‰), Foto Pavel ·merda 
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basketbal
Oblastní přebor I muži: VSK 
VUT Brno – Sokol Boskovice 
51:86. SK Podolí IVes – Sokol Bo-
skovice 68:91. 
 1. Boskovice 7 7 0 622:429 14 
 2. Tesla 7 6 1 509:424 13 
 3. Husovice B 7 5 2 468:437 12 
 4. Uh.Hradiště 7 4 3 639:561 11 
 5. Zlín B 6 5 1 552:479 11 
 6. Babice A 7 3 4 570:599 10 
 7. VSK Brno 7 3 4 447:512 10 
 8. Prostějov C 7 3 4 505:580 10 
 9. Černovice 7 3 4 473:571 10 
 10. Podolí 7 2 5 509:510 9 
 11. Břeclav 7 0 7 437:557 7 
 12. Tišnov 6 0 6 401:493 6
Oblastní přebor II muži: ASK 
Blansko C – Uherský Brod B 77:57, 
ASK Blansko C – Slavičín 87:60. 
Oblastní přebor II kadeti: Sokol 
Kobylí – Basketsport Boskovice 
51:123 a 56:123. 
 1. Kobylí 8 5 3 520:552 13 
 2. Boskovice 6 6 0 801:212 12 
 3. BŠM Brno B 6 4 2 420:376 10 
 4. Břeclav 6 1 5 280:526 7  
 5. Černovice 6 0 6 207:562 6 
Oblastní přebor starší minichlap-
ci, skupina východ: Jiskra Kyjov – 
BBK IVes Blansko 58:34 a 73:33. 
V neúplné tabulce patří Blansku 
třetí místo. 
Oblastní přebor starší minichlap-
ci, skupina západ: Basketsport 
Boskovice – A Plus OHS ŽS Brno 
22:105 a 17:94. 
 1. A PLUS 8 8 0 792:113 16 
 2. BŠM Brno 8 6 2 550:373 14 
 3. Žďár 8 2 6 299:605 10 
 4. Boskovice 8 0 8 170:720 8 
Oblastní přebor mladší dorosten-
ky: ČKD Blansko – SKB Tišnov 
59:63 a 65:67. 
 1. Tišnov 6 4 2 329:366 10 
 2. Žďár 4 4 0 350:140 8 
 3. Blansko 6 2 4 361:350 8 
 4. V.Meziříčí 4 2 2 236:235 6 
 5. Boskovice 4 0 4 134:319 4 
Oblastní přebor starší minidívky, 
skupina Východ: ČKD Blansko – 
Valosun Brno 12:83 a 4:53. 
 1. Valosun 8 8 0 635:93 16 
 2. Slavkov 6 3 3 293:302 9 
 3. Kyjov 6 3 3 266:322 9 
 4. Blansko 8 0 8 142:619 8 

kuželky
1. liga ženy: TJ ČKD Blansko – 
Náchod 5:3 (3208:3138), Musilo-
vá D. 512, Korcová 494, Daňková 
567, Ševčíková 583, Šmerdová 
514, Kalová 535. 
 1. Slavia 10 9 1 0 62,5:17,5 19
 2. Zábřeh A 9 8 0 1 53,0:19,0 16
 3. Blansko 10 7 1 2 53,0:27,0 15
 4. Konstruktiva 9 6 0 3 42,0:30,0 12
 5. Jičín 10 5 1 4 46,0:34,0 11
 6. Jirkov 9 4 0 5 33,0:39,0 8
 7. Přerov 10 4 0 6 35,5:44,5 8
 8. Náchod 10 4 0 6 34,0:46,0 8
 9. Šumperk 10 3 1 6 33,0:47,0 7
 10. Zábřeh B 10 3 1 6 32,5:47,5 7
 11. Kolín 9 2 1 6 26,5:45,5 5
 12. Neratovice 10 0 0 10 13,0:67,0 0
2. liga muži: TJ ČKD Blansko 
– Přemyslovice 6:2 (3354:3245), 
Sedlář 558, Hlavinka 558, Musil 
554, Honc 554, Němec 568, Nečas 
562.
 1. Val. Meziříčí 10 7 1 2 53,0:27,0 15
 2. Dačice 10 7 0 3 47,0:33,0 14
 3. Přemyslovice 10 6 0 4 49,5:30,5 12
 4. Rýmařov 10 6 0 4 41,5:38,5 12
 5. Blansko 10 6 0 4 41,0:39,0 12
 6. Třebíč 10 4 2 4 39,5:40,5 10
 7. Zábřeh 10 4 1 5 36,5:43,5 9
 8. Olomouc 10 4 0 6 40,0:40,0 8
 9. Rychnov 10 4 0 6 31,0:49,0 8
 10. Náchod B 10 3 1 6 36,0:44,0 7
 11. Vyškov 10 3 1 6 32,0:48,0 7
 12. M. Slavia B 10 2 2 6 33,0:47,0 6
2. liga ženy: Olomouc B – TJ ČKD 

Blansko B 1,5:6,5 (2489:2592), 
Semrádová 417, Musilová N. 411, 
Musilová M. 426, Řehůřková 444, 
Musilová Z. 477, Klimešová 417.
 1. Rýmařov 10 8 0 2 53,0:27,0 16
 2. Blansko B 10 7 1 2 52,5:27,5 15
 3. Ratíškovice 10 6 1 3 48,0:32,0 13
 4. Val. Meziříčí 10 6 0 4 40,5:39,5 12
 5. Židenice 10 5 0 5 44,5:35,5 10
 6. Olomouc A 10 5 0 5 42,0:38,0 10
 7. Vyškov 10 5 0 5 39,0:41,0 10
 8. Opava 10 4 1 5 37,5:42,5 9
 9. Zlín 10 4 1 5 35,0:45,0 9
 10. Vsetín 10 4 0 6 40,0:40,0 8
 11. Olomouc B 10 3 0 7 30,0:50,0 6
 12. Otrokovice 10 1 0 9 18,0:62,0 2
3. liga muži: Ivančice – TJ ČKD 
Blansko B 6:2 (3236:3182), No-
votný L. 573, Haresta 486, Kotlán 
512, Sedlář 508, Havíř 597, Stlou-
kal 506.
 1. Hodonín 10 9 1 0 63,0:17,0 19
 2. J. Hradec 10 6 1 3 48,5:31,5 13
 3. Ivančice 10 6 0 4 47,5:32,5 12
 4. Dubňany 10 6 0 4 44,0:36,0 12
 5. Rosice 9 4 2 3 36,0:36,0 10
 6. Vracov 10 5 0 5 42,0:38,0 10
 7. Č. Budějovice 10 5 0 5 41,0:39,0 10
 8. Tábor B 10 5 0 5 41,0:39,0 10
 9. Blansko B 10 5 0 5 40,0:40,0 10
 10. Dačice B 9 4 0 5 33,5:38,5 8
 11. Mistřín 10 2 0 8 24,5:55,5 4
 12. Brno IV 10 0 0 10 11,0:69,0 0
1. liga dorostenci: TJ ČKD Blan-
sko – Zábřeh 2:2 (1609:1603), 
Hlavinka 584, Toman 511, Šplíchal 
514.
 1. Kutná Hora 9 5 4 0 25,0:11,0 14
 2. Rokycany 8 5 1 2 20,0:12,0 11
 3. Blansko 9 5 1 3 20,0:16,0 11
 4. Duchcov 8 4 2 2 18,0:14,0 10
 5. Náchod 9 4 2 3 19,0:17,0 10
 6. Opava 9 4 2 3 19,0:17,0 10
 7. Jihlava A 10 5 0 5 22,0:18,0 10
 8. Val. Meziříčí 9 2 3 4 16,0:20,0 7
 9. Jihlava B 9 2 2 5 15,0:21,0 6
 10. Zábřeh 9 2 2 5 14,0:22,0 6
 11. Luhačovice 9 1 1 7 8,0:28,0 3
1. liga dorostenky: TJ ČKD Blan-
sko – Zábřeh 4:0 (1657:1565), 
Musilová 570, Nevřivová 502, 
Šmerdová 585. Česká Třebová – 
TJ ČKD Blansko 0:4 (1445:1603), 
Musilová 548, Nevřivová 495, 
Šmerdová 560.
 1. Val. Meziříčí 9 8 1 0 32,0:4,0 17
 2. Jičín 9 7 1 1 26,0:10,0 15
 3. Blansko 9 6 2 1 28,0:8,0 14
 4. Rýmařov 9 4 2 3 19,5:16,5 10
 5. Rosice 10 5 0 5 17,0:23,0 10
 6. Č. Třebová 9 4 0 5 15,0:21,0 8
 7. Zábřeh 9 3 2 4 15,0:21,0 8
 8. Šumperk 9 3 1 5 13,5:22,5 7
 9. Kolín 9 2 1 6 13,0:23,0 5
 10. Náchod 9 1 1 7 12,0:24,0 3
 11. Ratíškovice 9 1 1 7 9,0:27,0 3
Okresní podniková liga, 1. liga: 
ČBE A - BODOS 1233:1163, Pola 
267, Štrajt 254 - Učeň 264, Blézl 
247. Metra B - Orel 1191:1137, 
Flek 254, Barša 244 - Henek 252, 
Hasoň Josef 228. ČKD Turbo Tech-
nics - RAPID 1201:1166, Kunc 
283, Kitner 259 - Charvát 243, Ze-
man 239. Tech Trading - HASIČI 
1286:1243, Klimeš 266, Ošlejšek 
258 - Majer 283, Mynář 256. 
 1. ČBE A 6 6 0 0 1259,67 12
 2. ČKD Turbo Technics 6 5 0 1 1198,00 10
 3. Techtrading 6 4 0 2 1247,83 8
 4. Rapid 6 4 0 2 1189,83 8
 5. VVR B 6 3 0 3 1234,50 6
 6. Metra B 6 3 0 3 1194,00 6
 7. Hasiči 6 3 0 3 1191,83 6
 8. Kadeřnictví 6 1 0 5 1167,33 2
 9. Orel 6 1 0 5 1144,83 2
 10. BODOS 6 0 0 6 1088,00 0
2. liga: ČBE B - Blanzek 1151:1155, 
Šváb 257, Trudeček 239 - Uhlíř 
263, Lev 233. Nemocnice - SPŠ 
1187:1116, Srba 252, Musil 245 - 
Souček 242, Šíbl 240. JMP - Do-
rost 1127:1061, Podrabský R. 249, 

kalendář akcí

zrcadlo výsledků

pohřby
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kam za sportem
Úterý 20. listopadu

Blansko – Klub Ratolest v 9 hod.: 
Připravuji se na první třídu, poví-
dání s psycholožkou Radkou Šebe-
lovou. 
Blansko – Klub důchodců v 15 hod.: 
Etiopie, cesta řekou Omo, přednáška 
s videozáznamem J. Fleka. 
Blansko – Dělnický dům v 19 hod.: 
Buhví, koncert. 
Boskovice – Zámecký skleník v 
19.30 hod.: J. B. Moliere - Chudák 
manžel, divadelní představení, v 
hlavní roli Oldřich Navrátil (více na 
str. 4). 
Černá Hora – Sál Zámečku v 17 
hod.: Současná Venezuela, beseda s 
velvyslankyní Bolívarské republiky 
Venezuela María José Báez Loreto 
(více na str. 4).
Sulíkov – Studio řemesel Klára ve 
13 hod.: Zvoneček z pedigu, akce v 
rámci Tvořivých úterků. 

Středa 21. listopadu
Boskovice – Dům dětí a mládeže ve 
13.30 hod.: Turnaj v kuželkách. 
Letovice – Městský klub důchodců 
v 14 hod.: Adventní posezení při 
svíčkách, čaji a hudbě W. A. Mo-
zarta. 
Letovice – Kulturní dům v 18 hod.: 
Pivovarská výstava, slavnostní za-
hájení. 

Čtvrtek 22. listopadu
Blansko – Základní škola Erbeno-
va v 10 hod.: Den otevřených dveří 
(více na str. 4). 
Blansko – Klub důchodců v 15 hod.: 
K tanci a poslechu hraje Melodie. 
Blansko – Knihovna v 18 hod.: Idi-
oti na plavbě kolem světa, cestopisná 
přednáška Vladimíra Šimka s fi lmem 
o dobrodruzích, kteří si splnili svůj 
velký sen a obepluli svět. 
Boskovice – Kino Panorama v 17.30 
hod.: S Viktorií kolem světa, beseda s 
mořeplavcem a cestovatelem Ivanem 
Orlem. 
Letovice – Kulturní dům v 17 hod.: 
Slavnostní koncert ZUŠ Letovice u 
příležitosti 55. výročí založení školy.
Lysice – Obecní knihovna v 9 hod.: 
Předvánoční prodejní výstava (více 
na str. 4).
Rájec-Jestřebí – Zasedací místnost 
městského úřadu v 17 hod.: Sluneční 
soustava – nejen v kruhu rodinném, 
přednáška Pavla Kopeckého. 

Pátek 23. listopadu
Blansko – Katolický dům v 8 hod.: 
Vánoční výstava Aneb Zlaté české 
ručičky (více na str. 4). 
Blansko – Kino, Klub Ulita, Dělnic-
ký dům od 16 hod.: Rajbas Outdoor 
Kotlík, cestovatelský festival. 
Boskovice – Dům dětí a mládeže ve 
14 hod.: Prima vařečka, odpoledne 
pro děvčata od 4. třídy. 
Boskovice – Zámecký skleník v 
19.30 hod.: Robert Křesťan a Druhá 
tráva, koncert. 
Letovice – Kulturní dům v 19 hod.: 
Růže z Argentiny, vtipná, tempera-
mentní, tak trochu crazzy opereta 
Járy Beneše, v hlavních rolích Jan 
Přeučil a Ernesto Čekan. 
Lysice – Obecní knihovna v 9 hod. 

Předvánoční prodejní výstava (více 
na str. 4). 
Rájec-Jestřebí – Tělocvična gymná-
zia v 17 hod.: Co by bylo třeba, aby 
se nám žilo lépe, diskuze u kulatého 
stolu (více na str. 4). 
Sloup – Kulturní dům ve 20 hod.: 
Taneční zábava, hrají kapely Syntry, 
Alalya, Morava a Nightwish.

Sobota 24. listopadu
Blansko – Katolický dům v 8.30 
hod.: Vánoční výstava Aneb Zlaté 
české ručičky (více na str. 4). 
Blansko – Staré Blansko, Klub Ulita, 
Dělnický dům, Kino od 9 hod.: Raj-
bas Outdoor Kotlík, cestovatelský 
festival. 
Blansko – Dům dětí a mládeže v 9 
hod.: Adventní věnce, zábavné dopo-
ledne pro děti od 6 do 15 let. 
Blansko – Galerie města Blanska 
v 17 hod.: Korneli, jsi to ty?, verni-
sáž výstavy obrazů Laďi Gažiové a 
Anežky Hoškové (více na str. 4). 
Blansko – Restaurace U Zámečku ve 
20 hod.: Taneční večer s živou hud-
bou Velvet. 
Cetkovice – Dům kultury ve 20 hod.: 
Hubertův bál. 
Jedovnice – Kulturní dům ve 20 
hod.: Taneční zábava se skupinu Ar-
cus. 
Kunštát – Kulturní dům ve 20 hod. 
Taneční zábava, hraje kapela Pro-
rock. 
Letovice – Kulturní dům ve 20 hod.: 
Taneční zábava, hraje kapela Medi-
um. 
Lysice – Obecní knihovna v 9 hod.: 
Předvánoční prodejní výstava (více 
na str. 4).
Velké Opatovice – Klubovna KČT 
v 8 hod.: Zamykání turistických cest 
v okolí Velkých Opatovic, turistický 
pochod. 

Neděle 25. listopadu
Blansko – Katolický dům v 8.30 
hod.: Vánoční výstava Aneb Zlaté 
české ručičky (více na str. 4). 
Blansko – Klub Ulita, Kino v 10 
hod.: Rajbas Outdoor Kotlík, cesto-
vatelský festival. 
Boskovice – Sokolovna v 18 hod.: 
Maryša aneb Tenkrát v Divákách, 
repríza představení v podání divadla 
Naboso.
Kunštát – Kulturní dům v 9 hod.: 
Výstava a prodej řemeslných výrob-
ků. 
Lysice – Obecní knihovna v 9 hod.: 
Předvánoční prodejní výstava (více 
na str. 4).

Pondělí 26. listopadu
Boskovice – Dům dětí a mládeže ve 
13.30 hod.: Skládáme kostky, soutě-
že pro malé i velké od 1. třídy. 
Boskovice – Mateřské centrum v 
16.30 hod.: Zimní nemoci a jak jim 
čelit s homeopatií, povídání s MUDr. 
Machačovou. 
Letovice – Domeček, centrum pro 
rodiče, prarodiče a děti v 19.30 hod.: 
Výroba adventního kalendáře. 
Rájec-Jestřebí – Výstavní síň 
městské knihovny v 9 hod.: Ori-
ginální kloboučky a trička Marie 
Geršlové.

Blansko
20. a 21. ve 20 hod. Disturbia. 
22. ve 20 hod. Božský Evan.
24. v 17.30 a 20 hod. Božský Evan.
25. ve 20 hod. Božský Evan.
26. v 17.30 hod. Amerika inkog-
nita.

Doubravice
22. v 18 hod. Koření života.

Jedovnice
20. v 18 hod. Mr. Brooks.

Letovice
20. a 21. v 17 a 19.30 hod. Hvězdný 
prach.
23. a 24. v 19.30 hod. Okamžik zlo-
mu.

Olešnice
21. v 19 hod. Šeptej.
23. v 19 hod. Někdo tam nahoře tě 
má rád.
25. v 15 hod. Bolek a Lolek 2.

Boskovice
20. v 19.30 hod. Střední Evropa 
2007: Martin Slivka – Muž, který 
sázel stromy. 
21. v 19.30 hod. Import/Export.
22. v 17.30 hod. Cestovatelský čtvr-
tek: S Viktorií kolem světa.
22. v 19.30 hod. Medvídek.
23 až 25. v 17 a 19.30 hod. Medví-
dek.
23. v 15 hod. Filmové odpoledne pro 
seniory: Medvídek.
25. v 15 hod. Bijásek: Malý Blesk.

Šebetov
23. v 19.30 hod. Když si Chuck bral 
Larryho.
25. v 16 hod. Pásmo pohádek – 
Hvězda betlémská 2.

Velké Opatovice
23. v 17 hod. Divoké vlny.
23. v 19.30 hod. Denní hlídka.

čtvrtek 22. listopadu
Hokej: Blansko B – Plumlov (18.00), 
krajská liga muži, ZS Blansko.

sobota 24. listopadu
Basketbal: TJ ČKD Blansko – 
Tišnov (9.00), oblastní přebor do-
rostenky, hala OA Blansko. ASK 
Blansko – Černovice (9.00, 11.00) 
oblastní přebor starší dorostenci. 
Hokej: Kunštát – Rájec-Jestřebí 
(16.00), Blansko D – Sloup (18.30), 
okresní přebor muži, obě ZS Blansko.
Sálový fotbal: Memoriál Dana Němce, 
10. ročník (8.00), hala TJ ČKD Blansko.

neděle 25. listopadu 
Hokej: Boskovice – Velká Bíteš 
(17.00), krajská liga muži, ZS Bo-
skovice. Adamov – Černá Hora 
(16.00), Březina – Lysice (18.30), 
okresní přebor muži, obě ZS Blan-
sko
Kuželky: ČKD Blansko C – Brno 
IV (10.00), krajský přebor dorostu, 
kuželna TJ ČKD Blansko.
Volejbal: TJ Minerva Boskovice 
– VSK Univerzita Brno (10.00 + 
13.00), krajská soutěž kadetky, tě-
locvična ZŠ Slovákova. 

Blaha 243 - Flek 240, Daněk 236. 
MKZ - RELAX-KLUB 956:1116, 
Vašina 207, Láník 194 - Staněk 
253, Chloupek 237.
 1. Blanzek 5 5 0 0 1162,20 10
 2. Nemocnice 6 4 0 2 1139,83 8
 3. Relax-Club 5 4 0 1 1097,00 8
 4. ČBE B 6 3 0 3 1154,33 6
 5. Benč 5 3 0 2 1106,80 6
 6. SPŠ 5 2 0 3 1158,20 4
 7. Gepardi MKZ 6 2 0 4 1007,83 4
 8. JMP 5 1 0 4 1037,80 2
 9. Dorost 5 0 0 5 1021,60 0

stolní tenis
Bodovací turnaj mládeže Zbra-
slavec, žákyně: 1. Odehnalová Ve-
ronika (Zbraslavec), 2. Švancarová 
Veronika (Zbraslavec), 3. Zemán-
ková Věra (Vanovice), 4. Sedláč-
ková Pavla (Olešnice). Nejmlad-
ší žáci: 1. Švancarová Veronika 
(Zbraslavec), 2. Pivoňková Lucie 
(Olešnice), 3. Švancarová Marké-
ta (Zbraslavec), 4. Křepela Daniel 
(Zbraslavec). Mladší žáci: 1. Krása 
Petr (Zbraslavec), 2. Koudelka Petr 
(Křetín), 3. Opluštil (Letovice), 
4. Foret Martin (Letovice). Starší 
žáci: 1. Farkaš Michal (Adamov), 
2. Krása Petr (Zbraslavec), 3. Ma-
resch Michal (Křetín), 4. Škrabal 
Jiří (Svitávka). Dorost: 1. Horvát 
Marek (Boskovice), 2. Klečka Aleš 
(Voděrady), 3. Janoušek Jakub 
(Letovice), 4. Horvát Petr (Bosko-
vice).
OP I: Šošůvka - Voděrady B 14:4, 
Blansko D – Žďárná nehl., Zbra-
slavec B – Křetín odl., Svitávka – 
Rudice 1:17, Voděrady - Šošůvka B 
17:1, Vysočany – Boskovice 5:13.
 1. Boskovice 5 5 0 0 0 67:23 15
 2. Voděrady 5 3 1 1 0 57:33 12
 3. Šošůvka 5 3 0 2 0 50:40 11
 4. Křetín 4 3 0 1 0 47:25 10
 5. Zbraslavec B 4 3 0 1 0 45:27 10
 6. Žďárná 4 3 0 1 0 37:35 10
 7. Blansko D 4 2 0 2 0 34:38   8
 8. Voděrady B 5 1 1 3 0 34:56   8
 9. Šošůvka B 5 1 1 3 0 32:58   8
 10. Rudice 5 1 0 4 0 45:45   7
 11. Vysočany 5 1 0 4 0 36:54   7
 12. Svitávka 5 0 1 4 0 20:70   6
OP II: Ráječko - Vysočany B 16:2, 
Rohozec - Blansko E 10:8, Petro-
vice - Svitávka B 14:4, Křetín B – 
Borotín 15:3, Boskovice B – Vese-
lice 4:14, Adamov – Němčice 11:7.
 1. Petrovice 5 5 0 0 0 65:25 15
 2. Křetín B 5 5 0 0 0 60:30 15
 3. Ráječko 5 4 0 1 0 65:25 13
 4. Rohozec 5 3 1 1 0 47:43 12
 5. Veselice 5 3 0 2 0 53:37 11
 6. Vysočany B 5 3 0 2 0 39:51 11
 7. Blansko E 5 2 0 3 0 40:50   9
 8. Němčice 5 1 1 3 0 33:57   8
 9. Adamov 5 1 0 4 0 40:50   7
 10. Boskovice B 5 1 0 4 0 37:53   7
 11. Svitávka B 5 1 0 4 0 33:57   7
 12. Borotín 5 0 0 5 0 26:64   5
OP III: Svitávka C - Petrovice C 10:8, 
Zbraslavec D - Žďárná B 5:13, Bořitov 
– Vanovice nehl., Křetín C - Vysočany 
C 13:5, Petrovice B - Rohozec B 10:8, 
Veselice B - Zbraslavec C 2:16.
 1. Zbraslavec C 5 4 1 0 0 66:24 14
 2. Petrovice B 5 4 0 1 0 50:40 13
 3. Svitávka C 5 3 1 1 0 43:47 12
 4. Bořitov 4 3 1 0 0 52:20 11
 5. Žďárná B 5 3 0 2 0 52:38 11
 6. Vanovice 4 3 0 1 0 46:26 10
 7. Rohozec B 5 2 1 2 0 47:43 10
 8. Vysočany C 5 2 0 3 0 43:47   9
 9. Křetín C 5 2 0 3 0 40:50   9
 10. Petrovice C 5 0 1 4 0 31:59   6
 11. Veselice B 5 0 1 4 0 25:65   6
 12. Zbraslavec D 5 0 0 5 0 27:63   5
OP IV: Němčice B – Jestřebí 8:10, 
Kuničky – Cetkovice 14:4, Letovice 
- Voděrady C 17:1, Vanovice B - Bo-
řitov B 13:5, Kunštát - Němčice C 
15:3, Rohozec C - Svitávka D 9:9.
 1. Letovice 5 5 0 0 0 70:20 15
 2. Jestřebí 5 5 0 0 0 67:23 15
 3. Kuničky 5 5 0 0 0 66:24 15
 4. Kunštát 5 4 0 1 0 61:29 13
 5. Němčice B 5 4 0 1 0 60:30 13
 6. Vanovice B 5 3 1 1 0 53:37 12
 7. Cetkovice 5 2 0 3 0 38:52 9
 8. Svitávka D 5 0 2 3 0 40:50 7
 9. Rohozec C 5 0 1 4 0 19:69 6
 10. Bořitov B 5 0 0 5 0 26:64 5
 11. Němčice C 5 0 0 5 0 24:66 5
 12. Voděrady C 5 0 0 5 0 14:76 5
OS A: Vysočany D - Petrovice D 
odl., Adamov B – volno, Rudice B 
- Šošůvka C 9:9.
 1. Adamov B 4 3 0 1 0 43:29 10
 2. Vysočany D 3 3 0 0 0 34:20   9
 3. Šošůvka C 4 1 1 2 0 36:36   7
 3. Rudice B 4 1 1 2 0 36:36   7
 5. Petrovice D 3 0 0 3 0 13:41   3
OS B: Jestřebí B - Bořitov C 9:9, 

Pohřeb - Rozhraní: 
sobota 17. listopadu: Růžena Češko-
vá (1921), Hradec nad Svitavou.

Pohřeb - Chrastavec:
sobota 17. listopadu: Jiří Ducháček 
(1925) - Brněnec.

Šošůvka D - Lhota Rapotina 0:18, 
Rájec – volno.
 1. Rájec 4 4 0 0 0 57:15 12
 2. Rapotina 4 3 0 1 0 50:22 10
 3. Bořitov C 4 1 1 2 0 36:36   7
 4. Jestřebí B 4 1 1 2 0 31:41   7
 5. Šošůvka D 4 0 0 4 0 6:66   4
OS C: Chrudichromy - Letovice B 
4:14, Vanovice C – Vísky 15:3, Ve-
lenov - Boskovice C 10:8.
 1. Vanovice C 5 5 0 0 0 59:31 15
 2. Velenov 5 4 0 1 0 66:24 13
 3. Boskovice C 5 3 0 2 0 54:36 11
 4. Vísky 5 2 0 3 0 34:56   9
 5. Letovice B 5 1 0 4 0 30:60   7
 6. Chrudichromy 5 0 0 5 0 27:63   5
OS D: Olešnice - Křetín D 11:7, 
Brumov – Jasinov 18:0, Zbraslavec 
E - Kunštát B 1:17.
 1. Kunštát B 5 5 0 0 0 70:20 15
 2. Brumov 5 4 0 1 0 67:23 13
 3. Olešnice 5 3 0 2 0 54:36 11
 4. Křetín D 5 2 0 3 0 51:39   9
 5. Jasinov 5 1 0 4 0 16:74   7
 6. Zbraslavec E 5 0 0 5 0 12:78   5

šachy
Memoriál Jiřího Hasoně, turnaj 
ve Sloupu: 1. Handl (Adamov) 8,0, 
2. Chloupek (Boskovice) 7,5, 3. Hu-
bený (Boskovice), 4. Sedlák (Sloup) 
oba 6,0, 5. Ševčík Lub. (Lipovec), 6. 
Novotný, 7. Palaš (oba ČKD), 8. Po-
kladník (Sloup), 9. Ševčík Milan (Li-
povec), 10. Boháček všichni 5,5, 11. 
Veselý (oba Boskovice), 12. Němec 
oba 5,0, 13. Špičák (oba Sloup), 14. 
Ševčík Miloš (Lipovec), 15. Tůma 
(Sloup) všichni 4,5.
Krajský přebor II. třídy: Lipovec 
B – Lokomotiva E 4,0:4,0, Ševčík 
D., Ševčík L., Ševčík M. 1, Sekanina, 
Drahovzal 0,5. Rudice B – Adamov 
4,5:3,5, Holas, Matuška 1, Hnilička, 
Nejezchleb, Crhonek, Toulec, Rada 
0,5 – Palas 1, Masák, Handl, Loubal, 
Šmehlík, Slavík 0,5. Sloup – Bučovi-
ce 4,5:3,5, Baránek, Sedlák, Němec 
1, Pokladník, Špičák, Drochytka 0,5. 
Rudice C – Boskovice 0,5:7,5, Šev-
čík M. - Chloupek, Hubený, Bohá-
ček, Veselý, Šutera, Kubín, Walletz-
ký 1, Ševčík L. 0,5.
 1. Kuřim B 3 3 0 0 16 19,0 9
 2. Rudice B 3 3 0 0 9 14,5 9
 3. Lokomotiva E 3 2 1 0 14 17,0 7
 4. Vyškov A 3 2 0 1 11 14,5 6
 5. Adamov 3 2 0 1 9 15,0 6
 6. Boskovice 3 1 1 1 11 15,0 4
 7. Vyškov B 3 1 0 2 5 8,5 3
 8. Sloup 3 1 0 2 4 8,0 3
 9. Lipovec B 3 0 2 1 6 11,0 2
 10. SK Jevíčko 3 0 1 2 5 8,5 1
 11. Bučovice 3 0 1 2 5 8,0 1
 12. Rudice C 3 0 0 3 2 5,0 0
  

volejbal
Krajská soutěž muži 2 A, dohrávka 
15. a 16. kola: TJ Sokol Letovice B - 
TJ Jiskra Hrušovany u Brna A  3:0 (18, 
17, 15) a 3:0 (20, 18, 20). Po podzimu 
je na druhém místě Rájec-Jestřebí, Le-
tovicím patří třetí příčka, ČKD Blansko 
je páté a Olešnice osmá. 
Krajský přebor junioři, přede-
hrávka 11. a 12. kola: Volejbal 
Vyškov A - TJ Sokol Letovice A těl. 
Nádražní 0:3 (-18, -22, -25) a 2:3 (21, 
15, -21, -23, -19).  V neúplné tabulce 
patří Letovickým druhé místo. 
Krajská soutěž ženy: TJ ČKD Blan-
sko A - SK Nový Lískovec A  2:3 (-21, 
18, -24, 19, -14) a 3:0 (25, 20, 14).
 1. DDM Brno A 12 10 2 0 34:10 22 
 2. Juliánov A 12 9 3 0 30:16 21 
 3. Kuřim A 12 8 4 0 31:17 20 
 4. Břeclav A 12 8 4 0 27:20 20 
 5. Junior A 12 7 5 0 25:23 19 
 6. Univerzita B 10 6 4 0 21:15 16 
 7. N.Lískovec A 12 3 9 0 14:31 15 
 8. Blansko A 12 3 9 0 12:28 15 
 9. MS Brno B 10 3 7 0 13:23 13 
 10. Rosice A 12 1 11 0 11:35 13  
Krajská soutěž kadetky: TJ DDM 
Brno – TJ Minerva Boskovice 0:3 
(-17, -13, -22) a 2:3 (18, -14, -21, 
24, -9).
Krajský přebor žáci, skupina B: 
Boskovice – Milénova A 0:3 (-22, 
-12, -20), - Bzenec 0:3 (- 15, - 16, 
-17) – Volejbal Brno B 1:2 (-16, 
-20, 22). Boskovičtí obsadili v dal-
ším turnaji čtvrté místo a sestupují 
do skupiny C.

Kontakt na sportovní 
redakci:

Bohumil Hlaváček
516 410 243

mobil 774 408 399
nebo 776 198 192

e-mail: hlavacek.zrcadlo@centrumcz
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Krajská liga muži: SK Miner-
va Boskovice – Uherské Hradiš-
tě 4:3 (0:0, 1:2, 3:1), Krupička 
3, Styblík.

Boskovice si oddechly. Po 
sérii porážek dokázaly konečně 
naplno bodovat. Jejich ,probu-
zení‘ odneslo v neděli Uherské 
Hradiště. Střelecky se dařilo 
Rudolfu Krupičkovi, který za-
znamenal tři góly. „Konečně. 
Přístup hráčů byl dnes diamet-
rálně odlišný oproti předchozím 
utkáním. Bojovali, dřeli a výsle-
dek se dostavil. S výhrou jsem 
moc spokojený, ale ještě pořád 
mě mrzí velké množství vylou-
čených,“ řekl trenér Boskovic 
Tomáš Zeman. 

Zápas ale nebyl pro domácí 
vůbec jednoduchý. Ti se sice ve 
druhé třetině ujali vedení, ale 
hosté dokázali dvěma slepenými 
góly v průběhu necelých deseti 
vteřin ještě v závěru druhého 
dějství výsledek otočit. „V ten 
moment to pro nás nebylo jed-
noduché, ale dokázali jsme se 
z šoku otřepat a ve třetí třetině 
strhnout vedení na svoji stra-
nu. Hradiště poté ještě snížilo, 
ale nám se pak podařilo pře-
čkat dvouminutové dvojná-
sobné oslabení. Vítězství jsme 
potřebovali jako sůl. Doufám, 
že je to konečně obrat k lepším 
výsledkům. Tři body musíme 
ve čtvrtek potvrdit v Čechočo-
vicích,“ dodal Zeman. 
 1. M.Budějovice 7 7 0 0 0 0 52:13 14  
 2. Uh.Brod 9 6 0 0 0 3 30:21 12  
 3. Břeclav 7 5 0 1 0 1 45:15 11  
 4. Plumlov 8 5 0 1 0 2 36:37 11  
 5. V.Bíteš 7 3 0 2 0 2 32:27 8  
 6. Blansko B 7 3 0 1 0 3 26:31 7  
 7. Nedvědice 7 1 0 4 0 2 22:25 6  
 8. Uh.Hradiště 8 2 0 1 0 5 28:36 5  
 9. Uh.Ostroh 8 2 0 1 0 5 25:36 5  
 10. Boskovice 8 2 0 1 0 5 16:34 5  
 11. Bulldogs 8 1 0 2 0 5 22:39 4  
 12. Čechočovice 8 2 0 0 0 6 25:45 4 

KP junioři: Technika – Blan-
sko 5:0 (3:0, 1:0, 1:0). Blansko 
- Břeclav 4:5 (1:2, 0:1, 3:2), Ba-
žant 2, Odehnal, Bílý David.

KP dorostu: Blansko – Tech-
nika 4:1 (4:1, 0:0, 0.0), Skácel 2, 
Grünwald, Berka.

Okresní přebor: Sloup – 
Březina 4:4 (0:2, 3:0, 1:2), 
Bubík 2, Odehnal, Koudelka – 
Blatný 3, Hostaša.

Oba soupeři se celý zápas ta-
hali o výsledek. Lépe se dařilo 
Sloupu, který v závěru vedl, ale 
opět nedotáhl utkání do vítězné-
ho konce. 

Lysice – Adamov 4:0 (2:0, 
1:0, 1:0), Nádeníček 2, Raichel, 
Horák.

Lysice měly více ze hry, da-
řilo se jim i proměňování šan-
cí. Adamovští si vytvořili také 
brankové příležitosti, ale tento-
krát vyšli na prázdno.

Černá Hora – Kunštát 5:4 
(1:1, 3:0, 1:3), Mlýnek, Hav-
líček, Poděbradský, Vašíček, 
Kozák - Kopecký, Mareš 2, Per-
nica.

V první třetině se soupeři oťu-
kávali a hrál se pěkný hokej. Ve 
druhé se lépe dařilo Černé Hoře,  
která získala třígólový náskok. 
Kunštát pak stáhl hru na dvě 
pětky a mohutně dotahoval, ale 
protivník těsný výsledek ubrá-
nil.  

Rájec-Jestřebí – Letovice 
6:1 (5:1, 0:0, 1:0), Šváb 2, Sy-
rový, Kučera, Malík, Frantel – 
Dufek. 

Ráječtí nenechali nic náhodě 
a rozhodli utkání hned v první 
třetině, když nasázeli Letovicím 
pět branek a pak kontrolovali 
průběh utkání. 
 1. Černá Hora 4 4 0 0 18:10 8
 2. Rájec 4 3 0 1 21:10 6
 3. Blansko D 4 3 0 1 19:10 6
 4. Adamov 4 3 0 1 15:14 6
 5. Lysice 4 2 0 2 8:7 4
 6. Kunštát 4 1 1 2 19:19 3 
 7. Březina 4 0 2 2 14:20 2
 8. Letovice 5 1 0 4 10:22 2
 9. Sloup 5 0 1 4 17:29 1  

 (pš,voj,bh)

O minulém víkendu se děvča-
tům blanenského FIT KLUBU 
skutečně dařilo.

V sobotu v Brně na soutěži Ba-
sic Master Class přímo perlila 
naše děvčata v kategorii 11 - 13 
let. Zlatou medaili vybojovala 
Barbora Novotná, 4. místo - Lucie 
Borešová, 5. místo Beatriz Preča-
nová, 6. místo - Kristýna Skoupá, 
7. - 15. místo - Edita Baráková, 
Monika Kyzlinková, Veronika Re-
šková, Anička Bachratá, Simona 
Kočková. V nejstarší kategorii 
soutěžila Sabina Sedláková a ob-
sadila 2. místo.

V nedělní soutěži Děti fi tne-
ss ,,ONE IN GROUP“ se nám 

vedlo ještě lépe. V nejmladší ka-
tegorii do 7 let bylo vyhlášeno 6 
nejlepších, kterými byla děvčata 
z našeho týmu - Monika Šranko-
vá, Tereza Zouharová, Kristýna 
Musilová, Barbora Zukalová, 
Adéla Hasoňová a Karolína Ma-
talová. Vítězství v kategorii 8 - 10 
let patřilo naší Anetě Sommerové, 
bronzovou medaili získala Anička 
Bednářová. Z dalších vyhlašo-
vaných míst se radovaly: Žaneta 
Šindelková - 4. místo, Kristýna 
Skoupá - 6. místo. V nejpočet-
nější kategorii velkého věkového 
rozsahu 11 - 18 let zazářila jedna 
z nejmladších závodnic jedenác-
tiletá Barbora Novotná, která 

si odvezla zlatou medaili. Dvě 
zlaté medaile získané během jed-
noho víkendu a stříbrná medaile 
z Baby Aerobic Cupu ji zařadily 
mezi naší nejúspěšnější závodni-
ci letošního školního roku. Na 
3. příčku dosáhla čtrnáctiletá 
Nikola Hrazdilová. 6. místo pat-
řilo Veronice Reškové. V katego-
rii nad 18 let, které se účastnily 
i ,odvážné maminy‘ našich ma-
lých hvězdiček, získala 2. místo 
Aneta Kuklínková a 3. místo 
Barbora Dvořáková. 

Velký ohlas zde mělo vystou-
pení mladších děvčat se sklad-
bou Návrat Michaela Jacksona.

 Aneta Kuklínková

Děvčata z blanenského Fit klubu sbírala úspěchy

Florbalisté Atlasu ČKD Blansko pokračují ve své spanilé jízdě

Vítězky. Barbora Novotná a Aneta Sommerová - vítězky soutěže 
ONE IN GROUP Foto Aneta Kuklínková

Morkovice/Blansko – Dal-
ších šest bodů a upevnění su-
verénního postavení v tabulce 
druhé ligy. Přestože fl orbalisté 
Atlasu odjeli ve značně kombi-
nované sestavě, podařilo se jim 
vybojovat cenné body. 

Panthers Otrokovice - Atlas 
ČKD Blansko 2:6 (0:2, 1:2, 
1:2), Obalil, Vlachopulos 2, 
Bezděk, Kuchař. 

Od začátku utkání drželi mí-
ček na svých hokejkách Otroko-
vičtí, snažili se o rychlou kom-
binační a důraznou hru, ale do 
vyložených šancí se nedostáva-
li. Atlas se soustředil především 
na bezchybnou obranu a pod-
nikal rychlé brejky. Do vedení 
šlo Blansko ve 13. minutě, když 

volný úder rozehrál Bezděk na 
Obalila a ten prostřelil otroko-
vickou zeď. Těsně před první 
sirénou vystřelil z velké dálky 
Vlachopulos a míček zapadl 
přesně k tyči. Ve druhé části po-
chytal šance Pantherů  Syrový 
a z rychlého brejku přidal třetí 
branku Bezděk.

Další gól padl po rychlém ro-
zehrání, když Obalil dokázal vy-
užít skulinku v obraně soupeře a 
zvýšil na 4:0. Otrokovicím se 
podařilo do konce třetiny kont-
rovat. Hned v úvodu třetí třetiny 
vstřelili Pantheři druhou branku 
a nadechovali se k velkému ná-
poru, ale blanenská defenzíva v 
tomto utkání pracovala výborně. 
V 8. minutě přidal pátou branku 

Kuchař. Závěrečný nápor Otro-
kovic přerušilo vyloučení jejich 
útočníka po drsném zákroku na 
gólmana Syrového. V následné 
přesilovce vyšachovali otroko-
vickou obranu Kuchař s Vla-
chopulosem, který zakončoval 
do zcela odkryté brány. 

SK Snipers AISE Slavičín - 
Atlas ČKD Blansko 6:9 (3:3, 
2:3, 1:3), Obalil 3, Kadavý 2, 
Drahoš, Bezděk, Dosedla, Pav-
líček.

Úvod utkání vyšel Atlasu 
skvěle. Hned ve 4. minutě 
pláchnul domácím zadákům 
Drahoš a vychutnal si i domácího 
brankáře Topila. V téže minutě 
přihrál aktivní Drahoš Kadavému 
a ten zvýšil na 2:0. O další minutu 

později to bylo již 3:0, když 
Dosedla zužitkoval nezištnou 
přihrávku Kuchaře. Domácí ovšem 
nesložili zbraně a v přesilovce 
dokázali vstřelil svou první branku 
a  ztráta koncentrace stála Blansko 
další dva góly. Ve druhé třetině 
dostal výhodu přesilovky Atlas 
a tuto možnost přetavil v gól 
Obalil. Zanedlouho ovšem bylo 
opět srovnáno, když středem 
hřiště prošel domácí obránce a 
jeho lehce tečovaná střela skončila 
v horním rohu blanenské branky. 
Slavičín šel ve 12. minutě do 
vedení, když využil dobře sehranou 
přesilovku. Srovnal opět Obalil. 
Minutu před koncem druhé 
třetiny vstřelil svou první branku 
v A týmu junior Dan Pavlíček, 

který tečoval Drahošovo nahození. 
O osudu utkání rozhodl úvod 
poslední třetiny, když během 
pouhých padesáti sekund vstřelil 
Atlas domácím tři branky. Nejprve 
využil přesilovku přesnou střelou 
Obalil, další trefu přidal Bezděk a 
následně Kadavý. Domácí stačili 
už jen korigovat výsledek na 
konečných 6:9.  (bh)
 1. Blansko 10 9 0 1 67:44 27  
 2. Znojmo B 10 5 1 4 54:56 16  
 3. Počenice 8 4 3 1 43:30 15  
 4. Otrokovice 10 4 2 4 52:47 14  
 5. Prostějov 10 4 1 5 54:51 13  
 6. Havířov B 8 4 1 3 40:39 13  
 7. Slavičín 10 4 1 5 50:58 13  
 8. Ostrava 8 4 0 4 45:42 12  
 9. Hattrick 10 3 3 4 40:41 12  
 10. Gullivers 10 3 1 6 34:47 10  
 11. Horní Suchá 10 3 1 6 37:53 10  
 12. Přerov 8 2 0 6 30:38 6  

Letovice dokázaly zdolat 
vedoucí Poštornou

Mladí stolní tenisté bojovali o body
Letovice - V sobotu přivítali 

ve své sportovní hale letovič-
tí volejbalisté dalšího soupe-
ře. Zatím co v minulém kole 
sehráli utkání s posledním tý-
mem tabulky, teď je čekal celek 
z Poštorné, který je momentálně 
v čele soutěže. 

Letovice – Poštorná 0:3 (-23, 
-25, -19) a 3:1 (-23, 24, 21, 23). 

První set byl velmi vyrovna-
ný až do koncovky a k tomu, 
že jej získali hosté, pomohla 
tak trochu snad jediná chyba 
jinak velmi přesného rozhod-
čího, když při setbolovém  
míči odpískal domácím ,teče‘ 
na bloku, které nebyly. Ve dru-
hém setu domácí pokračovali 
v dobrém výkonu a opět pro-
hráli až v koncovce, kdy jim 
chyběl větší důraz při útoku. 
Po dvou špatných koncovkách 
se již Letovičtí nezmohli na 
obrat v utkání.

První set druhého zápasu byl 
opět velmi vyrovnaný, ale jako 
již tradičně v koncovce měli 

Zbraslavec - Na letošní prv-
ní bodovací mládežnický turnaj 
se sjelo nebývalých 63 stolních 
tenistů. Je to téměř dvojnásobná 
účast oproti loňsku. Jak pořá-
dající klub Zbraslavec, tak pří-
tomní členové komise mládeže 
OSST byli touto početnou účastí 
přece jen trochu zaskočeni. Na-
konec se ale podařilo soutěže v 
celkem pěti kategoriích ukončit 
v poměrně slušném čase. 

Odměnou za kvalitní přípravu 
bylo domácímu oddílu umístění 
jejich hráčů a hráček, kteří až na 
kategorii dorostu pronikli všude 
na stupně vítězů. Mezi nejmlad-
ším žactvem si odnesla palmu 
vítězství Veronika Švancarová 
po fi nálovém vítězství nad Lucií 
Pivoňkovou z Olešnice. Ryze 
domácí fi nále se odehrálo v sa-
mostatné kategorii žákyň bez 
rozlišení věku, kde věkem starší 
žákyně Veronika Odehnalová 
udolala vítězku předchozí kate-
gorie Švancarovou. Do třetice 
slavil domácí oddíl vítězství 
mezi mladším žactvem záslu-
hou Petra Krásy (na snímku 

domácí smůlu. Ve druhém se 
jim ale zadařilo a bylo srovná-
no. Bitva pokračovala - hosté 
se snažili řadou střídání zastavit 
rozjetého soupeře, ale bez úspě-
chu - 2:1 pro Letovice. Ve čtvrté 
sadě Letovice viditelně hráče 
z Poštorné přehrávaly a zaslou-
ženě si připsaly vítězství.

„Poprvé letos mám slastný 
pocit po odehraném utkání. 
Kluci dnes podali skvělý výkon. 
Ani se už nepamatuji, kdy jsme 
zablokovali tolik míčů a kdy 
jsme jich tolik dokázali vybrat 
v poli,“ byl očividně šťastný 
trenér a nahrávač Letovic Milan 
Reitschmied. 
 1. Poštorná 12 9 3 0 28:14 21
 2. Bučovice 10 8 2 0 26:8 18
 3. Brno 10 8 2 0 25:15 18
 4. Drásov 10 7 3 0 23:13 17
 5. Holešov 10 5 5 0 21:20 15
 6. Hošťálková 10 5 5 0 19:19 15
 7. Letovice 12 3 9 0 17:30 15
 8. Hrotovice 10 3 7 0 14:26 13
 9. Hlučín 10 2 8 0 16:27 12
 10. M. Budějovice 10 2 8 0 9:26 12
 (bh)

Pavla Šmerdy), jež zdolal v již 
tradičním souboji Petra Koudel-
ku z Křetína. 

Mezi staršími žáky kralo-
val Michal Farkaš z Adamova 
po vítězném fi nále s domácím 
mladším žákem Petrem Krá-
sou. Pouze kategorie dorostu se 
obešla bez domácího přispění a 
v opět tradičním souboji uspěl 
Marek Horvát z Boskovic po-
měrně jednoznačně s Alešem 

Klečkou z Voděrad. Oba fi nalis-
té jsou stabilními hráči družstev 
působících v nejvyšším okres-
ním přeboru a na jejich umění 
je to znát.

I když na kvalitě turnaje se 
přece jen promítla neúčast zá-
stupců Blanska, jejichž mládež-
níci jsou svým umem v průmě-
ru přece jen o dost výše oproti 
zbytku okresu, na přitažlivosti 
akce to nic neubralo. (vš)

pozvánka na hokej
Zimní stadión v Blansku

Středa 21. listopadu 
v 18 hodin

HC BLANSKO
HC ORLOVÁ 

Blanenští hokejisté se v sobotu v Kroměříži konečně dočkali vítězství v prodloužení

Hrůza skóroval současně se sirénou
Michal Mejzlík

Kroměříž – Blanenští hoke-
jisté se po třech letošních poráž-
kách v prodloužení dočkali vý-
hry, když jim bod navíc přinesla 
Hrůzova krásná trefa.

HK Kroměříž VTJ – HC 
Blansko 2:3 (1:0, 0:2, 1:0 - 0:1) 
pp. Mífek, P. Horáček, Hrůza. 
Blansko: Jirkův -  Raška, Strý-
ček, Sedláček, J. Horáček, Be-
ran, Buďa – Hrůza, Šlapanský, 
Mífek, Kroupa, Pazdera, Látal, 
Otoupalík, P. Horáček, Tesař, 
Dubec. Vyloučení: 4:7. Oslabe-
ní: 0:1.

Úvod utkání se povedl domá-
cím, kteří se od začátku natlačili 
před Jirkůva, ten však  byl po-
zorný. Ani blanenský tým se ne-

nechal zahanbit a tak i Vala byl 
neustále v permanenci. Devátá 
minuta přinesla první změnu 
skóre, když domácí prostřelili 
Jirkůva. Vstřelená branka do-
dala utkání šťávu, začal se hrát 

hokej nahoru – dolů, bohužel 
bez vážnějšího ohrožení obou 
brankářů.

Na začátku prostřední části se při 
vlastním oslabení dostal do brejku 
Mífek a střelou pod víko srovnal. 

Domácí mužstvo bylo evidentně 
zaskočeno obdrženou brankou, za-
čalo kupit jednu chybu za druhou 
a jen díky Valovi se skóre dlouho 
neměnilo. Ve 30. minutě se naopak 
prezentoval fantastickým zákrokem 
Jirkův, když zneškodnil stoprocent-
ní gólovku domácích, a Blansko 
trestalo podruhé v tomto zápase. 
Skvělou Tesařovu přihrávku vyu-
žil Petr Horáček a poslal hosty do 
vedení.

Vstup do třetí třetiny se pove-
dl Hanákům dokonale, když ve 
43. minutě srovnali. Ve zbytku 
normální hrací doby i přes ně-
kolik příležitostí na obou stra-
nách branka nepadla a šlo se do 
prodloužení.

Nastavená část patřila pouze 
blanenskému týmu, Vala v do-

mácí kleci se však překonával. 
V závěrečné minutě došlo ke 
kuriózní situaci, když místo 
kotouče skončil v domácí kle-
ci hlavní rozhodčí. Když už se 
zdálo, že se brankové světlo ne-
rozsvítí, překonal zkoprnělého 
Valu pouhou sekundu před kon-
cem střelou do šibenice Štěpán 
Hrůza a získal pro hosty jeden 
bodík navíc.
 1. Přerov 13 9 1 1 0 2 47:30 30
 2. Hodonín 13 8 2 1 0 2 42:28 29
 3. Technika 13 8 0 1 0 4 51:33 25
 4. Nový Jičín 13 7 1 0 1 4 48:35 24
 5. Blansko 13 6 1 0 3 3 37:30 23
 6. Opava 13 6 0 2 0 5 40:46 20
 7. Val. Meziříčí 13 4 1 2 0 6 42:38 16
 8. Šternberk 13 4 1 0 1 7 44:49 15
 9. Kroměříž 13 4 0 0 3 6 44:50 15
 10. Karviná 13 4 0 1 0 8 28:44 13
 11. Orlová 13 4 0 0 0 9 37:51 12
 12. Uničov 13 2 1 0 0 10 31:57 8
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pozvánka

Ondfieje Vránu o‰idili rozhodãí v kanadském bodování o tfii góly
Bohumil Hlaváãek

Blansko - Odchovanec Atlasu
âKD Blansko Ondfiej Vrána patfií
od minulého víkendu vâesku mezi
ty nemnohé vyvolené, ktefií se
mohou pochlubit medailí z florba-
lového mistrovství svûta. Dosud na
ni dosáhli jen jednou muÏi, teì se
to povedlo juniorÛm. Je rovnûÏ ze
stfiíbra a pfiivezl si ji ze ·v˘carska.

Jak˘ je to pocit?
ÚÏasn˘. Stále mám pocit, Ïe se

probudím a nebude to pravda.
Ale placka je zatím vÏdycky ráno
na noãním stolku. Asi uÏ to tak
bude, Ïe jsme to dokázali.

Kdy ses dozvûdûl, Ïe místo
v koneãné nominaci zbylo i na
tebe? 

Dva dny pfied odjezdem. Tu‰il
jsem v‰ak, Ïe by to mohlo vyjít.
Poslední trénink jsme absolvo-

vali v sobotu na závûreãném sou-
stfiedûní, po nûmÏ trenéfii zúÏili
kádr. Pak jsme nafasovali vyba-
vení a v pondûlí veãer jsme jiÏ
startovali na ‰ampionát. To jsme
je‰tû netu‰ili, s jakou se budeme
vracet. 

Na mistrovství svûta jsi dal
jeden gól a na ‰est nahrál...

Tak to vÛbec není pravda.
Rozhodãí mne pûknû o‰idili.
Sedm kanadsk˘ch bodÛ jsem
mûl, byly to v‰ak ãtyfii branky
a tfii asistence. Zapisovatelé asi
sudím ‰patnû rozumûli nebo to
‰patnû uvedli do zápisÛ. Na inter-
netu se objevila jen moje branka
proti ·védÛm ve skupinû, ve sku-
teãnosti jsem dal je‰tû dvû
v úvodním zápase proti Slová-
kÛm a jednu Loty‰Ûm.

To tû musí ale trochu ‰tvát?
Jenom tro‰ku. DÛleÏité je to

druhé místo a fakt, Ïe jsme je
vybojovali urãitû zaslouÏenû.
Byli jsme v˘borná parta, která se
dokázala semknout. Zejména
semifinále proti favorizovan˘m
FinÛm nám vy‰lo fantasticky.
I kdyÏ jsme prohrávali 1:2, doká-
zali jsme to otoãit.

Nedalo se dosáhnout i na
titul?

Asi ne, ·védové jsou nûkde
jinde. I kdyÏ nadûji jsme si pfied
finále trochu dávali. Zejména
kdyÏ nám trenér muÏské repre-
zentace Zdenûk SkruÏn˘ pfied
zápasem fiíkal, Ïe kdyÏ oni ‰li do
posledního zápasu, chtûli si ho
hlavnû uÏít a pak trochu litovali,
Ïe nehráli jinak. My jsme cíl spl-
nili, medaili máme. Soupefi byl
nad na‰e síly, vyhrál zaslouÏenû.

Moc ale nescházelo a o semi-
finále jste pfii‰li.

Za stavu 7:2 proti Loty‰sku
deset minut pfied koncem jsme si
byli jistí, Ïe nám postup nemÛÏe
uniknout. Ale oni dali najednou
jeden gól, druh˘, rázem jich bylo
plné hfii‰tû a ‰up - bylo to 7:6.
A remíza by staãila jim. Je‰tû Ïe
jsme dokázali dát poji‰Èovací gól.

Co oslava?
Jeli jsme hned pfies noc domÛ.

¤idiãi jsme vypili v‰echny ple-
chovky, co v autobuse mûl, taky
jsme obãas zastavovali na dopl-
nûní zásob. Je‰tû to ale neskon-
ãilo, i kluci z Atlasu mi nûco sli-
bují. Teì jsme mûli na extralize
se spoluhráãem z Bulldogs Jaku-
bem Pe‰kou v rámci pfiestávky
v zápase velkou dûkovaãku.
Myslím, Ïe je co slavit. Podob-
ného úspûchu uÏ se moÏná
v Ïivotû nedoãkám. I kdyÏ snad
budoucnost pfied sebou mám.
Uvidíme.

Doma. Ondfiej Vrána se pfii‰el se svûtov˘m stfiíbrem pochlubit do
haly TJ âKD Blansko, kde dûlal svoje první krÛãky s hokejkou a dûro-
van˘m florbalov˘m míãkem. Foto Bohumil Hlaváãek

Stfielci okresních t˘mÛ
15 Sehnal Martin (Blansko), 8 -
Havlíãek Jan (Boskovice), 7 -
Vojtí‰ek Ale‰ (Rájec), 5 - âejka
Petr, Bednáfi David (Blansko.

Ve fotbalové divizi se pfiedstavily poprvé v historii tfii celky z na‰eho regionu

Podzim vy‰el nejlépe druhému Blansku

Opora. K stálicím v blanenském dresu patfiil po cel˘ rok Tomá‰ Kleveta, kterému k postupu do divize pfii-
‰la poblahopfiát celá rodina. Foto Bohumil Hlaváãek

Bohumil Hlaváãek
Jan Neãas

Blanensko aBoskovicko - Fot-
baloví fanou‰ci mûli na podzim
poprvé vhistorii moÏnost hned tfii-
krát nav‰tívit okresní derby vdivi-
zi. I v tûchto duelech stejnû jako
v celé podzimní ãásti se nejlépe
dafiilo fotbalistÛm FK APOS Blan-
sko, ktefií aã nováãci v divizi, pfied-
vádûli ve vût‰inû utkání v˘borné
v˘kony azaslouÏenû jim patfií pfied
zimní pfiestávkou senzaãní druhé
místo. Boskovice i Rájec-Jestfiebí
stfiídaly dobré v˘kony s hor‰ími
a postavení v tabulce si asi pfied-
stavovaly trochu lep‰í. 

Blansko utrpûlo v patnácti pod-
zimních odehran˘ch utkáních
jenom tfii poráÏky a jednou remi-
zovalo. I vysoce aktivní skóre
31:17 jasnû ukazuje sílu muÏstva.
T˘m má velkou oporu v brance,
kterou je Ale‰ Slanina. Cel˘ pod-
zim chytal bez v˘kyvu formy
a patfií k stálicím muÏstva. Opro-
ti loÀsku se paradoxnû ve vy‰‰í
soutûÏi zlep‰ila hra obrany.
Vyrovnané v˘kony ·kvareniny,
Karaffy a v závûru sezóny per-
fektnû hrající Klime‰ velice
pomohly k dobrému umístûní, do
sestavy zapadl i dal‰í bek ·íp. A to
na laviãce mûl trenér Va‰íãek je‰-
tû Kuglera, Koutného ãi Bezdûka,
ktefií kdyÏ nastoupí, odvedou
dobr˘ v˘kon. Nabitá je i záloÏní
fiada, která je opravdov˘m moto-
rem muÏstva. Zde technicky dob-
fie pracuje aÏ na drobné v˘padky
Nûmec, mravenãí práci odvádí
Kleveta, kter˘ si vysnûnou divizi
opravdu vychutnává. Stfielecky se
prosazuje Bednáfi, kter˘ mûl

laviãku? Za úvahu stojí pfiehod-
nocení ,odpoãinku‘ Bubeníka. 

Postavení Boskovic po podzi-
mu je trochu pfiekvapením. âekal
se spí‰e poklidn˘ stfied tabulky.
Pfiedpokladem k tomuto tvrzení
byl návrat velmi dobr˘ch hráãÛ
Havlíãka ãi Vorlického, vhodné
doplnûní kádru mladíky typu Jaku-
ba Horáka ãi Müllera. Boskovice
se stále opírají o dobrou hru bran-
káfie âecha, kter˘ snad nepropadl
v Ïádném utkání. Obranná ãinnost
je hor‰í - 29 obdrÏen˘ch branek,
v soutûÏi je druhá nejhor‰í. Trené-
fii se ji snaÏili vylep‰it, ale za cel˘
podzim nena‰li optimální sloÏení,
pfiestoÏe kvalitních hráãÛ bylo na
v˘bûr dost. V záloze se v‰e toãí
kolem Luká‰e Martínka, kter˘ ale
dovede zahrát lépe neÏ na podzim
pfiedvádûl. Stále se zlep‰uje Preã,
kter˘ zaãíná patfiit k oporám. 

Po pfiíchodu Havlíãka z Hluãí-
na mûla b˘t tato ãinnost v˘stavní,
i Vorlick˘ v rámci sv˘ch zdravot-
ních moÏností urãitû chtûl pfiispût
ke stfielecké aktivitû muÏstva.
Nedafiilo se ale tak, jak si asi v‰ich-
ni pfiedstavovali, nepomohl pfiíli‰
ani excelentní kanon˘r Bárta, kte-
r˘ v dresu béãka fiádí v okresním
pfieboru. Nastoupená cesta v Bos-
kovicích je ale urãitû správná.
Hrají vût‰inou se sv˘mi odcho-
vanci a jednoho nebo dva hráãe
mají z okolí na hostování. Ale na
rozdíl od Blanska je zde laviãka
slabá. KdyÏ tomu pfiiãteme nûko-
lik smoln˘ch proher v samém
závûru utkání, tak postavení je
dané. Avizovaná v˘mûna hlavní-
ho trenéra a udrÏení a posílení
muÏÛ je asi hlavní náplní zimního
období pro vedení klubu.

parádní podzim. Dvofiáãek
i Richtr rovnûÏ dobfie zapadli do
muÏstva. Trochu slevil Pfiikryl,
ale ten dostával málo pfiíleÏitostí.
Mladiãk˘ ·enk se v divizi roz-
koukává, ale v budoucnu by mûl
urãitû patfiit do kádru. Útok byl
v Blansku velmi produktivní.
Nejlep‰í stfielec soutûÏe Martin
Sehnal stále pfiesvûdãuje o sv˘ch
kvalitách, velmi dobfie ho dopl-
Àuje âejka, kter˘ je dÛrazn˘
v útoãné ãinnosti. Star˘ se dostá-
val na hfii‰tû jen pfii stfiídání, vÏdy
ale podával bojovn˘ v˘kon. Dá se
fiíci, Ïe celkovû je muÏstvo vyvá-
Ïené ve v‰ech fiadách a má pfie-

dev‰ím opravdu kvalitní hráãe
pro stfiídání. 

Umístûní Rájce po podzimu se
trochu dalo ãekat. Mûl lep‰í
konec podzimní ãásti, prakticky
nové muÏstvo trpûlo zpoãátku
sezóny nesehraností. K oporám
stále patfií brankáfi Polák, kter˘ se
ov‰em nevyhnul urãit˘m v˘pad-
kÛm. Obrana hodnû branek nein-
kasovala, zlep‰ila se pfiíchodem
Pavlíka a staÏením Vojtí‰ka
dozadu. Ten byl na podzim urãi-
tû nejlep‰ím hráãem t˘mu. Orga-
nizoval hru, stfiílel branky ze
standardek. Ke kvalitním hráãÛm
stále patfií ·merda, svoji stan-

dardní hru pfiedvádí Flígl, Koláfi
a hlavnû Hájek. Po pfiíchodu
Janíãka a jeho zapracování do
sestavy by mûla b˘t záloÏní ãin-
nost muÏstva na je‰tû lep‰í úrov-
ni. Útoãná síla velmi utrpûla
odchodem kvalitních útoãníkÛ
Traxla a Crháka. Noví hráãi
Haniãinec, Bíl˘, Maro‰i, Peniak,
Dupal, Smítal, Hol˘ a Zouhar se
urãitû zlep‰í po kvalitní zimní
pfiípravû, kterou trenéfii Zálesk˘
a Bure‰ velmi dobfie pfiipraví.
V Rájci si urãitû kladou otázku,
jak˘m smûrem orientovat ãin-
nost fotbalu. UdrÏet stávající
kádr ãi je‰tû posílit, zejména pak

Bohumil Hlaváãek

Blansko - Prezident klubu
a trenér. Radomír Linkenseder
a Petr Va‰íãek se dokázali obklo-
pit lidmi, aÈ jiÏ funkcionáfisky ãi
hráãsky, ktefií dovedli fotbalové
Blansko tam, kde se momentál-
nû nachází. Po posledním utkání
jsme oba poprosili o krátké zhod-
nocení pro nû skvûlého roku
2007, v nûmÏ dokázali vybojovat
postup do divize a vést si v ní nad
oãekávání skvûle. 

„Velice rád bych po posled-
ním domácím mistrovském utká-
ní upfiímnû podûkoval v‰em
pfiíznivcÛm blanenské kopané za
pfiízeÀ, kterou na‰emu klubu
vûnovali v poslední dobû. To, Ïe
se na‰emu muÏskému t˘mu
v divizní soutûÏi dosud dafií nad
oãekávání nejvût‰ích optimistÛ,
je i jejich zásluha. S potû‰ením
mohu konstatovat, Ïe si cestu do

ochozÛ nachází stále vût‰í poãet
divákÛ. A je‰tû více obdivuji, Ïe
si dokáÏou zajet za zápasy na‰e-
ho celku na pÛdu hostí a pomoci
hráãÛm sv˘m fandûním i tam.
Velice si toho váÏím. Dûkuji
hráãskému kolektivu i realizaã-
nímu t˘mu v ãele s trenérem 
Petrem Va‰íãkem za vynikající
podzim,“ usmívá se prezident.

Pfiidal se i Petr Va‰íãek, kter˘
se ohlédl za sezónou ze své pozi-
ce. „Podzimní sezónu hodnotím
vysoce kladnû. Samotného mne
jako trenéra pfiekvapilo, kam aÏ
jsme to dotáhli. Na trénincích ale
vidím poctivou makaã-
ku tfiinácti aÏ patnácti
klukÛ a v˘sledkem je
souãasné po-
stavení v tabul-
ce. Docház-
ka byla
mimofiád-
ná, sa-

mozfiejmû v rámci pracovní vytí-
Ïenosti, nejsme Ïádní profesio-
nálové,“ uznává. 

Rozebral i celkovou hru
t˘mu. „Pfie‰li jsme na zónové
bránûní. To musí hráãi do sebe
vstfiebat. Hráli jsme tento
systém jiÏ v krajském pfieboru,
tam nás ale soupefii tak nepro-
vûfiili. Na trénincích jsme ho
dÛslednû nacviãovali a v zápa-
sech hlavnû druhé pÛlky podzi-
mu se nám realizace v praxi vel-
mi dafiila. I diváci vidûli ohrom-
né zlep‰ení obranné ãinnosti.
Body jsme si zaslouÏili. Ke kon-
ci sezóny se i na ná‰ fotbal dalo

dívat, to je pro realizaãní
t˘m ta nejlep‰í odmûna.
Chci vyzvednout vûrné
fanou‰ky. Moc si jich

váÏíme. Tak
trochu jsme
to tady
pob lázn i l i .

Vûfiím, Ïe za námi budou stát
i kdyÏ pfiijdou tfieba hor‰í ãasy,“
dûkuje Va‰íãek.

A individuality t˘mu, „Je tûÏ-
ké nûkoho více vyzvednout. Pro
mne jsou ale klíãové asi dvû
osobnosti. Jednak vynikající
brankáfi Alda Slanina a za dlou-
hodobou stálou v˘konnost je pro
mne hráã ãíslo jedna Tomá‰ Kle-
veta. KdyÏ k nám ‰el, brali jsme
ho jako stfielce, kter˘ bude roz-
hodovat zápasy. Stal se z nûho
ohromn˘ dfiíã, kter˘ neuhne ze
souboje. Ke klíãov˘m osobám
patfií Franta Karaffa. V útoku
odvádí spoustu ãerné práce Petr
âejka, Martin Sehnal z ní tûÏí
v koncovce, jak to umí jen on.
Nesmím samozfiejmû opome-
nout Libora Nûmce ãi Davida
Bednáfie. Ale vÛbec - v‰ichni se
na podzim potkali s formou
a v zápasech to bylo vidût,“ shr-
nul trenér.

Petr Va‰íãek: Jedniãkou je pro mne Kleveta
Sobota 24. listopadu Hala TJ âKD Blansko

MEZINÁRODNÍ TURNAJ V SÁLOVÉ KOPANÉ

MEMORIÁL DANA NùMCE
10. roãník

Skupina A:
FK APOS Blansko, FC âebín,
Legnica (Polsko), MKZ Rájec-Jestfiebí.

Skupina B:
FC NOBICA Boskovice, Mürzzuschlag (Rakous-
ko), 1. FC Brno juniorka, Olympia Rájeãko.

âASOV¯ PROGRAM
8.20 Blansko - Rájec, 8.45 Boskovice - Rájeãko, 9.10
âebín - Legnica, 9.40 Slavnostní zahájení, 10.10 Mürz-
zuschlag - Brno, 10.35 Rájec - Legnica, 11.00 Rájeãko - Brno,
11.25 Blansko - âebín, 11.50 Boskovice - Mürzzuschlag, 12.15
Rájec - âebín, 12.40 Rájeãko - Mürzzuschlag, 13.05 Blansko -
Legnica, 13.30 Boskovice - Brno. 14.00 Zápasy o umístûní, 15.30
finále.

1. Hulín 15 11 4 0 39:13 37
2. Blansko 15 11 1 3 31:17 34
3. V.Mezifiíãí 15 9 3 3 29:26 30
4. Tfiebíã 15 7 2 6 29:26 23
5. Îìár 14 6 4 4 29:24 22    
6. Konice 15 6 3 6 27:22 21
7. Otrokovice 15 6 1 8 26:28 19
8. Rousínov 15 5 4 6 18:21 19
9. Vy‰kov 14 5 3 6 26:20 18

10. Lí‰eÀ 14 5 3 6 22:19 18
11. Rájec 15 4 5 6 18:20 17
12. Havl. Brod 15 4 5 6 20:25 17
13. Boskovice 15 4 4 7 24:29 16
14. Protivanov 14 4 2 8 16:23 14
15. Hru‰ovany 15 3 3 9 20:46 12
16. Îidenice 13 2 3 8 12:27 9

TABULKA DOMA
1. Hulín 8 8 0 0 26:6 24
2. Blansko 8 7 0 1 20:9 21
3. Konice 8 4 2 2 19:11 14
4. Tfiebíã 8 4 2 2 17:12 14
5. V. Mezifiíãí 6 4 0 2 12:11 12
6. Vy‰kov 6 3 2 1 13:5 11
7. Îìár 7 3 2 2 11:10 11
8. Lí‰eÀ 7 3 2 2 13:10 11
9. Rájec 7 3 2 2 10:8 11

10. Boskovice 8 3 2 3 16:15 11
11. Rousínov 8 3 2 3 7:11 11
12. Otrokovice 7 3 1 3 14:14 10
13. Protivanov 7 3 1 3 8:6 10
14. Havl. Brod 7 2 3 2 10:10 9
15. Hru‰ovany 8 2 1 5 11:24 7
16. Îidenice 7 0 3 4 5:12 3

TABULKA VENKU
1. V. Mezifiíãí 9 5 3 1 17:15 18
2. Hulín 7 3 4 0 13:7 13
3. Blansko 7 4 1 2 11:8 13
4. Îìár 7 3 2 2 18:14 11
5. Tfiebíã 7 3 0 4 12:14 9
6. Otrokovice 8 3 0 5 12:14 9
7. Rousínov 7 2 2 3 11:10 8
8. Havl. Brod 8 2 2 4 10:15 8
9. Vy‰kov 8 2 1 5 13:15 7

10. Konice 7 2 1 4 8:11 7
11. Lí‰eÀ 7 2 1 4 9:9 7
12. Rájec 8 1 3 4 8:12 6
13. Îidenice 6 2 0 4 7:15 6
14. Boskovice 7 1 2 4 8:14 5
15. Hru‰ovany 7 1 2 4 9:22 5
16. Protivanov 7 1 1 5 8:17 4
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